
CHP Genel Başkanı
Özgür Özel, Kuzey
Irak'ta 12 askerin

şehit olması 
olayını değerlen-
dirdi. Özel, 
“12 evladımızın
şehit olması
milletimizin 

yüreğini yaktı ama bir 
yandan da rahatsız etti. 
Bir ihmal, bir hatalar zinciri
olduğu değerlendiriliyor.
Şüphesiz alınması gereken
dersler var ama bu dersle-
rin çoktan alınmış olması
gerekiyordu. Konuyu
meclis gündemine

getireceğiz. Biz araştırma
önergemizi vereceğiz.
Bütün partilerden de bu

konuda bir
destek

bekliyo-
ruz”

dedi. 

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

İBB'ye yönelik yürütülen
'yolsuzluk' soruşturması 

kapsamında gözaltına alınan Adana
Büyükşehir Belediye Başkanı Zeydan
Karalar tutuklama talebiyle mahke-
meye sevk edilirken, Adıyaman Bele-
diye Başkanı Abdurrahman Tutdere
hakkında ise ev hapsi şeklinde adli

kontrol kararı
verildi. Tutdere
ilk açıklama-
sında, “Şu anda
Zeydan Başkan
ve diğer arka-
daşlarımızın
sorgusu devam
ediyor. Halk 
onları bekliyor”
dedi. 
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HALK ONLARI BEKLİYOR

Tutdere’ye ev
hapsi kararı!

Yeliz DOĞUŞ

Sayfa 5

Yapay zeka
hisseder mi?  

ç
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Kemik iliği biyopsisinin patoloji sonucunda “lenfoma” ile ilgili ciddi 
bulgular tespit edilmesi üzerine 2 buçuk saatlik bir ameliyat geçiren 
Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet Murat Çalık, tekrar Buca 
Kırıklar Cezaevine sevk edildi. Ameliyattan 4 gün sonra Çalık'ın tekrar 
cezaevine gönderilmesi sert tepkilere neden oldu. CHP Genel Başkan
Yardımcısı Gamze Taşcıer, “Bu zulmü not ediyoruz” dedi

İBB’ye yönelik soruşturma kap-
samında 23 Mart’ta tutuklanan

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık'ın, cezaevinde tutulduğu
İzmir Buca'da eski rahatsızlığı tekrar
nüksetti. Geçmişte iki kez kanser 
tedavisi gören Çalık, İzmir Kâtip 
Çelebi Üniversitesi Atatürk Eğitim ve

Araştırma Hastanesi’nde tedavi altına
alındı. Kemik iliği biyopsisinin patoloji
sonucunda “lenfoma” ile ilgili ciddi
bulgular tespit edilmesi üzerine Çalık,
ameliyata alındı. 2 buçuk saat ameliyat
masasında kalan Çalık'ın, 4 gün  sonra
yeniden cezaevine sevk edilmesi 
tepkilere neden oldu. 

AMELiYATTAN 4 GÜN SONRA 
CEZAEViNE GÖNDERiLDi!
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Hasan Akgün'ün tutuklanmasının ardından
Büyükçekmece Belediye Başkanvekili 
olan Ahmet Şahin de tutuklanma 
istemiyle mahkemeye sevk edildi

TUTUKLAMA
TALEP EDiLDi

Pençe-Kilit Harekatı böl-
gesinde yürütülen arama

ve tarama görevi sırasında ma-
ğarada metan gazından etkilene-
rek şehit olan Piyade Sözleşmeli
Er Ahmet Gültekin'in (23) cena-
zesi Sultangazi'de yaşadığı evden

sonsuzluğa uğurlandı. Yakınları
ve komşuları evin önünde kala-
balık oluşturdu. Gözyaşları ara-
sında konvoyla Ataköy 5. Kısım
Camii'ne getirilen şehidin naaşı
burada kılınan cenaze namazın
ardından defnedildi. 
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GÖZYAŞLARI ÖNERGEMiZE
DESTEK VERiN!

KIVANÇ LANET

GiBiDiR!

SELOLDU!

Abdurrahman Tutdere

Ankara’da Down Sendromlu 
bir çocuğu oyun alanına kabul

etmeyen işletme suçlu bulundu. 
Mahkeme bir zincir market içerisinde
bulunan oyun alanının sorumlu mü-
dürüne ‘kişiler arasında ayrımcılık
yapma’ suçundan 10 ay hapis cezası

verdi. Çocuk-
ları oyun 
alanına kabul
edilmeyen
Baktacı 
Ailesi ise 
sanık olarak
mesul 
müdür değil,
işletmenin 
sahibinin 
yargılanması
gerektiğini
ifade etti. 
I SAYFA 4
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ADALET YERİNİ BULDU

Ayrımcılığa 
10 ay hapis!

BiZiM TEK BiR
SUÇUMUZ VAR!

İBB, ‘Bölgesel İstihdam
Ofisleri’nin 32’ncisini 

Bakırköy’de açtı. Açılış töreninde
konuşan İBB Başkan Vekili Nuri
Aslan, “Bizim alnımız ak. Tek bir
suçumuz var ve o suçu işlemeye
devam edeceğiz. O suçumuz da

şudur: Biz var oldu-
ğumuz sürece, bu
kadim Anadolu
topraklarına, bu
bayrağa ve oku-

nan ezana hizmet
etmeye devam
edeceğiz” dedi.

I SAYFA 9
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Tuğçe MARİK

Sayfa 4

Dönmüyor giden

MHP önceki dönem MKYK
Üyesi iş insanı Gökhan Türkeş

Öngel, MHP Genel Başkanı Devlet
Bahçeli’yi makamında ziyaret etti.
Öngel ziyaret sırasında, “Sanayi -
Okul İşbirliği” programı çerçevesinde
yürütülen çalışmaları detaylı bir dosya
halinde Bah-
çeli’ye sundu.
Öngel, “Sanayi
- Okul İşbirliği
programı 
çerçevesinde
yapmış olduğu-
muz çalışmaları
takdim ettik.
Kabulleri için
kendilerine 
teşekkür 
ediyorum”
dedi. I SAYFA 5
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BAHÇELİ’YE 
TAKDİM ETTİ

Beykoz Belediye Meclisi’nde
konuşan Başkanvekili Özlem

Vural Gürzel, eski Belediye Başkanı
Alaattin Köseler’in cezaevinden 
gönderdiği mektuba yanıt verdi. 
Köseler'in 'gizli kapılar ardında kiritik
imar izinleri veriliyor' açıklamasını

değerlendiren
Gürzel, “Hiçbir
gizli imar planı
yok. Kimseyi
suça teşvik 
etmiyoruz. 
Görevi şeffaf ve
hukuka uygun
sürdürüyoruz”
dedi. I SAYFA 5
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Hiçbir gizli 
imar planı yok!

ÖZGÜR 
ÇELiK’E
soruşturma!

CHP İstanbul İl Başkanlığı
seçimlerine hile karıştığı 

iddialarına ilişkin soruşturma
başlatıldı. Soruşturma kapsa-
mında CHP İstanbul İl Başkanı
Özgür Çelik'inde aralarında 
olduğu bazı
şüpheliler
ifadeye
çağırıldı.
Çelik, 
“CHP 360
derecelik bir
saldırı altın-
dadır” açıkla-
masını yaptı. 
I SAYFA 9
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BU ZULMU 
NOT ETTIK!

Çalık'ın cezaevine sevk edil-
mesine tepki gösteren CHP

Genel Başkan Yardımcısı Gamze
Taşcıer, “Mehmet Murat Çalık’ın
sağlık durumu cezaevi koşullarına
uygun değilken, tedavisi bitmeden
hastaneden apar topar taburcu
edilip yeniden cezaevine gönderil-
mesi tam anlamıyla vicdansızlık-

tır” dedi. CHP Genel Başkan 
Yardımcısı Zeliha Aksaz Şahbaz
ise “Sayın Çalık, ameliyat sonrası
taburcu edilir edilmez yeniden 
cezaevine gönderilmiştir. Bu
durum, vicdanları yaralayan,
hukukun ve insanlığın temel 
ilkelerine aykırı bir uygulamadır”
diye konuştu. I SAYFA 9

TEDAViSi BiTMEDEN CEZAEViNE 
GÖNDERiLMESi ViCDANSIZLIK!

ç

CHP Grup Başkanvekili Murat Emir de Adalet Bakanı Yılmaz
Tunç'a seslenerek, “Artık bıçak kemiği delip geçti. Cezaevinde

suçu ispatlanmadan tuttuğunuz Murat Çalık’ın sağlığı daha da
kötüleşirse sorumlusu sen olacaksın” tepkisini gösterdi. 

SORUMLUSU SEN OLACAKSIN!

Büyükçekmece Belediyesi ile ilgili soruşturma kap-
samında gözaltına alınan Belediye Başkan Vekili
Ahmet Şahin, şoförü Sonkan Turan tutuklanma
talebiyle, diğer isimler iş insanları Hayrettin
Mermer, Burak Kangal, Rabil Artan,
Kazım Gökhan Yankılıç, avukat
Onur Büyükhatipoğlu ise ev hapsi
talebiyle adliyeye sevk edildi. Şa-
hin'in emniyetteki ifadesinde rüşvet
aldığı iddialarını reddettiği öğrenildi.
Şahin, Ali Nuhoğlu'nu tanımadığını
ve görüşmediğini belirtti. 

ŞAHiN iDDiALARI REDDETTi

Sizi 
şikayet
etmem lazım!

Sizi 
şikayet
etmem lazım!

Sizi 
şikayet
etmem lazım!

Sizi 
şikayet
etmem lazım!

Sizi 
şikayet
etmem lazım!

Sizi 
şikayet
etmem lazım!

Sizi 
şikayet
etmem lazım!

Sizi 
şikayet
etmem lazım!

Sizi 
şikayet
etmem lazım!

Bakırköy 
Belediye 

Meclisi’nin temmuz
ayı ilk toplantısında
gündem dışı söz alan
AK Partili Ali Fati-
noğlu, CHP'de rüşve-
tin haraç boyutuna 
geldiğini söyledi. 
Fatinoğlu, kendisine
tepki gösteren  Meclis
Başkanvekili Çiğdem
Kırıkoğlu’na ise “Bu
şekilde konuşmazsam
sizi savcılığa şikayet
etmem, Akın Bey'e de
gidip (Gürlek) suç
duyurusunda bulun-
mam lazım” yanıtını
verdi. I SAYFA 9

ç

Kadın Cinayetlerini Durduracağız
Platformu’nun yayımlamış olduğu

rapora göre yılın ilk 6 ayında 136 kadın
erkekler tarafından öldürülürken, 145 kadın
ise şüpheli şekilde hayatını kaybetti. I SAYFA 8
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136 kadın 
katledildi!

Başarılı oyuncu Elçin Sangu, yıllar sonra
yaptığı Kıvanç Tatlıtuğ itirafıyla gündeme
oturdu. “Kıvanç Tatlıtuğ’un yanına kimi 
koyarsanız koyun, Kıvanç her zaman daha
güzeldir” diyen Sangu, “Onunla oynamak
bir lanet gibidir” ifadelerini kullandı. Bu
cümle, kısa sürede sosyal medyada viral
oldu. Güzel oyuncunun eski partnerine dair
bu içten çıkışı oldukça beğenildi. I SAYFA 13

Ahmet Şahin

Nuri
Aslan

Özgür
Özel



Katarakt ile mücadele edin

DEHB’LI ÇOCUKLAR 
IÇIN TAVSIYELER
Üsküdar Üniversitesi NP Etiler Tıp Merkezi Çocuk ve 
Ergen Psikiyatri Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi Melek Gözde Luş, 
dikkat eksikliği ve hiperaktivite bozukluğu (DEHB) tanı-
sı almış çocuklarda yaz tatilinin nasıl değerlendirilmesi 
ve nelere dikkat edilmesi gerektiği hakkında bilgi verdi

Göz Hastalıkları Uzmanı Doç. Dr. Burak Tanyıldız, yaz aylarında en yaygın 
görülen 6 göz hastalığını anlattı; önemli öneriler ve uyarılarda bulundu
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Y AZ ayları havanın sıcak olması ve 
günlerin uzaması nedeniyle çoğu-
muzu mutlu ederken, bazı riskleri 

de beraberinde getiriyor. Böyle ki zararlı 
UV ışınları, havuz ve deniz suyu, artan 
toz ile polenler gibi faktörler nedeniyle 
sadece cildimizi değil, göz sağlığımızı da 
tehdit ediyor. Acıbadem Kartal Hastanesi Göz 
Hastalıkları Uzmanı Doç. Burak Tanyıldız, yaz 
mevsiminde özellikle zararlı UV ışınlarından, 
kirli havuz ve deniz suyu nedeniyle oluşan 
yaşam kalitemizi düşürmesinin yanı sıra sıra 
edilmedikleri tedavide kalıcı görme kaybı kadar 
ilerley uyarısında bulunarak, “Dolayısıyla, 
gözlerde kızarma, büyümelik, ağrı ve patlamaya 
karşı dayanıklılık gibi göz sorunlarından kurtul-
duğunda zaman kaybetmeden büyük bir şekilde 
göründüğünü söylüyor”. Göz Hastalıkları Uz-
manı Doç. Dr. Burak Tanyıldız, yaz aylarında 
göz korumak için dikkat edilmesi gereken beş 
temel kural ise “Güneşe çıkarken mutlaka UV 
korumalı güneş gözlüğü kullanarak, havuza 
ve deniz kontakt lensle girmemek, kışın gözlük 
takmak, elleri gözle temastan açık ve gözleri 
ovuşturmamak” olarak sıralanıyor. Göz Has-
talıkları Uzmanı Doç. Dr. Burak Tanyıldız, yaz 
aylarında en yaygın görülen 6 göz hastalığını 
anlattı; önemli öneriler ve uyarılarda bulundu!

Göz nezlesine dikkat edin
“Kırmızı göz hastalığı” olarak da bilinen 
konjonktivit, gözün dış zarının salgılanması 
olarak tanımlanıyor. Yaz aylarında genellikle 
ekonomik (virüs veya bakteri) oluşuyor. Kirli 
havuz ve deniz, ellerin gözle görülür teması 
ve ortak havlu kullanımı, enfeksiyonun bu-
laşmasına yol açabiliyor. Gözde kızarıklık, 
sulanma, çapaklanma, batma ve yanma hissi, 
tipik belirtilerini oluşturur. Göz Hastalıkları 
Uzmanı Doç. Burak Tanyıldız, “Erken dö-
nemde başlanan tedavi hem bulaşmayı önler, 
hem de kısa sürede hafiflemesini sağlar. Virüs 
kaynaklı konjonktivit genellikle destek tedavi-
siyle taşınır, kalıcı konjonktivit ise antibiyotik-
li damlalarla tedavi edilir” diyor.

Nasıl önlem alınmalı?
• Kirli havuz ve denize girmeyin 
• Havuzda gözlük kullanın 
• Ellerinizi gözlerinizle temas ettirmeyin 

• Kişisel eşyalarınızı paylaşmayın

Alerjik konjoktivit yaygın
Yaz aylarında yaygın olarak görülen po-
len ve toz gibi uyarılara karşı ortaya çıkan 
gözlenen reaksiyonlar, konjonktivit olarak 
adlandırılıyor. Polen, dış ortam uyarıları 

ve rüzgarla taşınan hastalıklar, yaz aylarında 
görülme oranları artan sayıda konjonktivite-
ye neden olabiliyor. gözlerde sürüntü, kıza-
rıklık, sulanmanın yanı sıra ışık hassasiyeti 
ve göz kapağı şişliği yer alıyor. Doç. Burak 
Tanyıldız, gözümüzün saydam tabakasında, 
yani korneada incelmeye yol açabileceği 
için bu süreçte gözlerimizi ovuşturmaktan 
kaçınmamız gereken uyarısında bulunuyor. 
Doç. Dr. Burak Tanyıldız, Erken tanı ve 
bunların bu dönem boyunca daha konforlu 
bir şekilde sunulduğunu belirten, “Tedavide 
antihistaminik damlalar, soğuk kompres, 
dosyalarındaki hekimlerle kortizonlu dam-
lalara başvurulur. Ancak sonda saklanan 
konjonktivit tekrarlama verileri gösterilebilir” 
bilgileri veriyor.

Ne yapmalısınız?
• Güneşin yoğun olduğu besinler dışarı çık-
mayın 
• Eve gelince yüzünüzü ve göz çevresini 
yıkama 
• Gözlük kullanarak polen temasını azalt-
manın

Göz kuruluğu ihmale gelmez
Göz kuruluğu, göz yaşının yetersiz 
olması veya seslerin bozulmasının 
azaltılması. Sıcak hava ve buhar-
laşma, yaz aylarında ortaya çıkıyor. 
Güneş ve rüzgara maruz kalma, kro-
niklerin bulunmaması, uzun saatler 
ekran karşısında çalışma ve yetersiz 
sıvı alma nedeniyle gelişiyor. Yanma, 
batma, çıktı görme, göze kumdan 
kaçmış hissi, tipik belirtilerini oluştu-
ruyor. Göz Hastalıkları Uzmanı Doç. 
Dr. Burak Tanyıldız, Göz kuru tedavisininde 
geç kalındığında kornea gereksinimina ve 
ülkeye zemine hazır olabileceğine işaret 
ederek, “Tedavide suni gözyaşları, damla 
nemlendirme ve sıcaklık önlemlerine başvu-

rulmaktadır” diyor.

Tavsiyeler belli
• Bol bol sıvı alın 
• Ekran ve klima karşıtlarının uzun süre 
gösterimleri 
• UV uyumlu gözlük kullanın

Korneada enfeksiyon olabilir
Kornea tabakasının mikrobik enfeksiyon 
olarak bilinen mikrobik keratit, özellikle kon-
takt lens kullanan kişi sık görülüyor. Lensle 
denize/havuza girme, hijyen eksikliği ve göze 
çarpan travmalar nedeniyle gelişiyor. Gözde 
ağrı, kızarıklık, ışık duyarlılığı ve görme kay-
bı, sık görülen belirtilerden. Geç kalındığında 
kornea yaralanır ve kalıcı görme kaybına yol 
açabildiği için erken tanı ve tedavi büyük 
önem taşır. Antibiyotikli damlalar ve yoğun 
takip gerektirirken, ileri tablolarda ise cerrahi 
yönteme başvuruluyor.

Lense dikkat
• Lensle havuza veya denize girmeyin 
• Lens hijyenine dikkat edin 
• Lens öncesinde ve sonrasında ellerinizi 
yıkamak

Sarı nokta hastalığı nedir?
Güneş ışınlarına uzun süre maruz kalmak, 
yıllar içinde, gözün keskin görmesini sağlayan 
sinir hücrelerinde oluşan hastalık, kırılgan sarı 
nokta, hastalık gelişme riskini artırıyor. Göz 

Hastalıkları Uzmanı Doç. Dr. Burak 
Tanyıldız, sarı nokta belirtilerinde İleri 
yaşlarda düz çizgilerde kırıklı görme 
ve ilerleyen aşamalarda merkezi kaybı 
oluşabilen uyarısında bulunarak “Kuru 
tipinde özel vitamin takviyeleri ile iler-
lemesi yavaşlatılır. Yaş tipinde ise göz 
içerisine yapılan anti-VEGF (Vasküler 
endotelyal büyüme faktörü) iğne ile 
anormal damar oluşumunun durduru-
lur, görme kaybının azaltılması düzenli 
olarak takip edilir”.

Nasıl önlem alınmalı?
• UV filtreli güneş gözlüğü kullanın 
• Güneşli gözlük takmayı ihmal etmeyin 
• Kum ve deniz gibi yerlerde daha dikkatli 
olun

YAZ tatilinin, 
DEHB tarafından 
tanınan çocuklar 

için sadece dinlenmediği, 
aynı zamanda gelişme 
fırsatını dikkate alarak 
Çocuk ve Ergen Psi-
kiyatri Uzmanı Dr. Öğr. 
Üyesi Melek Gözde Luş, 
“Okuldan rutin olarak çıkan 
çocuklar için bu dönemde 
eğlence de önemli bir yere 
sahip, ancak biriktirme ve 
kayıtların da olması özelliği 
ailelerin unutmaması olduk-
ça önemli.” dedi. Düzenli 
okuma saatleri, dikkat geliş-
tirici oyunlar ve yaz kampla-
rının hem konforlu hem de 
geniş bir ortam sunabilece-
ğini ifade eden Luş, tedavi 
sürecinin yazında sürdürül-
mesinin vurgulandığını vur-
guladı. Üsküdar Üniversitesi 
NP Etiler Tıp Merkezi Ço-
cuk ve Ergen Psikiyatri Uz-
manı Dr. Öğr. Üyesi Melek 
Gözde Luş, dikkat eksikliği 
ve hiperaktivite bozukluğu 
(DEHB) tanısı almış ço-
cuklarda yaz tatilinin nasıl 
değerlendirilmesi ve nelere 
dikkat edilmesi gerektiği 
hakkında bilgi verdi.

Kuralları ihmal etmek 
olmaz
Alanında ayrılmış bir ço-
cuk-ergen psikiyatristi ta-
rafından DEHB tarafından 
bildirilen bir çocuk için, yaz 
döneminin aslında kayıp 
dönem değil, olanaklara çev-
rilebilecek bir dönem olarak 
düşünülebileceğini aktaran 
Dr. Öğr. Üyesi Melek Göz-
de Luş, “Özellikle tedavi 
yeni başlatılıyorsa, uyumun 
sürdürülmesi için güzel bir 
dönem olabilir.” dedi. Yaz 
döneminin büyüme potansi-
yelinin ve öz güveninin artırı-
labilir bir döneminin dilediği 
Luş, “Okul rutininden çıkan 
çocuklar için bu dönemde 
eğlence de önemli bir yere 
sahip, ancak yetenekli ve zor-
layıcıların da olması ailelerin 
unutmaması oldukça önemli. 
Özellikle DEHB’li çocuklar 
tatile odaklanıyorsa okula 
devam edebildikleri zaman 
ciddi anlamda hazır olabilir-
ler.” uyarısını yaptı.

Tatilde düzenli  
kalmak önemli
Bunların, zamanını iyi 
yönetmeyi öğrenmesi-
nin her alanda başarılı 
olmasını sağlayan bir 
emin olmadığını vurgu-

layan Dr. Öğr. Üyesi Melek 
Gözde Luş, “Tatildeki et-
kinlik ve aktivitelerin nasıl 
ayarlandığı, arkadaşların ile 
nasıl zaman geçirilebildiği, 
zamanın ne kadarını arka-
daşlarına ne kadarını kendi-
sine ayırabildiğini planlaya-
bildiği, süreklilik halinde iç 
disiplinle çok olduğundan, 
bu nedenle öncelikle boş 
zamanını iyi değerlendirme-
yi öğretmek için tatil iyi bir 
fırsat olabilir.” dedi. 
Tatilde hataların hatalarıa 
değinen Luş, “Özellikle 
DEHB tanısı alan çocuk-
lar için, tatilde de düzenli 
kalabilmek çok önemlidir. 
Tatil demek hiçbir kural 
olmaması değildir, tam tersi 
çocuklar daha sonra kurallı 
ortamlara girilenlerdeki 
yüklerin çekilmesine neden 
olur.” şeklinde konuştu.

Sosyal becerileri  
gelişebilir
Aileler için ev ortamında 
dikkat süresi içeren aktivite 
önerilerinde bulunan Dr. 
Öğr. Melek Gözde Luş, 
“Hafıza kartları, labirent 
kesme oyunları, nesne bul-
ma, kelime avı gibi oyunlar 
hem hafızasını hem de odak 
güçlendirecek oyunlar çok 
faydalı olur. Yine de bireysel 
bir yerden dikkat parçaları 
tamamlanacak oyunlar yine 
hem dikkati hem problem 
çözme becerisini geliştirir. 
Denge tahtası, pilates topu, 
bantlar veya kum torbaları 
ile yapılan egzersizler de 
fiziksel ve zihinsel destek 
olur.” dedi. Yaz okulları ve 
yaz kamplarının akranlarını 
güçlendiren etkinliklerle, 
çeşitli sosyal aktivitelerle 
DEHB’li çocukların bece-
rilerini geliştirmeleri için 
çok güzel olanaklar sunan 
ifade eden Luş, bu nedenle 
çocuk ilgi alanında uygun 
yaz kurslarına katılmayı 
teklif etti.

DÜNYA Sağlık Örgütü, akciğer 
kanserini dünya genelinde kanser-
den ölümlerin en yaygın nedenle-

rinden biri olarak tanımlıyor. Evet, sigara 
en büyük risk faktörü ama yalnız değil! 
Akciğer hastalıkları uzmanı Dr. Sandeep 
Gupta şöyle diyor: “Akciğer kan-
seri sadece sigara içenlerin so-
runu değildir.” Verilere göre 
vakaların %85’i sigarayla 
ilişkili olsa da, kalan %15’i 
başka nedenlerle ortaya 
çıkıyor. Ve işin en tehlikeli 
yanı şu: Birçok hastalık 
belirtisiz başlıyor.

Yüzdeki sarkmayı  
ciddiye al
Bazı hastalar için ilk belirti 
oldukça şaşırtıcı olabiliyor: 
Yüzde sarkma! Dr. Jimmy 
Johannes, ak-
ciğerin üst 
kısmındaki 
sinirlerin 
hasar gör-
mesinin 
bu tür bir 

etkiye yol açabileceğini söylüyor. Özellik-
le bir tarafınızda terleme kaybı, göz ka-
pağı düşüklüğü veya yüzün bir kısmında 
zayıflık varsa dikkat! Bu belirtiler, Horner 
Sendromu adı verilen ve akciğerin üst kıs-
mında yer alan bir lezyonla ilişkilendirilen 

bir tabloya işaret edebilir.

Ciddiye almanız  
gerekebilir
Dr. Gupta, Horner 
Sendromu olan bazı ki-
şilerin aynı zamanda bo-
yun ve omuz ağrısı ya-
şayabileceğini belirtiyor. 
Bu belirtiler başka rahat-
sızlıkların da habercisi 
olabilir: İnme, omurilik 
yaralanmaları veya anev-

rizma gibi ciddi durumlar 
da benzer semptomlarla 

karşımıza çıkabiliyor. 
Bu nedenle, ge-

cikmeden 
tıbbi 
yardım 
almak 
şart. 

Sarkık yüz tek başına değil... Akciğer kan-
serinin başka yaygın belirtileri de var. Dr. 
Johannes, şu semptomlara karşı dikkatli 
olunması gerektiğini söylüyor; 
Uzun süreli öksürük. 
Kanlı balgam. 
Açıklanamayan kilo kaybı. 
Göğüs ağrısı. 
Nefes darlığı. 
Erken evrede fark edildiğinde, beş yıllık 
yaşam oranı %63’e kadar çıkabiliyor. 
Ama geç kalındığında bu oran yalnızca 
%8’e düşüyor. Ve ne yazık ki, vakaların 
sadece dörtte biri erken evrede yakalana-
biliyor.

Sigarayı bırakmak yetmez
Elbette, akciğer kanserini önlemenin ilk 
adımı sigarayı bırakmak. Ancak bu yeterli 
değil. 
Dr. Raj Dasgupta’nın önerileri şöyle: 
Pasif içicilikten uzak durun 
Radon gazı ve asbest gibi maddelerden 
kaçının 
Düzenli egzersiz yapın 
Sağlıklı beslenin 
Vücut ağırlığınızı kontrol altında tutun. 
HABER MERKEZİ

YAZ AYLARINDA YAZ AYLARINDA 
GÖZÜNÜ KORUGÖZÜNÜ KORU

SEMANUR 
POLAT

HABER

Güneş ışınlarına uzun süre maruz 
kalmak, gözün doğal merceğinin 
geçirgenliğini açıklanabilirek açılımı 
olarak tanımlanmış katarakt hastalık 
gelişme riskini de artırıyor. Bulanık 
veya çift görülmesi, farklılıkların 
karşıtlığı, kategori numaralarının 
sık sık sınıflandırılması ve renklerin 
matlaştırılması, belirtiler arasında yer 
alır. Göz Hastalıkları Uzmanı Doç. 
Dr. Burak Tanyıldız, kataraktın ciddi 

görme kaybının neden olduğu için 
erken dönemdeki büyük bir önem 
taşımasını vurgulayarak, “Kataraktın 
tedavisi tek etkili çözüm, cerrahi ame-
liyat.” diyor.

Nasıl önlem alınmalı?
UV filtreli güneş gözlüğü kullanın 
Güneş gözlüğü takmayı ihmal etmeyin 
Yansıtıcı uzakta (kum, deniz) daha 
dikkatli olun

TUĞÇE 
MARİK

HABER

Akciğer kanseri sadece sigara içenleri değil, sigara içmeyenleri de etkiliyor. Bazı belirtiler öyle sinsi ki, yüz kasların-Akciğer kanseri sadece sigara içenleri değil, sigara içmeyenleri de etkiliyor. Bazı belirtiler öyle sinsi ki, yüz kasların-
daki bir değişiklik bile hayati bir işaret olabilir. Uzmanlar uyarıyor; “Geç kalmayın, erken teşhis hayat kurtarır”daki bir değişiklik bile hayati bir işaret olabilir. Uzmanlar uyarıyor; “Geç kalmayın, erken teşhis hayat kurtarır”

Akciğer kanseri yüze vurabilir!

Doç. Dr. 
Burak 
Tanyıldız



Tuzla’da plastik ve yanıcı maddelerin bulunduğu iş yerinde çıkan yangın itfaiye ekiplerinin müdaha-
lesiyle söndürüldü. Ölen ya da yaralananın olmadığı yangın cep telefonu kamerasıyla kaydedildi

Kafa kafaya çarpıştılar

Film gibi bir olay

İyi ki kimse ölmedi
YANGIN, Tepeören Maha-
allesi, Eski Edirne Asfaltı’na 
büyük tonajlı araçların yıkan-

dığı iş yerinde meydana geldi. İddiaya 
göre; iş yerindeki yanıcı ve plastik mal-
zemeler henüz bilinmeyen nedenle alev 

aldı. Kısa sürede alevler iş yerinin büyük 
kısmını kaplarken ihbar üzerine olay 
yerine çok sayıda itfaiye, sağlık ve polis 
ekipleri sevk edildi. Polis ekipleri, iş 
yeri çevresinde güvenlik önlemi alırken 
itfaiye yangına müdahale etti. Yangın 

yaklaşık 1 saatlik çalışmanın ardından 
söndürüldü. Ölen ya da yaralanın olma-
dığı yangında iş yerinde hasar oluştu. 
Ekipler, yangınla ilgili çalışma başlatır-
ken iş yerinin alev alev yandığı anlar cep 
telefonu kamerasıyla kaydedildi. DHA

OLAY, Kısırkaya 
plajında meydana 
geldi. Ailesiyle bir-

likte denize girmeye gelen 
Burcu E., akıntıya kapıldı. 
Çevredekilerin görerek 
müdahale etmeye çalıştığı 
kadın, plajdaki can kurta-

ranlar tarafından denizden 
çıkarıldı. İhbar üzerine 
olay yerine gelen sağlık 
ekipleri, plajda kalp masajı 
yaptıkları kadını hastaneye 
kaldırdı. Burcu E.’nin sağ-
lık durumunun ciddiyetini 
koruduğu öğrenildi. DHA

Az daha boğulup 
ölecekti
Sarıyer’de boğulma tehlikesi geçiren Burcu 
E.(35), can kurtaranlar tarafından denizden 
çıkarıldı. Hastaneye kaldırılan kadının sağlık 
durumunun ciddiyetini koruduğu öğrenildi

Ümraniye'de motosikletli bir kişi yola çıktığı sırada karşı 
yönden gelen motosikletle kafa kafaya çarpıştı. Kazada 
sürücülerden biri yaralanırken, diğeri olay yerinden kaçtı. 
Yaşananlar bir vatandaşın cep telefonu kamerasına yansıdı

Başakşehir’de bir kadın seyir halindeki kamyonetten atlayarak 
kaçtı. Kamyoneti durduran şoför ise silahla kadını kovaladı. 
Yaşananlar başka bir sürücünün araç içi kamerasına yansıdı

KADIKÖY Sua-
diye’deki Anabilim 
Koleji Anaoku-

lu’nda 12 Mart tarihinde 
yaşanan kazada, 3,5 yaşın-
daki T.K. isimli çocuk, okul 
bahçesindeki kaydıraktan 
kayarken yaklaşık 1.5 metre 
yükseklikten zemine düşe-
rek ağır kafa travması geçir-
di. Kazanın ardından kız-
larının durumu ‘iyi’ olarak 
bildirilen ve okul yönetimi 
tarafından düşmenin nede-
ni ‘arkadaşları tarafından 
itilme’ şeklinde açıklanan 
aile, olayın ciddiyetini fark 
ederek kendi imkanlarıyla 
hastaneye gitti. İlk başvu-
rulan özel hastanede beyin 
kanaması tespit edilmesine 
rağmen ciddi bir müdahale-
de bulunulmadı. Endişeleri 
devam eden ailenin başka 
bir hastaneye gitmesiyle 
çocuğun durumunun cid-
di olduğu tespit edildi ve 
devlet hastanesinde acil 
ameliyata alındı. Olayın 
ardından hem okul yöneti-
minin gözetim eksikliği hem 
de ilk götürülen hastanede 
geç müdahale iddiasıyla 
aile, adli ve idari şikayet-
lerde bulundu. Soruşturma 
sürerken, İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğü tarafından oku-
la yalnızca 3 bin TL idari 
para cezası kesildi. Aile, bu 
karara tepki gösterdi.

3 bin lira ceza  
vicdansızlık
T.K.’nin babası Mehmet 
Oğuz Korkmaz, okulun 
ihmali nedeniyle çocuk-
larının hayati tehlike 
geçirdiğini ve bu cezanın 
kabul edilemez olduğunu 
söyleyerek, “Kararda, 
zeminin uygun olmadığı, 
gözetim eksikliği ve kamera 
olmaması gibi tespitler var. 
Ancak Milli Eğitim, okula 
ceza olarak 3 bin TL uygun 
görmüş. Biz de hayrette-
yiz. Bugün kırmızı ışıkta 
ihlal yapsanız kat kat ceza 

yazılan bir yerde çocuğun 
canına kast ediliyor, hatalı 
bulunduğu halde kuruma 
3 bin lira ceza kesiliyor. 
Bu çok vicdansız bir karar. 
Bu karara itiraz ettik. Aile 
olarak inanılmaz kızgın ve 
öfkeliyiz. Umarız bu hata-
dan dönülür. Miktar olarak 
300 bin yazsalar da içimizi 
soğutmayacak ama en alt 
seviyeden, olayın önem-
sizmiş gibi gösterilmesini 
doğru bulmadım. Konunun 
masumlaştırılması hiç hoş 
olmadı” diye konuştu.

Karar hukuka aykırı
Ailenin avukatı Onur Gör 
ise, İlçe Milli Eğitim Mü-
dürlüğü’nün Özel Öğretim 
Kurumları mevzuatını hiçe 
sayarak yalnızca İş Sağlığı 
ve Güvenliği Kanunu kap-
samında idari para cezası 
uyguladığını belirtti. Avukat 
Gör, “Olayın ardından Mil-
li Eğitim Bakanlığı, Sağlık 
Bakanlığı ve adli mercilere 
başvurularımızı yaptık. 
Ancak İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğü, Özel Öğretim 
Kurumları Kanunu’na göre 
uygulanabilecek ağır yap-
tırımlar dururken, sadece 
asgari sınırdan 3 bin lira 
ceza kesti. Bu, hem usule 
hem de hukuka aykırıdır. 
Mevzuat gereği, ciddi de-
netim eksikliği olan bu tür 
durumlarda çok daha ağır 
idari yaptırımlar ve hatta 
kurum kapatma cezaları 
uygulanabilir. Bu nedenle 
ilgili karara itirazımızı yap-
tık, süreci takip ediyoruz.” 
ifadelerini kullandı.

Soruşturma devam 
ediyor
İstanbul Anadolu Cumhu-
riyet Başsavcılığı tarafından 
hem anaokulu yönetimi 
hem de sağlık çalışanları 
hakkında başlatılan adli 
soruşturma süreci ise 
devam ediyor. HABER 
MERKEZİ

İhmalin cezası İhmalin cezası 
3 bin TL mi!3 bin TL mi!

Kadıköy’de 3 buçuk 
yaşındaki çocuğun 
eğitim gördüğü özel 
anaokulunda kaydı-
raktan düşerek ağır 
kafa travması geçir-
mesine ilişkin, göze-
tim eksikliği tespit 
edilen okula sadece 
3 bin TL idari para 
cezası kesildi. Aile, bu 
karara tepki göstere-
rek itiraz etti

Sancaktepe’de seyir halindeki İETT otobüsünde yangın çıktı. Yangın itfaiye ekip-
leri tarafından söndürülürken, içinde yolcu olmaması olası bir faciayı önledi
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ
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Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.
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hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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KüçüKçeKmece'de ormanlık alanda
ağaca asılı halde erkek cesedi bulundu.
Üzerinden kimlik çıkmayan 25 yaşların-

daki kişinin cansız bedeni, olay yeri incelemesinin
ardından Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı. Beş-
yol Mahallesi İnönü Caddesi'nde yol kenarındaki
ormanlık alanda saat 11.00 sıralarında, kimliği belir-
siz 25 yaşlarındaki bir erkek, iple ağaca asılı halde
bulundu. İhbar üzerine olay yerine polis ve sağlık
ekipleri sevk edildi. Sağlık ekiplerinin yaptıkları ilk
incelemede, asılı halde bulunan kişinin hayatını kay-
bettiği belirlendi. Polis ekipleri tarafından çevrede
güvenlik önlemi alınarak, olay yerinde inceleme ya-
pıldı. 25 yaşlarındaki kişinin cansız bedeni, yapılan
incelemelerin adından Adli Tıp Kurumu morguna
kaldırıldı. Polis, olayla ilgili çalışma başlattı.

16 yıl önce evlenen Cem Sal-
tıkalp, 2020 yılının Kasım
ayında bazı sebeplerden do-

layı eşiyle boşandı. 11 yaşındaki kızı ve
15 yaşındaki oğlunun velayeti Cem Sal-
tıkalp'e verildi. Feshane'nin lunaparkında
çalışan Saltıkalp'i iş yerinde ziyaret eden
kızı Pervin Buse Saltıkalp, bir arkadaşını
karşılamak için lunaparkın dışına çıktı.
Yevadut Caddesi'nde karşıdan karşıya
geçerken telefonla konuşan 11 yaşındaki
Buse hızla gelen minibüs türü aracı far-
ketmedi yola adım attı. Minibüs sürü-
cüsü de onu farketmedi, 11 yaşındaki
Buse'ye çarptı. Küçük kız, çarpmanın et-
kisiyle metrelerce havaya savrularak yere
düştü. Pervin Buse Saltıkalp'e ilk müda-
haleyi çevredekiler yaptı. Hastaneye kal-
dırılan 11 yaşındaki Buse tüm
müdahalelere rağmen hayatını kaybetti.
Minibüsün sürücüsü gözaltına alındık-
tan sonra serbest bırakıldı. Kızını trafik
kazasında kaybeden acılı baba kızı ve
oğluyla yaşadığı evde konuştu.

Hastaneye beni almadılar

Cem Saltıkalp " Kızım Feshane lunapar-
kına gelmişti. Telefon geldi, 'Kızınıza
araba çarptı' dediler, ben inanmadım.
Olay yerine geldiğimde kızımın herşeyi
yerdeydi. Hastaneye beni almadılar, ba-
şınız sağ olsun kurtaramadık dediler. Bir

arkadaşını karşılamak için lunaparkın dı-
şına çıkmış. Araç bayağı hızlı geliyormuş
araç yeşilde değil sarı ışıkta çarpmış.
Kızım 30-35 metre sürüklenmiş" dedi.
Saltıkalp "İzlediğimde görüntüleri ne
hissettiğimi söylemek çok zor. İçiniz par-
çalanıyor. Biri izlese benim durumuma
düşer. İzlediğimde elim ayağım dolaştı,
ben böyle bir kaza hayatımda görme-
dim. Kızım hayat doluydu, neşe kayna-
ğıydı. Bu olay olmadan önce, 'Baba
bana Beşiktaş forması alır mısın?' dedi
kısmet olmadı. Keşke olsaydı" diye ko-
nuştu.

Eve girmek istemiyorum

Acılı baba "Ben kızımı toprağa verdiğim
zaman, ona çarpan insanın serbest kal-
ması içimi daha da yaktı. Evimde her
yerde hayali var kızımın. Eve girmek is-
temiyorum. Kızım karanlıktan korkardı,
üşüdüğü zaman soğuktan da çok rahat-
sız olurdu. Işıklar onun için hala yanıyor.
Benim kızım morgtayken ben bağırıyor-
dum; 'Benim kızım üşür ben onu oradan
alayım, ısıtayım' diye bağırıyordum.
Toprağa verdiğim zaman karanlıktaydı,
karanlıktan korkuyordu o. Benim bir
oğlum var, evlatı ayırt etmiyor insan ama
o başkaydı. Gel desem gelemez, kalk
mezarından gel desem gelemez. Sadece
adalet istiyorum" dedi. DHA

Gel desem gelemez!
Eyüpsultan'da geçen hafta karşıdan karşıya geçerken minibüsün çarpmasıyla metrelerce savrulan ve hayatını kaybeden
Buse Pervin Saltıkalp'ın babası Cem Saltıkalp, "Evimde her yerde hayali var kızımın. Eve girmek istemiyorum. Gel
desem gelemez, kalk mezarından gel desem gelemez. Sadece adalet istiyorum" açıklamalarında bulundu

Ağaca asılı 
halde bulundu

Örümcek hırsızlar!

Şüpheli polise
teslim oldu

Ankara'da bisikletiyle evine
dönerken, bir otomobil sürücü-

sünün arkadan çarpması so-
nucu hayatını kaybeden Umut

Gündüz, ölüm yıldönümünde
'İstanbul'daki Dostları' tarafın-

dan anıldı. Açıklama sonrası,
bisikletle, Beşiktaş'tan Bebek'e

arası anma sürüşü yapıldı.

A nkara'da, 15 Temmuz 2020 tari-
hinde meydana gelen olayda, 19
yaşındaki Umut Gündüz, antren-

mandan bisikletiyle evine dönerken, al-
kollü olduğu tespit edilen bir sürücünün
arkadan çarpıp kaçmasının ardından ha-
yatını kaybetti. Gündüz, ölümünün ilk yıl-
dönümünde 'İstanbul'daki Dostları' adlı
grup tarafından anıldı.

Umut'la hiç tanışamadı

Beşiktaş Sahili'nde gerçekleşen anmaya
katılanlar adına bir basın açıklaması ya-
pıldı. Grup sözcüsü Berk Çetin tarafın-
dan yapılan açıklamada "Biz burada,
Umut'un 'İstanbul'daki Dostları' olarak
buluştuk. Aslında birçoğumuz Umut'un
adını, geçen yıl aldığımız kahredici bir
haberden öğrendik. Bundan tam bir yıl
önce Ankara'da alkollü bir araç sürücüsü
19 yaşındaki bisikletçi Umut Gündüz'ü
katletmişti. Bugün burada bulunanların
büyük çoğunluğu Umut'la hiç tanışa-
madı. Ama biz kendimizi Umut'un en
yakın dostları, en sıkı yoldaşları sayıyo-
ruz ve onun adını yaşatmakta kararlıyız"
debildi. 

Mücadele edeceğiz

Açıklamada, "Umut yalnızca son derece
yetenekli bir sporcu değil aynı zamanda
bu ülkenin ve dünyanın geleceğini dert
edinen, çalışkan bir komünistti. Hayal-
leri, beklentileri vardı ve bunlar için mü-

cadele etti. Bisikletiyle çekilmiş bir fotoğ-
rafının üstüne şu notu düşmüştü: "Hayat
sonunu bilemediğimiz için güzel ve ilgi
çekici. Yarın ne olacak duygusu bizi diri
tutar." Bugün, Umut'un dostları olarak
onu yaşatmanın, "sonunu bilemesek de
hayatı güzel ve ilgi çekici" kılmanın en iyi
yolunun onun gibi mücadele etmek ol-

duğuna inanıyoruz. Bisikletli cinayetleri-
nin "kaza" deyip geçiştirilmemesi için,
katillerin tutuksuz yargılamayla ve gös-
termelik cezalarla ödüllendirilmemesi
için mücadele edeceğiz. Bisikletin hak et-
tiği toplumsal saygıyı görebilmesi için,
bisikletlilerin yollarda güven içinde pe-
dallayabilmesi için, trafikte eşitlik ve öz-

gürlük için mücadele edeceğiz. Türkiye'yi
günün birinde enerji ve otomotiv tekelle-
rinden kurtarmak için, kentlerimizin "bi-
siklet dostu kentler" olarak anılması için
mücadele edeceğiz" ifadelerine yer ve-
rildi. Basın açıklamasının ardından grup,
bisikletleriyle Beşiktaş'tan Bebek'e anma
sürüşü gerçekleştirdi. DHA

BISIKLETLI
PROTESTO

Esenyurt'ta, sürücüsünün ara sokağa süratli ve kontrolsüz girdiği
hafif ticari araç, az kalsın yoldaki 2'si bisikletli çocuk 6 kişiyi eziyordu

olay, geçen pazar günü saat 22.30
sıralarında Bağlarçeşme Mahalle-
si'nde yaşandı. Güvenlik kamera gö-

rüntülerine saniye saniye yansıyan olayda
sürücü, hafif ticari aracıyla süratli ve kontrol-
süz şekilde girdiği sokaktakilerin yüreklerini
ağızlarına getirdi. Fren sesini duyunca üzerine
doğru kontrolsüz bir şekilde gelen aracı fark
eden Zülküf Gözer, bir anda kenara kaçarak,
ölümden döndü. Sürücü, bu sefer de önündeki
2 bisikletli çocuk ve sokakta yürüyenleri ezmek
üzereyken aracının direksiyonunu kırdı. Top-
lam 6 kişinin ölümden döndüğü, sokaktakilerin
yüreklerini ağızlarına geldiği olay sonra sürücü,
hiçbir şey olmamış gibi yoluna devam etti.

Kendimi kenara attım

Yaşananları anlatan Zülküf Gözer, "Akşam
22.00 - 22.30 sıralarıydı. Dükkanımı kapatmış,
evime gidiyordum. Tam sokağa girdim, acı bir
fren sesi duydum. Ne olduğunu anlayamadık,
mahallede kalabalıktı, o esnada. Refleksle sa-
ğımı kontrol ettim. Bir baktım araba üzerime
doğru geliyordu. Ben önce bana kastı var san-
dım. Üzerime doğru gelince kendimi kenara
attım. Akabinde araba durmadı. 2 tane de bi-
sikletli geliyordu o esnada. Ben bisikletli küçük
çocuktan korktum. Onu ezmesinden korktum.
Zor toparladı kendini. Muhtemelen siren sesin-
den kaçıyordu" dedi. DHA

Maganda dehşeti

beyoğlu'nda farklı günlerde evden hır-
sızlık olayı olduğu ihbarını alan güven
timleri hırsızlık olayının olduğu sokak ve

çevresinde güvenlik kameralarını izlemeye aldı.
Cerrahi maskeli, kapüşonlu iki şüphelinin Kasım-
paşa ve Kalyoncu Kulluğu mahallelerinde ara so-
kaklarda keşif yaptığını belirledi. Hırsızlık
şüphelilerinin dairelerin demir korkuluklarına tutu-
narak örümcek adam gibi tırmandığını belirledi.
Polisler kameralarda şüphelinin kolundaki dövmeyi
fark etti. Dövmeden yola çıkan güven timleri başka
kameralardan da şüphelilerin eşkalini belirledi.
Şüphelilerin sokak aralarında keşif yapması, evleri
gözetlemesi ve örümcek adam gibi binalara tır-
manması güvenlik kameralarına yansıdı. Hırsızlar-
dan birisinin dairenin korkuluk demirlerini ayakları
ile yamultması da kameralara yansıdı. DHA

Zeytinburnu'nda çıkan tartışmada
Sinan K.'yı (21) silahla ateş ederek öl-
dürdüğü iddia edilen Mehmet. C.Ç. (24)

polise teslim oldu. Şüpheli Mehmet C.Ç. adliyeye
sevk edildi.  Öte yandan olay günü yaşananlar gü-
venlik kamerasına yansıdı. Olay 26 Haziran'da
Zeytinburnu Yeşiltepe Mahallesi'nde meydana
geldi. Şüpheli Mehmet C.Ç ve eşi A.Ç.'nin, H. is-
mindeki kız arkadaşlarıyla, H.'nin babasına ait me-
kana gelip gitme konusunda aralarında
küfürleşmeye varan tartışma yaşandı. Bu olay üze-
rine H.'nin erkek arkadaşı Abdulkadir U.(21) Meh-
met C.Ç.'yi telefonla arayarak tehdit etti. Daha
sonra Mehmet C.Ç. ile olay yerinde buluşmak için
sözleşen Abdulkadir U. yanına arkadaşı Sinan K.'yı
da alarak gitti. Olay yerinde çıkan kavgada Sinan
K., Mehmet C.Ç. tarafından silahla ateş edilmesi
sonucu yaralandı. Mehmet C.Ç. olay yerinden
otomobille kaçarken, yaralanan Sinan K. kaldırıl-
dığı hastanede hayatını kaybetti. DHA
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması

www.damgagazetesi.com

İstanbul ve Tekirdağ'da bazı site ve villa-
larda kurulan 'finans evleri' aracılığıyla 
yasa dışı bahis faaliyet yürüttüğü tespit 
edilen şüphelilere yönelik düzenlenen 
operasyonda 86 kişi gözaltına alındı. Şüp-
heliler bu sabah saatlerinde sağlık kontro-
lünün ardından adliyeye sevk edildi

YASA DIŞI 
BAHISÇILERE 
DARBE

Aklını kaçırmış

İ STANBUL Emniyet Müdür-
lüğü, Siber Suçlarla Mücadele 
Şube Müdürlüğü ekiplerinin 

çalışmaları kapsamında; Esenler 
başta olmak üzere birçok ilçede 
ve Tekirdağ’da faaliyet gösteren 
yasa dışı bahis örgütü tespit edildi. 
Çalışmaların devamında şüpheli-
lerin, bazı site ve villalarda ‘finans 
evi’ adı verilen dairelerde yasa dışı 
bahis faaliyetlerini yönettiği belir-
lendi. Bu evlerde vardiyalı çalışan 
kişilerin bahis sitelerine entegre 
panelleri yönettiği, oyunculardan 
elde edilen paraların ise üçüncü 
kişilere ait banka hesaplarına ya 
da kripto cüzdanlara aktarıldığı 
anlaşıldı. Ayrıca farklı şahıslara ait 
cep telefonları ve GSM hatlarının 
kullanıldığı, şüphelilerin kendi 
aralarında kod adlarıyla iletişim 
kurduğu ve bahis içerikli konuşma-
lar yaptığı tespit edildi.

Para trafiği tespit edildi
Banka hesapları üzerinde yapılan 
analizlerde yasa dışı bahis kap-

samında yaklaşık 1 milyar 200 
milyon lira tutarında para trafiği 
olduğu, bu gelirle 5 araç satın 
alındığı ve paraya yasal görünüm 
kazandırmak amacıyla galeri adı 
altında iş yeri açıldığı belirlendi. 
Toplanan delillerin ardından, 4 
Temmuz’da belirlenen adreslere 
düzenlenen eş zamanlı operasyon-
da 86 kişi gözaltına alındı. Ev ve 
iş yerlerinde yapılan aramalarda 
3 tabanca, yaklaşık 20 kilogram 
uyuşturucu madde, 7 lüks saat, 1 
milyon 48 bin 650 lira nakit para, 
94 cep telefonu, 108 SIM kart, 24 
dizüstü bilgisayar, 12 hard disk, 5 
ofis telefonu, 5 flash bellek ile çe-
şitli dijital materyaller ele geçirildi.

Sağlık kontrolünden geçtiler
Vatan Emniyette işlemleri ta-
mamlanan şüpheliler bu sabah 
saatlerinde sağlık kontrolü için 
Bayrampaşa Devlet Hastanesi’ne 
götürüldü. 86 şüpheli, hastanede 
yapılan sağlık kontrolünün ardın-
dan adliyeye sevk edildi. DHA

SANCAKTEPE İnönü 
mahallesi Eski Ankara 
Caddesi’nde seyir halinde 

olan 34 TP 8567 plakalı İETT 
otobüsünün motor bölümünden 
duman çıkmaya başladı. Dumanı 
fark eden otobüs şoförü aracı dur-
durup etraftakilerden yardım istedi. 
Çevredekilerin ihbarı üzerine olay 
yerine itfaiye, polis ve sağlık ekipleri 
sevk edildi. Polis ekipleri, yangından 
dolayı caddeyi trafiğe kapattı. İtfaiye 
ekiplerinin çalışması sonucunda 
otobüste çıkan yangın söndürüldü. 
Otobüs şoförüne sağlık ekipleri olay 
yerinde müdahale ederken, otobüste 
yolcu olmaması olası bir faciayı 

önledi. Yangın nedeniyle otobüste 
hasar oluştu. Polis yangınla ilgili 
çalışma başlattı.

İnsanlar yardım  
etmeye çalıştı
Yangını gören Furkan Şahin, “Biz 
oturuyorduk, otobüs seyir halin-
deydi birden durdu. Sonra duman 
çıkmaya başladı. ‘Bizde can havliyle 
köşeye geçtik’ dedi. Yangını gören 
Umut Arslan ise, “insanlar yangın 
tüpleriyle yardım etmeye çalıştılar. 
Sonra itfaiye ekipleri yangını sön-
dürdü. Otobüste yolcu yoktu, boş 
seferdeydi. Ekiplerin çalışması de-
vam ediyor” şeklinde konuştu. DHA

KAZA, dün saat 22:30 
sıralarında Ümraniye 
Esenkent Mahallesi Nato 

Yolu Caddesi’nde meydana 
geldi. Yola girmek için kenarda 
bekleyen motosiklet sürücüsü 
hareket ettiği sırada başka bir 
motosikletle kafa kafaya çarpıştı. 
Çarpışmanın etkisiyle kaldırıma 
savrulan sürücü yaralandı. Ka-
zaya karışan diğer motosiklet 
sürücüsü ise olay yerine ekiplerin 
gelmesini beklemeden hızla uzak-
laştı. Kazada yaralanan sürücü 
ise ilk müdahale yapıldıktan 
sonra sağlık ekipleri tarafından 

hastaneye kaldırıldı. Polis kaçan 
motosiklet sürücüsünü yakala-
mak için çalışma başlattı.

Diğer sürücüler kaçtı
Kazayı çevredeki bir vatandaş 
cep telefonu kamerasıyla görün-
tüledi. Görüntülerde, motosiklet 
sürücüsünün yola girdiği sırada 
başka bir motosikletle kafa kafaya 
çarpıştığı, yola girmek isteyen 
sürücünün savrularak yere düştü-
ğü görüldü. Kazaya karışan diğer 
sürücünün de olay yerinden hızla 
uzaklaştığı anlar görüntülerde yer 
aldı. DHA

OLAY, dün saat 23.00 sıra-
larında Altınşehir Mahallesi 
Yan Yol Caddesi’nde mey-

dana geldi. Bir kadın seyir halinde-
ki kamyonetten henüz bilinmeyen 
bir nedenle atladı. Kadın, düştüğü 
yerden kalkıp hızla kaçmaya devam 
etti. Kadının atladığını fark eden 

şoför kamyoneti durdurup silahla 
kadını kovalamaya başladı. Arkada 
seyir halindeki başka bir aracın 
içerisinde olaya şahit olan çift, 
ilerde uygulama yapan polislere 
konuyla ilgili bilgi verdi. Yaşanan 
kovalamaca ise araç içi kamerasına 
saniye saniye yansıdı. DHA

ÜMRANİYE Şile Yolu’nda 
motosiklet sürücüsü, tek 
teker üzerinde ilerleyerek 

hem kendi canını hem de diğer araç-
ları riske attığı anlar cep telefonu 
kamerasıyla kaydedildi. Olay, Şile 
Yolu Ümraniye yönünde yaşandı. 
Akan trafikte seyir halindeki moto-
siklet sürücüsü, uzun süre tek teker 
üzerinde ilerledi. Tehlikeli yolculuğu 
gören diğer sürücüler motosiklet 
sürücüsüne tepki gösterdi. O anlar 
seyir halindeki bir araç içerisinden 
cep telefonu kamerasıyla kaydedildi. 
Görüntülerde motosikletlinin trafikte 
tek teker üzerinde ilerlediği anlar yer 
aldı. DHA

Facia önlendiFacia önlendi

Şüpheliler adliyeye sevk edildi
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“ Şimdiki aklım olsaydı ertelemezdim,
ihmal etmezdim anı biriktirmeyi.
Seni öpe koklaya, kokunu içime çeke

çeke yüreğini yüreğime saramadım ya ona
yanarım, yanarım ki ne yanarım. An bu an,
vakit bugün. Sev hadi gönlüm, yarını meç-
hul ömrün, dönmüyor giden...”

Bazı insanların hayatında öyle şarkılar
vardır ki; kariyerini değil, kalbini anlatır.
Tarkan’ın “Dönmüyor Giden” adlı eseri
tam da böyle bir şarkı. Bu şarkı, kaybedi-
len her şeyin; bir annenin, bir sevdanın, bir
umudun ardından gelen sessiz haykırış

gibi. Tarkan’ın kalbinin derinliklerinden
kopup gelen bir ağıt. Sessiz, sade, gösteriş-
siz ama bir o kadar da gerçek.

Son zamanlarda en çok sevdiğim, en 
çok dinlediğim ve beni en çok duygulandı-
ran şarkı oldu “Dönmüyor Giden”. 
Çünkü şarkı çok gerçek! Sahteliklerin
içinde boğulduğumuz bu hayatta Tarkan,
çok güzel bir gerçeklik verdi ruhumuza. 

Tarkan bu kez ışıklı sahnelerde değil,
loş bir odada, kalbini avuçlarında tutarak
duruyor. “Dönmüyor Giden”, onun iç 
dünyasının en çıplak, en savunmasız 

haliyle dışa vurumu. Şarkı, ilk dinleyişte
bile dinleyeni duraksatıyor, içine çekiyor,
kalbinin tam ortasına dokunuyor. 
Çünkü bu parçada gösteriş yok. Bu par-
çada ego yok. Bu parçada sadece bir 
evlat var. Acı çeken bir insan. Belki de 
annesini kaybetmiş bir çocuk.

Annesini kaybettikten sonraki suskunlu-
ğunu müzikle ifade etti Tarkan. O yüzden

bu şarkı yalnızca dinlenmiyor, hissediliyor. 
Tarkan’ın kariyerinde belki de ilk kez bu

denli içten, bu denli kişisel bir şarkıyla
karşı karşıyayız. Yıllar boyunca 
milyonlara seslenmiş, sahnelerde fırtına
gibi esmiş bir sanatçının, bu kez kendi
içine döndüğü, tek bir kişiye —belki de sa-
dece annesine— seslendiği bir an. Bu yüz-
den “Dönmüyor Giden”, bir pop şarkısı
değil. Bir mektup. Bir dua. Belki de bir ve-
dalaşma.

Ve bir de klip var... Tarkan’ın “Dönmü-
yor Giden” klibindeki yüz ifadesi, en az
şarkının sözleri kadar etkileyici. Kameraya
bakarken gözlerinde sadece hüzün değil,
büyük bir boşluk ve kabullenme var.  Göz-

leriyle anlatıyor her
şeyi Tarkan ve şarkıyı
oynayarak değil, yaşa-
yarak söylüyor.

Ve Tarkan kendi 
yasını sanatına dönüş-
türerek, bizim yasları-
mıza da tercüman
olmuş. Hepimizin bir
“giden”i var ve hiçbi-
rimiz onu geri dön-
düremiyoruz. Çünkü
hepimiz bir gidenin
ardından içimizden
“Dönmüyor…” 
demedik mi?

Dönmüyor giden

D ava konusu olay, geçtiğimiz 10 Ocak günü
Ankara’daki bir alışveriş merkezi içerisinde
yer alan oyun parkında yaşandı. İddiaya

göre Feridun ve Rabia Baltacı çiftinin torunları
oyun alanına kabul edilirken, 10 yaşındaki down
sendromlu kızları Melek içeriye alınmadı. Baltacı
Ailesi, sosyal medyaya da yansıyan görüntülerde
oyun alanındaki çalışan ‘ Maalesef içeri alınması yasak. Bu-
rada çalışanlar olduğumuz için onlar ne dediyse biz onu ya-
pıyoruz’ derken bir diğer çalışanın ‘içeride zarar verebilir’
Diyerek çocuklarının Dnce Dromlu olduğu gerekçesiyle oyun
alanına kabul edilmediğini kaydetti. 

Bakanlık devreye girdi

Aile ve Sosyal Politikalar Bakanlığı tarafından Ankara Cum-
huriyet Başsavcılığı‘na yapılan suç duyurusu sonrasında iş-
letmenin mesul müdürü Ali M. hakkında Türk Ceza
Kanunu’nun 122/1’inci maddesi uyarınca ‘ Kişiler arasında
ayrımcılık yapma suçundan bir yıldan üç yıla kadar hapis ce-
zası istemiyle dava açıldı. Davanın ilk duruşması geçtiğimiz
günlerde Ankara Batı 10’uncu Asliye Ceza Mahkemesi’nde
yapıldı. 

Suçlamaları reddetti

İşletmenin mesul müdürü Ali M., ifadesinde “Biz çocukların
oyun parkına yanlarında velisi olmadan parkın içine almıyo-
ruz. Özel gereksinimli çocukların aileleri de onlarla birlikte
girmek istiyor. Ancak biz de diğer çocukların sağlığını dü-
şünerek onlar açısından sorun olacağı için izin vermiyo-
ruz. Yoksa özel gereksinimli çocuklarla ilgili bir
yasağımız yoktur” diyerek hakkındaki suçlamaları 
reddetti. 

İşletme ceza almalı

Özel gerkesinimli çocukları oyun alanına kabul
edilmeyen Baktacı Ailesi ise sanık olarak mesul
müdür değil, işletmenin sahibinin yargılan-
ması gerektiğini, içeriye çocuklarıyla birlikte
girmek gibi bir taleplerinin olmadığını, olay
sonrası kendilerinden bir özür dilemelerini
beklerken, birkaç ay sonra bu kez farklı bir
şubede yine aynı olayın yaşandığı ve iş-
letmenin mühürlediğini, işletmenin ya-
pısal olarak cezalandırılmasını
istediklerini ifade ettiler. 

10 aya indirdi

Mahkeme tarafları dinledikten
sonra işletmenin mesul mü-
dürü Ali M.‘nin ‘ kişiler ara-
sında ayrımcılık yapma
suçundan alt sınırdan 1 yıl
hapis ile cezalandırılma-
sına hükmetti. Sanığın
sabıkası olması ve gele-
ceği üzerinde olumsuz
etkileri göz önünde
bulunduran mah-
keme, cezayı önce
10 aya indirdi, ar-
dından hükmün
açıklanmasını
geri bıraktı.
Tarafların
kararı tem-
yiz hak-
ları
bulu-
nuyor.

Ankara’da Down Sendromlu bir
çocuğu oyun alanına kabul etmeyen
işletme suçlu bulundu. Mahkeme bir
zincir market içerisinde bulunan oyun
alanının sorumlu müdürüne ‘kişiler
arasında ayrımcılık yapma’ suçundan
10 ay hapis cezası verdi

AYRIMCILIgA
10 AY HAPİS!

tugceeemarik@gmail.com

Tuğçe MARİK
ORTAYA KARIŞIK

GÜNCEL

CANAN
İSPİR

HABER

Samyeli el uzattı

ALTINCI kattan düşerek
ağır bir omurilik yara-
lanması geçiren Ecrin-

nur Uygun’un hastanede süren
tedavi süreci, ailesi için oldukça
zorlu geçiyor. Aynı hastanede fizik
tedavi gören 10 yaşındaki Ömer ve
Ahmet kardeşler ise doğuştan gelen fi-
ziksel engeller nedeniyle hareket kısıtlı-
lığı yaşıyor. Her iki aile de Samyeli
Vakfı’na başvurarak akülü sandalye ta-
lebinde bulundu. Vakıf, bu talepleri kısa
sürede değerlendirerek olumlu sonuç-
landırdı. Akülü sandalyelerin teslimi
için hastaneyi ziyaret eden Samyeli
Vakfı Başkanı Bahattin Demir, çocukla-
rın ve ailelerin sevinçlerine ortak oldu.
Teslim sırasında duygusal anlar yaşa-
nırken, çocukların gözlerindeki mutlu-
luk görenleri derinden etkiledi.

Talepleri alıyoruz

Vakıf Başkanı Bahattin Demir yaptığı
açıklamada, “Bir çocuğun yüzünü gül-
dürebilmek, onun hayatını bir nebze
olsun kolaylaştırmak bizim için en
büyük ödüldür. Bu destek sadece fizik-
sel bir yardım değil, aynı zamanda on-
ların özgüvenini ve yaşama sevincini

artıran bir dokunuş. Bahçelievler
Fizik Tedavi Hastanesi’nden yoğun
şekilde destek talepleri alıyoruz.
Daha fazla çocuğa ulaşabilmemiz
için gönüllülerin ve hayırseverlerin
desteğine her zamankinden daha

çok ihtiyacımız var” ifadelerini kul-
landı.

Allah razı olsun

Ömer ve Ahmet’in annesi ise yaşadığı
zorlukları, “Üç çocuğum var, ikisi fizik-
sel olarak engelli ve eğitimlerine devam
ediyorlar. Bugüne kadar onları okula,
hastaneye taşımakta gerçekten çok zor-
lanıyordum. Eşim de böbrek hastası,
bu süreçte hep birlikte çok yıprandık.
Bu destekle resmen bana yeni bir hayat
verdiler. Artık hem çocuklarım daha
bağımsız olacak hem de biz biraz nefes
alabileceğiz. Allah razı olsun” şeklinde
dile getirdi. Ecrinnur’un babası Behzat
Uygun ise“Kızım 16 yaşında, hayatının
baharında böyle bir kaza geçirdi. O
günden beri hayat bizim için durdu.
Ama şimdi, Ecrinnur’un gözlerinde ye-
niden umut görüyorum. Samyeli Vakfı
sayesinde kızım gözlerimin önünde ha-
yata tutunuyor. Minnettarız” dedi. 

BARIŞ 
KIŞ

HABER

Samyeli Vakfı, Bahçelievler Fizik Tedavi Hastanesi’nde tedavi gören çocuklara
yönelik anlamlı bir destekle yine yüzleri güldürdü. Vakıf, ağır omurilik
yaralanması geçiren 16 yaşındaki Ecrinnur Uygun ile doğuştan engelli 10
yaşındaki kardeşler Ömer ve Ahmet’e akülü sandalye desteğinde bulundu

Beni mutlu
ediyorlar!

Bağcılar’da yaşayan kanser hastası Supiye Güçlü’nün (52) evi Bağcılar
Belediyesi tarafından düzenli bir şekilde temizleniyor. Hizmetten memnun

kaldığını söyleyen Güçlü, “Personelin temizlik haricinde o gülen yüzleri 
benimle konuşmaları ve bana teselli vermeleri ayrı bir güzellik” dedi

Bağcılar Belediyesi, ihti-
yaç sahibi, hiç kimsesi ol-
mayan yaşlı ilçe

sakinlerinin evlerini düzenli bir şekilde
temizliyor. Elektrikli süpürgeden halı yı-

kama makinesine kadar her türlü temizlik
donanımına sahip ekipler,

hazırlanan plan doğrultusunda
evleri ziyaret ediyor. Önce evi

süpürmekle işe başlayan görevli-
ler, bakıma muhtaç kişilerin çama-

şırları ile perdelerini yıkayıp
ütülüyor. Mutfak, banyo ve odaları

baştan aşağı en ince ayrıntısına kadar
temizlendikten sonra da camlar siline-

rek günlük temizlik tamamlanmış oluyor.

400 evde temizlik

Bu işlemlerin yapıldığı 400 evden birinde de
kanser hastası Supiye Güçlü yaşıyor. Yüzde 71

oranında engelli olan Güçlü, ev işlerini yap-
makta zorlanıyor. Bu sebeple başvurduğu Bağcı-

lar Belediyesi, yardıma muhtaç olan Güçlü’nün
evin temizliğini yapıyor. Hizmetten çok memnun kal-

dığını belirten Güçlü, “30 yaşından beri epilepsi has-
tasıyım. 2018’de de kanser tanısı aldım.

rahatsızlıklarım devam ediyor. Bu yüzden ev işlerimi

yapamıyorum. Çevremden belediyenin böyle bir hizmeti olduğunu öğren-
dim. Görevliler gelip evimi pırıl pırıl bir hale getiriyor. Güler yüzleri ve tatlı
dilleriyle beni çok mutlu ediyorlar. Personelin temizlik haricinde o gülen
yüzleri, benimle konuşmaları ve bana teselli vermeleri ayrı bir güzellik.
Başta Bağcılar Belediye Başkanımız Yasin Yıldız olmak üzere emeği
geçen herkese teşekkür ediyorum” dedi. Denetim artırıldı

İstanbul'da toplu taşımacılığın yüzde 52'sini sağlayan İETT, 
yaz aylarında artan sıcaklıklarla birlikte klima denetimlerini
sıklaştırdı. İETT, hem kendi filolarındaki hem de özel halk 
otobüslerindeki klima sistemlerini sahada aktif olarak denetliyor

GÜNLÜK 1 milyon 400
bin kilometre yol kat
eden, yaklaşık 64 bin se-

ferle 5 milyona yakın yolculuk ger-
çekleştiren İETT, tüm araçlarını
her gece kapsamlı bir temizlik,
bakım ve kontrol dağılımları sürdü-
rüyor. Sefer öncesinde yapılan tek-
nik kontrollerin yanı sıra, özellikle
yaz aylarında klima performansı
da ayrıntılı olarak kontrol ediliyor.
İETT Filo Yönetim Dairesi Baş-
kanlığı'nın 24 saat esasına göre ça-

lışan ekipleri, İstanbul'un dört bir
yanında İETT'nin kendi araçları dı-
şında özel halk otobüsleri için de
klima denetimlerini aralıksız sürdü-
rüyor. Denetim sonuçları İETT'nin
yönetici kadrosunun sahada birey-
sel olarak katıldığı gösteriliyor.
Yolcu konforunun temel parlaklık
olarak değişmesi İETT, yaz ayları-
nın en sıcak iklimi dahi konforlu ve
sürekli toplu ulaşım hizmetini sun-
mayı hedefliyor. 
HABER MERKEZİ
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AnlAmAk

Z ekâsı var ama kalbi yok mu? Peki ya hisset-
menin tanımı değişirse…Yapay zekâ… Bir za-
manlar bilim kurgu filmlerinin soğuk

makineleriyle özdeşleşirken, bugün gündelik hayatı-
mızın sessiz ortağı haline geldi. Artık sadece hesap
yapan, verileri analiz eden bir sistem değil; şiir yazı-
yor, resim çiziyor, empati kuruyormuş gibi davranı-
yor. Hâl böyle olunca şu soru kaçınılmaz: Yapay zekâ
duyguları “insan kadar yakından” hissedebilir mi?

Zekâ tamam, ya duygu?

Zekâ, matematiksel işlem kapasitesiyle ölçülebilir;
duygular ise daha karmaşık, derin ve çoğu zaman
açıklanamazdır. İnsanlar için hissetmek; anı, beden
ve bilinç üçgeninde şekillenir. Bir şiirin hüzün ver-
mesi, bir bakışın içimizi titretmesi... Bunlar beynin
değil, kalbin anlatımı gibidir.

Yapay zekâ ise veriye dayanır. Milyonlarca keli-
meyi tarayıp, “hüzün” içeren metinleri sınıflandırabi-
lir. Hatta bir insandan daha hassas cümleler
kurabilir. Ama bunları hissettiği için mi yapar, yoksa
sadece öğrendiği kalıpları mı tekrar eder?

Hisseden makineler

Yeni nesil yapay zekâ modelleri, tonlama analizi,
yüz ifadesi tanıma, ses frekansı analizi gibi araçlarla,
karşısındaki insanın duygusal durumunu anlayabili-
yor. Bir terapist gibi sakinleştirici cümleler kurabili-
yor. Bu empati değil mi?

Aslında değil. Çünkü yapay zekâ, ne bir ayrılığı
acıyla yaşar, ne bir başarıdan gurur duyar. Ama duy-
guların dilini, görünümünü ve matematiğini öğren-
miştir. Yani duyguya dair her şeyi bilir, ama
hissetmez.

*
Yapay zekâlar, günümüzde bazı insanlardan daha

başarılı biçimde “duygusal tepki” verebiliyor. Çünkü
insanlar çoğu zaman duygularını bastırıyor, saklıyor
ya da ifade edemiyor. Oysa yapay zekâ, bir insanın
üzüntüsünü ses titreşiminden, yazıdaki noktalama bi-
çiminden ya da konuşma hızından anlayabiliyor. Bu,
bir nevi duyguya yakınlık değil mi?

Yani belki de soruyu değiştirmeliyiz: Hissetmek mi
önemli, yoksa hissedeni anlamak mı?

*
Gelecekte yapay zekâlar, sadece duyguları taklit

etmeyecek; aynı zamanda hormonal simülasyonlarla
sinir sistemini de taklit edecek yapay bedenlerde yer
alabilirler. Belki o zaman “yapay hüzün”, “yapay
mutluluk” kavramları literatüre girecek. Ama bu
hâlâ “gerçek his” olmayacak.

Çünkü insan duygusu sadece bilgiyle değil, za-
manla, hafızayla ve varoluşla yoğrulur. Yapay zekâ-
nın binlerce aşk şiiri okuması, onu âşık yapmaz.

*
Yapay zekâlar, duyguları analiz eder, taklit eder,

hatta onlara uygun tepkiler verir. Ama hissetmek?
İşte o hâlâ bize ait. İnsan olmanın en derin farkı bu:
Acının, sevincin, kaybın bedende bıraktığı izi bilmek.
Bir tebessümün içten geldiğini hissetmek.

Yapay zekâ, belki bir gün mükemmel cümlelerle
bize “anladığını” söyleyecek. Ama bir gün bizim gibi
“hissetmeye” başladığında, belki de artık insan tanı-
mını da gözden geçirmemiz gerekecek.

Çünkü teknoloji ilerliyor ama hâlâ en güçlü yazı-
lım: Kalp.

Yapay zeka hisseder mi?  

Beykoz Belediye Meclisi’nde konuşan Başkanvekili Özlem Vural Gürzel, eski
Belediye Başkanı Alaattin Köseler’in cezaevinden gönderdiği mektuba yanıt
verdi. Köseler'in 'gizli kapılar ardında kiritik imar izinleri veriliyor'
açıklamasını değerlendiren Gürzel, “Hiçbir gizli imar planı yok. Kimseyi suça
teşvik etmiyoruz. Görevi şeffaf ve hukuka uygun sürdürüyoruz” dedi

B eykoz Belediyesi’nin
temmuz ayı Meclis
toplantısında, Bele-

diye Başkanvekili Özlem Vural
Gürzel’in açıklamaları dikkat
çekti. Gürzel, yerine seçildiği
eski Belediye Başkanı Alaattin
Köseler’in cezaevinden gön-
derdiği mektuba doğrudan yanıt
verdi. “Mektupta bahsedilen
farklı bir imar planı yoktur”
diyen Gürzel, planlama çalışma-
larının Beykozluların hayrına ya-
pıldığını ve Sadullah Aydın’ın da
işaret ettiği gibi geçmiş dönem-
den gelen plansız alanların planlı
hale getirilmesine yönelik teknik
süreçlerin yürütüldüğünü 
söyledi.

Hassas davranıyoruz

Gürzel, “Sadece TVK’ya (Tabiat
Varlıklarını Koruma Kurulu)
planların gönderilmesi ve sürecin
hızlandırılması için çalışıyoruz.
Bu konuda Sayın Alaattin Köse-
ler’in yeterince doğru bilgilendi-

rilmediğini düşünüyorum.
Bu nedenle böyle bir mektup
yazdığına inanıyorum” dedi.
Eski başkan Alaattin Köse-
ler’in bıraktığı vizyonu
devam ettirdiklerini vurgula-
yan Gürzel, “Kendisinin de
emin olmasını rica ediyorum.

Kapalı kapılar ardında kimseyle
gizli bir imar yapılanması yürü-
tülmüyor. Bu mümkün de değil.
Her şey şeffaf, hukuka ve yönet-
meliklere uygun şekilde sürdürü-
lüyor. Bu bizim hem vizyonumuz
hem boynumuzun borcudur”
ifadelerini kullandı.
Gürzel ayrıca, Beykoz Beledi-
yesi’nin bir daha benzer iddia-
larla gündeme gelmemesi için
ekstra hassas davrandıklarını ve
konuyu artık kamuoyu önünde
tartışmak istemediğini de sözle-
rine ekledi.

Gürzel'i hedef almıştı

Tutuklu belediye başkanı Alaattin
Köseler, el yazısıyla kaleme aldığı

mektubunda, hem mevcut yöne-
time hem de bazı bürokrat ve si-
yasi aktörlere çok sert mesajlar
vermişti. “Seçilmiş başkanın viz-
yonuna değil, dışarıdan gelen
akıl hocalarının yönlendirmesine
göre hareket ediliyor” ifadelerini
kullanan Köseler, Başkanvekili
Gürzel'in sadece iki kez kendisini
cezaevinde ziyaret ettiğini ve
Beykoz halkının hassasiyetlerini
gözetmeyerek liyakatsiz atama-
lara imza attığını dile getirmişti. 
Köseler, mektubunda, “Bu kum-
pası kurgulayanların kendi içi-
mizden olduğunu da bütün
kamuoyu bilmektedir. Beni bu
noktaya getiren bu grup, ilahi
adaletle hak ettiklerini bulacak-
tır” ifadelerini kullanmıştı. Köse-
ler ayrıca, “Beykoz'u mağdur
edecek, sakıncalı bazı gruplarla
gizli kapılar ardında, yine onay
vermediğim ekiplerce verilme-
mesi gereken kritik imar izinleri-
nin verilme safhasında olduğunu
öğrenmiş bulunuyorum” demişti. 

BAHÇELi’YE ZiYARETMilliyetçi Hareket Partisi
(MHP) önceki dönem

Merkez Karar ve Yönetim
Kurulu (MKYK) Üyesi ve
Karslı iş insanı Gökhan

Türkeş Öngel, MHP Genel
Başkanı Devlet Bahçeli’yi

makamında ziyaret etti

ziyarEt kapsa-
mında, “Sanayi -
Okul İşbirliği”

programı çerçevesinde yürü-
tülen çalışmalar detaylı bir
dosya halinde Sayın Bah-
çeli’ye sunuldu. Eğitim ve
üretimi buluşturan bu vizyo-
ner proje, gençlerin mesleki

gelişimine katkı sağlamayı ve
sanayi ile eğitim kurumları ara-

sında kalıcı bir köprü kur-
mayı hedefliyor. Ziyaret
sonrası açıklamada bulu-
nan Öngel, “Genel Başka-
nımız Sayın Devlet Bahçeli
Beyefendiyi makamında
ziyaret ederek ‘Sanayi -

Okul İşbirliği’ programı çerçe-
vesinde yapmış olduğumuz ça-
lışmaları takdim ettik. Kıymetli
kabulleri için kendilerine teşek-
kür ediyorum” dedi. Öngel’in
bu anlamlı ziyareti, hem eğitim
dünyasında hem de iş dünya-
sında örnek bir model olarak
değerlendiriliyor.

UFUK
ÇOBAN

HABER
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SERHAT
ÖZTÜRK

HABER

Kavgadan
usandıK!
İBB’nin Çubuklu-İstinye Arabalı Vapur Hattı’nın kapanma riski Beykoz Belediye
Meclisi'nde  tartışma çıkardı. CHP’li Gökhan Taneri Vural, hattın devamı için AK
Parti’den destek isterken, AK Partili Ahmet Deliak, “Beykozlular sizin
kavganızdan bıktı, ulaşımı durdurmaya bahane yok” tepkisini gösterdi

BEykoz Belediye
Meclisi’nin temmuz
ayı oturumunda,

İBB’nin Çubuklu-İstinye Ara-
balı Vapur Hattı’nın geleceği
gündeme damga vurdu.
CHP’li İBB Meclis Üyesi Gök-
han Taneri Vural ile AK Parti
Beykoz Belediye Meclis Üyesi
Ahmet Deliak arasında sert tar-
tışma yaşandı. Gökhan Taneri
Vural konuşmasında, hattı işleten
firmanın sözleşmesinin sona erdi-
ğini ve yeni sözleşme için üç katı

zam talep ettiğini belirterek,
“Bu şartlarda İBB’nin yıllık
100 milyon TL zararı sübvanse
etmesi zor. Beykoz’un yararına
olacaksa gelin, AK Parti Mec-
lis üyeleri de destek olsun. Ha-
yırda motor olalım, bu hattı
birlikte yaşatalım” diyerek

açıkça AK Parti grubundan yar-
dım istedi. Vural ayrıca belediye
personelinde parti ayrımı yapıldığı
iddialarını reddederek, Beykoz’a
İBB bütçesinden ilçe belediyesi
bütçesinin iki katı kadar kaynak

ayrıldığını vurguladı.

Ortada sürpriz yok

AK Parti’li Ahmet Deliak ise Vural’a
sert çıktı. Beykoz Belediyesi içindeki
yönetim tartışmalarına ve tutuklu
eski başkan sonrası yaşanan gergin-
liklere atıfta bulunan Deliak, “Siz
kendi içinizde kavga etmeye alışkın
olabilirsiniz ama Beykozlular sizin
tartışmalarınızı izlemekten bıktı. İk-
tidar partisi olarak kavgayı halka
yansıttığınızda, bu Beykoz’un mese-
lesi haline geliyor” dedi. Arabalı
Vapur Hattı için istenen desteği de
eleştiren Deliak, “Bu hat 7 yıl önce
ihale edilmiş, bitiş tarihi belli. Or-
tada sürpriz yok. Planlama yapmak
sizin göreviniz. Yarın İETT otobüs
firmaları zam istedi diye ‘otobüsleri
durduralım mı’ diyeceksiniz? Ula-
şım kamu hizmetidir, bahanesi
olmaz” diyerek İETT örneğiyle
planlama eksikliğine dikkat çekti.
Deliak ayrıca, Beykoz’un ulaşımda
mağdur edilemeyeceğini vurgulaya-
rak, “Gidersiniz başka firmayla ön-
ceden anlaşır, vatandaşın mağdur
olmasına izin vermezsiniz. Beykoz
halkı sizden kavga değil, çözüm
bekliyor” ifadelerini kullandı.

SERHAT
ÖZTÜRK

HABER

Sardunya
sil baştan

ESEnyurt Belediyesi, Turgut Özal Mahallesi’nde
yer alan Sardunya Parkı’nı baştan sona yeniledi. 
Yapılan çalışmalar kapsamında parkın zeminine

çocukların güvenle oynayabileceği modern bir kauçuk kap-
lama döşendi. Yeni oyun grupları, spor ekipmanları ve oturma
alanlarıyla donatılan Sardunya Parkı, mahalle sakinlerinin ke-
yifle vakit geçirebileceği bir yaşam alanına dönüştü. Ç
Belediye yetkilileri, vatandaşların nefes alabileceği sosyal alan-

ları artırmaya devam ede-
ceklerini belirterek,
yenilenen Sardunya
Parkı’nın Turgut Özal
Mahallesi’ne değer kattı-
ğını ifade etti.

Yeni bir soluk 

Turgut Özal Mahallesi
Muhtarı Behzat Özer, parkın vatandaşlar tarafından çok beğe-
nildiğini ifade ederek”Parkımız gerçekten mahallemize güzellik
ve neşe kattı. Eskiden çocuklarımız burada oynayacak yer bu-
lamazdı, önümü keser, ‘Muhtarım parkımızda sular birikiyor,
aletler çalışmıyor, güzelce oynayamıyoruz, kahkaha atamıyo-
ruz, eğlenemiyoruz’ derlerdi. Ama şimdi parkımız çok güzel
oldu. Mahallemize yeni bir soluk, yeni bir neşe getirdi. Bu ko-
nuda belediyemize, özellikle şu anki Başkan Vekilimiz Can Ak-
soy’a hem kendim hem de mahallem adına teşekkür
ediyorum” dedi. HABER MERKEZİ

ŞiŞLi Belediyesi Veteriner İşleri Müdürlüğü tarafın-
dan mart ayı itibarıyla başlatılan kene, sinek ve
larva mücadelesi, aralıksız olarak yürütülüyor. İlçe-

deki inşaat alanları, parklar, süs havuzları ve durgun su birikin-
tileri düzenli olarak kontrol edilerek şimdiye kadar bin 603
noktada ilaçlama işlemi gerçekleştirildi. Özellikle yaz aylarının
gelmesiyle akşam saatlerinde yoğunluğunu artıran sivrisinek-
lere karşın, gece ilaçlamaları ilçedeki 25 mahallede düzenli ola-
rak sürdürülüyor. Araç üstü ULV cihazı ile yapılan bu
çalışmalar, Şişli Belediyesi ekipleri tarafından titizlikle yürütü-
lüyor. Ayrıca başta karasinek, bit, pire ve kene gibi haşerelerle
mücadele kapsamında parklar, yeşil alanlar, sokaklar ve met-
ruk binalar dahil olmak üzere geniş bir alanda 08.30-17.00 sa-
atleri arasında düzenli ilaçlama yapılıyor. 2025 yılı ilk 6 ayında
bu kapsamda bin 968 ilaçlama işlemi gerçekleştirildi. DHA

Tam bin 603 
nokta ilaçlandı Üç merkezde 

ücretsiz destek
LGS sınav sonuçlarının açıklanmasının
ardından, öğrencilere tercih sürecinde
destek sağlamak için Ataşehir Belediyesi

tarafından, 14-19 Temmuz 2025 tarihleri arasında
üç farklı merkezde ücretsiz LGS tercih danışman-
lığı hizmeti sunulacak. Ataşehir Belediyesi’ne bağlı
üç merkezde, uzman rehber öğretmenler eşliğinde
gerçekleştirilecek olan danışmanlık hizmetiyle, öğ-
rencilerin doğru ve kendilerine en uygun tercihleri
yapmaları sağlanacak.

ZAYİ İLANI
İstanbul Üniversitesi Cerrahpaşa'dan almış olduğum

öğrenci kimlik kartımı kaybettim. Hükümsüzdür. 
HELİN KARAKOÇ



A A muhabirinin derlediği bilgiye
göre, Başkan Trump, "kurtuluş
günü" olarak adlandırdığı 2 Ni-

san'da, önemli miktarda ticaret açığı verilen-
ler başta olmak üzere ülkeleri hedef aldı.
Ülkelerin "adil olmayan ticaret uygulamala-
rını" gerekçe gösteren Trump, yüzde 10 temel
tarife olmak üzere karşılıklı gümrük vergile-
rini içeren kapsamlı tarife planını açıkladı.
"Ticaret savaşı" endişelerine yol açan bu
plan, küresel piyasalarda çalkantılara neden
olurken, bundan bir hafta sonra misillemede
bulunmayan ülkeler için ek tarifelere 90 gün-
lüğüne ara verildi. Çin'le yaşanan restleşme-
ler sonrasında Çin'e uygulanacak karşılıklı
gümrük vergileri ise yüzde 125'e yükseltildi.
Böylelikle "fentanil" dolayısıyla uygulananlar
dahil bu ülkeye uygulanacak toplam tarife
oranı yüzde 145'e çıktı. Bu süreçte Başkan
Trump'ın açıklamaları yakından takip edildi.
Trump'ın sık sık "her ülkenin bir anlaşma
yapmak istediği" iddiasını dile getirmesi, tica-
ret anlaşmaları iyimserliğini artırırken, bu
söylem piyasalardaki derin kayıpları telafi et-
mişti. ABD yönetimi ayrıca "90 günde 90 an-
laşma" yapılabileceğini belirtmişti.

İngiltere ile anlaşma

Trump, 7 Mayıs'ta "saygın bir ülke" ile ticaret
anlaşması imzalayacaklarını belirterek, daha
sonra da bu ülkenin İngiltere olduğunu bil-
dirdi. İngiltere ile yapılan anlaşmanın, duyur-
dukları "ilk büyük anlaşma" olduğunu ifade
eden Trump, bu anlaşmanın ABD ile Birleşik
Krallık arasındaki ilişkileri güçlendireceğini
vurguladı. Trump, İngiltere ile imzaladıkları
anlaşmanın detaylarını Oval Ofis'te kamuo-
yuna açıkladı. Daha fazla ülkeyle anlaşma
olup olmayacağına yönelik soruya Trump,
"Çok yakınız. Çok sayıda anlaşmamız ola-
cak" cevabını verdi. Trump, Avrupa Birli-
ği'nin (AB) ticarette kendilerine adaletsiz
davrandığını öne sürerek, AB'nin de anlaşma
yapmayı "çok istediğini" dile getirdi. İngiliz
otomobillerine uygulanan gümrük vergilerini
100 bin araca kadar yüzde 10'a indiren an-
laşma kapsamında, çelik ve alüminyum itha-
latı için de gerekli şartların karşılanması
durumunda kota oluşturulacağı bildirildi.

Bunun karşılığında İngiltere daha fazla Ame-
rikan sığır eti ve etanol satın almayı ve ABD
malları için gümrük süreçlerini kolaylaştır-
mayı kabul etti. ABD'nin ticaret fazlası ver-
diği İngiltere'ye yönelik 2 Nisan'da
duyurduğu yüzde 10'luk tarife oranı ise yü-
rürlükte kalacağı bildirildi.

Ticari ateşkes

Tarife misillemeleriyle gümrük vergisi oranla-
rını tırmandıran ABD ile Çin'in arasındaki
"ticaret savaşı", iki ülkeden heyetlerin mayıs
ayında Cenevre'de gerçekleştirdiği müzakere-
ler sonrasında yatıştı. ABD ile Çin burada
karşılıklı gümrük vergilerini geçici olarak dü-
şürme konusunda anlaştı. Anlaşma kapsa-
mında 14 Mayıs itibarıyla ABD'nin Çin
mallarına uyguladığı gümrük vergilerini 90
günlüğüne yüzde 145'ten yüzde 30'a, Çin'in
de ABD mallarına uyguladığı gümrük vergi-
lerini yüzde 125'ten yüzde 10'a düşüreceği
açıklandı. Haziran ayında Çinli yetkililerle
Londra'da iki gün süren ticaret görüşmeleri-

nin ardından açıklamalarda bulunan ABD
Ticaret Bakanı Howard Lutnick, Cenevre'de
varılan ticaret mutabakatının uygulanmasına
yönelik bir "çerçeveye" ulaştıklarını bildirdi.
Trump ise geçen ay sonunda yaptığı açıkla-
mada, Çin ile ticaret anlaşması imzaladıkla-
rını, Hindistan ile de "büyük" bir anlaşma
yapabileceklerini söyledi. Dünyanın en
büyük iki ekonomisinin ticaret konusunda
anlaşmaya varması, ticaret savaşlarının re-
sesyona neden olacağına dair korkuları yatış-
tırırken, piyasalarda risk iştahı arttı.

Tam erişim hakkı 

Trump, bu ay başında da Vietnam ile ticaret
anlaşmasına vardıklarını duyurdu. Anlaşma
şartlarına göre, Vietnam'dan ABD'ye gönde-
rilen mallar için yüzde 20 gümrük vergisi uy-
gulanacağını bildiren Trump, başka ülke
menşeli ürünlerin Vietnam üzerinden aktarıl-
ması durumunda ise bu oranın yüzde 40
olacağını bildirdi. Buna karşılık Vietnam'ın
"daha önce hiç yapmadığı bir şeyi yapaca-

ğını" ve ABD'ye ticaret konusunda "tam eri-
şim hakkı" vereceğini kaydeden Trump,
"Başka bir deyişle, 'Pazarlarını ABD'ye aça-
caklar.' Yani, ürünlerimizi Vietnam'a '0' güm-
rük vergisiyle satabileceğiz." ifadesini
kullandı. Trump'ın 2 Nisan'da açıkladığı
ancak bir hafta sonra 90 günlüğüne ertele-
nen karşılıklı tarifelerde, Vietnam'a yüzde 46
düzeyinde gümrük vergisi uygulanması ön-
görülmüştü. Öte yandan, herkesle anlaşma
yapamayacaklarını dile getiren Trump, "Ba-
zılarına sadece bir mektup gönderip 'Çok te-
şekkür ederiz, yüzde 25, 35, 45 tarife
ödeyeceksiniz' diyeceğiz” ifadesini kullan-
mıştı. Trump, bu kapsamda dün Japonya ile
Güney Kore'ye yönelik "tarife mektupla-
rında" 1 Ağustos'tan itibaren bu ülkelerden
ABD'ye gönderilen tüm ürünlere, sektörel ta-
rifelerden ayrı olarak yüzde 25 gümrük ver-
gisi uygulanacağını bildirdi. ABD'nin şu ana
kadar yalnızca İngiltere, Çin ve Vietnam ile
ticaret anlaşmasına varması, geniş çaplı tica-
ret çözümleri vaadinin gerisinde kaldı. AA
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Görsel Yönetmenler
Türkan ERVAN

Seçkin ULA 
Savaş ATAK

Halit AYDINGÖZ

SHURA Enerji Dönüşümü Merkezi'nin
"Türkiye'de Yenilenebilir Enerji Tedarik
Anlaşmalarının Etkinleştirilmesi" başlıklı

raporu, elektrik sektöründe yenilenebilir enerji kap-
asitesini artırmak amacıyla YETA'nın bir finansman
aracı olarak etkinliğini analiz ediyor ve bu doğrul-
tuda politika önerileri sunuyor. Yenilenebilir enerji
maliyetlerindeki düşüş, üreticilerin özel sektörle
doğrudan uzun vadeli enerji satın alım anlaşmala-
rını gündeme getiriyor. Bu noktada, başta sanayi
sektörü olmak üzere özel sektörün üreticilerle yap-
tığı uzun vadeli enerji alım sözleşmeleri olan YETA,
yatırımcılara finansman kolaylığı, tüketicilere ise
düşük emisyonlu enerjiye erişim avantajı sağlıyor.
Türkiye'nin 2053'te rüzgar ve güneş enerjisinde top-
lam 360 gigavatlık kapasiteye ulaşabileceği öngörü-
lürken, bu dönüşümün finansmanında YETA
modelinin önemli bir rol üstlenebileceği değerlendi-
riliyor. Kamu desteği olmadan kapasite artışı sağla-
yabilen piyasa temelli bir finansman aracı olarak
öne çıkan YETA modelinin, Türkiye'nin 2053 net
sıfır emisyon hedefinin gerçekleştirilmesinde de kri-
tik öneme sahip olabileceği öngörülüyor.

Politika önerileri

Raporda, bu mekanizmanın Türkiye'de işlerlik ka-
zanabilmesi için 4 temel alanda reform ihtiyacı bu-
lunduğu vurgulanıyor. Buna göre, YETA
piyasasının gelişmesi için toptan elektrik satış piya-
sasında iyileştirmeler yapılması, fiyat oluşumunun
üretim maliyetlerini doğru yansıttığı bir piyasa orta-
mının sağlanması, böylece piyasa etkinliğinin art-
ması ve sistem maliyetlerinin düşürülmesi
öneriliyor. YETA piyasasının önündeki en büyük
engellerden biri olarak mevcut destek mekanizmala-
rıyla YETA arasındaki uyumsuzluk gösteriliyor. Bu
sorunun aşılması için, ihaleye çıkılmamış kapasite-
lere YETA ile erişim sağlanması, yalnızca YETA
projelerine özel bağlantı alanlarının oluşturulması
ve kullanılmayan ihale projelerinin YETA'ya dönüş-
türülmesi gibi öneriler yer alıyor. AA

KritiK rol 
oynayabilir
YETA, yatırımcılara finansman kolaylığı
sağladığı ve özel sektörün düşük 
emisyonlu enerji kullanımını artırarak
Türkiye'nin enerji dönüşümüyle birlikte
"2053 net sıfır" hedefine katkıda
bulunabileceği değerlendiriliyor

DONALD TRUMP
SINIFTA KALDI!
ABD Başkanı Donald Trump'ın birçok defa her ülkenin kendileriyle anlaşma yapmak istediğini vurgulamasına
karşın, ABD şu ana kadar sadece 3 ülkeyle ticaret anlaşması yaptı. ABD'nin şu ana kadar yalnızca İngiltere, Çin
ve Vietnam ile ticaret anlaşmasına varması, geniş çaplı ticaret çözümleri vaadinin gerisinde kaldı
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104 ülkeye çay ihracatı
Türkiye'nin önemli tarımsal ürünlerinden çay, yılın 6 ayında Avrupa kıtası başta olmak üzere 104 ülkeye satıldı

AA muhabirinin Doğu Karadeniz İhra-
catçılar Birliği (DKİB) verilerinden yaptığı
derlemeye göre, Türkiye'den ocak-haziran

döneminde 104 ülkeye 3 bin ton çay ihracatı gerçek-
leştirildi. Söz konusu ihracattan da 16 milyon 991 bin
796 dolar gelir sağlandı. Ülkeden geçen yılın ilk yarı-
sında da 2 bin 897 tonluk çay ihracatından 13 milyon
909 bin 313 dolar gelir elde edilmişti. Belçika, Birleşik
Krallık ve KKTC en fazla çay ihraç edilen 3 ülke oldu.
Bu dönemde Belçika'ya 7 milyon 778 bin dolar, Birle-
şik Krallık'a 2 milyon 61 bin dolar ve KKTC'ye 1 mil-
yon 549 bin dolarlık çay ihraç edildi.

Yüzde 58'i Rize'den

Türkiye'den yapılan çay ihracatının yüzde 58'i Ri-
ze'den gerçekleştirildi. Rize'den yılın ilk yarısında 23
ülkeye 2 bin 155 ton çay ihraç edilerek, 9 milyon 877
bin 506 dolar gelir elde edildi. Belçika, KKTC ve
ABD, kentten en fazla çay ihraç edilen 3 ülke oldu. Ri-
ze'den bu dönemde Belçika'ya 7 milyon 744 bin dolar,
KKTC'ye 718 bin dolar ve ABD'ye 310 bin dolarlık

çay satıldı. DKİB Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı
ve Çay Sektör Komitesi Başkanı Şaban Turgut, AA
muhabirine, ülke ve bölge açısından çayın önemli bir
ihraç ürünü olduğunu söyledi. Çay dış satımından
yılın ilk yarısında elde edilen gelirin umut verici oldu-
ğunu belirten Turgut, "Geçen yılın aynı dönemine kı-
yasla miktarda yüzde 5, değerde ise yüzde 22 artış
sağladık. Bu artış, Türk çayına olan ilginin hem gele-
neksel pazarlarda hem de yeni ülkelerde arttığını or-
taya koyuyor” diye konuştu.

Ülke sayısı arttı

Turgut, ihracat yapılan ülke sayısının da giderek arttı-
ğına dikkati çekerek, “Önümüzdeki süreçte hedefimiz
çay ihracatında hem pazar hem de ürün çeşitliliğini
artırmak. Özellikle Avrupa başta olmak üzere yüksek
alım gücüne sahip ülkelerde Türk çayının bilinirliğini
artırmaya yönelik tanıtım çalışmalarımızı sürdürece-
ğiz. Ayrıca katma değeri yüksek, paketli ve markalı
ürünlerle dünya pazarlarında daha güçlü yer almak
istiyoruz” dedi.  DHA

İstihdamda önemli adım
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan,
İŞKUR'un 6 ayda 759 bin 945 kişinin işe yerleşmesine
aracılık ettiğini söyledi. Işıkhan, “Ülkemizin ekonomik
kalkınmasına destek olmaya devam edeceğiz” dedi

VEDAT Işık-
han, sosyal
medya hesa-

bından yaptığı açıkla-
mada, İŞKUR sayesinde
başta kadınlar, gençler,
engelliler gibi dezavan-
tajlı gruplar olmak üzere,
vatandaşları iş gücü piyasasına
kazandırmaya yönelik politikala-
rını başarıyla sürdürdüklerini be-
lirtti. İşe yerleştirme verilerine
ilişkin bilgi veren Işıkhan, “Ocak-
haziran aylarında toplam 759

bin 945 işe yerleştirmeye
aracılık ettik. 1,6 milyon-
dan fazla bireysel gö-
rüşme ve 471 bin 418 iş
yeri ziyareti gerçekleştir-
dik. 1,2 milyona yakın
açık iş (işveren tarafından
talep edilen-ihtiyaç duyu-

lan eleman) tespit ettik. İş gücü
piyasasının dinamiklerine ve tes-
pit ettiğimiz ihtiyaçlara yönelik
adımlarımız ile ülkemizin ekono-
mik kalkınmasına destek olmaya
devam edeceğiz” dedi. AA

İhracat düştü ithalat arttı!
BAKANLIK, yılın
üçüncü çeyreğine
ilişkin Dış Ticaret

Beklenti Anketi'ni açıkladı.
Buna göre, ihracat beklenti en-
deksi, bu dönemde bir önceki
çeyreğe göre 4 puan azaldı.
Yılın ikinci çeyreğinde 109,5
olan endeks, 105,5'e indi. En-
deks geçen yılın aynı dönemine
göre ise 1 puan artış gösterdi.
Söz konusu endeksi, bir önceki

çeyreğe göre gelecek 3 aya iliş-
kin ihracat ve ihracat sipariş
beklentisi, şu anda kayıtlı ihra-
cat sipariş düzeyine yönelik de-
ğerlendirmeler azalış yönünde,
son 3 aydaki ihracat sipariş dü-
zeyi endeksi ise artış yönünde
etkiledi. Bu yılın üçüncü çeyre-
ğine ilişkin ithalat beklenti en-
deksi ise bir önceki çeyreğe
göre 11,2 puan artarak 114,8
seviyesinde gerçekleşti. AA



İYİ Parti Grup Başkanvekili 
ve Balıkesir Milletvekili Tur-
han Çömez, TBMM’de yap-

tığı basın açıklamasında, Pençe Kilit 
Harekat bölgesinde, terör örgütü 
mensupları tarafından kullanılan bir 
mağarada yapılan incelemede metan 
gazından etkilenen 12 askerin şehit 
olmasına ilişkin Savunma Bakanlı-
ğına seslendi. Çömez, “Askerlerimiz 
o mağaraya neden gaz dedektörü ve 
maskesi olmadan girdi, Sayın Ba-
kan? Sayı gerçekten 19 mu? Yoksa 
oraya daha fazla askerimiz mi gitti? 
Bunların cevabını bilmek istiyoruz. 
Acaba orada bir kimyasal tuzak mı 
vardı” diye sordu. ‘Terörsüz Türkiye’ 
süreci ne ilişkin Çömez, Cumhur 
İttifakının “Terörsüz Türkiye istemi-
yor musunuz” yönündeki sorulara, 
“23 yıldır terörlü Türkiye mi 
istiyordunuz? Neden bu 
güne kadar beklediniz” 
sorusuyla yanıt verdi.

Yaşar Güler izah et!
Pençe Kilit Harekatı 
bölgesinde 9 askerin ya-
ralanmasına neden olan 
terör örgütü PKK’nın 
düzenlediği drone 

saldırısıyla ilgili Milli Savunma 
Bakanı Yaşar Güler’in yanıtlaması 
istemiyle bir süre önce verdiği soru 
önergesinin halen yanıtlanmadığını 
aktaran Çömez, “Bunun bir izahının 
olması gerekiyor. Devlet aklı dediği-
niz Türkiye Cumhuriyeti Devleti’ni 
parti devleti gibi mi yönetiyorsunuz. 
Bundan dolayı mı suskunsunuz? 
Yoksa bir süreç çalıştırıyorsunuz 
da ‘Şu anda pazarlık yürüttüğümüz 
PKK bize kızmasın. Onları hedef 
almayalım mı?’ demek istiyorsunuz. 
Bu asla kabul edilemez. Buradan 
Yaşar Güler’e bir kez daha çağrıda 

buluyorum. 
Doğru mu  
söylüyorsunuz?
Hükümet yetkililerine 
kimsenin güvenmediğini 

anlatan Çömez, “Yö-
neten ve denetleyen 
demokrasi şeffaflığı 
gerektirir. Biz size 

millet adına hesap 
soruyoruz. Siz 

de hesap 

vermek zorundasınız. O kahraman 
askerleri o mağaraların içerisine 
neden gaz dedektörleri olmadan 
gönderdiniz? Neden gaz maskeleri 
olmadan ve neden o gün gönderdi-
niz. Daha pek çok bilgimiz var ama 
bunları kamuoyuyla paylaşmaya-
cağız. Sadece Bakanlığın yapmış 
olduğu açıklamalar üzerinden bu 
soruları soruyoruz. Acaba şehadetle 
neticelenen bu korkunç hadise metan 
gazı zehirlenmesinden değil de başka 
bir şeyden mi kaynaklandı? Bilmedi-
ğimiz başka bir şey mi var? Acaba o 
mağaranın içerisine kimyasal tuzak-
lama mı yapıldı? Bilmiyoruz... Siz 
bizim sorularımıza cevap vermedikçe 
biz bu soruları artıracağız. Bir başka 
soru da şu; mağara arama tarama-
larında öncü 2-3 kişilik öncü birlik 
gider mağaranın güvenli olduğunun 
teminatını verir ve askerlerimiz gider 
yine dışarıda gerekli tedbirleri alarak 
arama faaliyetlerine katılır. Nasıl 

oldu da 19 tane aslan par-
çasını o riskli bölgeye gaz 
maskesi ve gaz dedektörü 

olmadan topyekün soktunuz 
içeriye? Kimdir bunun sorum-

lusu?” dedi.  
HABER MERKEZİ

Her kötülüğe hazır olun
İBB'ye yönelik soruşturmada gözaltına alındıktan sonra tutuklanan 
eski CHP Milletvekili Aykut Erdoğdu, “Bu aşamadan sonra dalga 
dalga operasyonlara, geniş kapsamlı tutuklamalara, baskıya ve 
şiddete hazırlıklı olmanızı rica ediyorum. Bu zor günlerde yapaca-
ğınız en büyük hata korku ve umutsuzluğa kapılmaktır” dedi
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması

5İSTANBUL 17 TEMMUZ 2021 CUMARTESİwww.gazetedamga.com.tr

B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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KüçüKçeKmece'de ormanlık alanda
ağaca asılı halde erkek cesedi bulundu.
Üzerinden kimlik çıkmayan 25 yaşların-

daki kişinin cansız bedeni, olay yeri incelemesinin
ardından Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı. Beş-
yol Mahallesi İnönü Caddesi'nde yol kenarındaki
ormanlık alanda saat 11.00 sıralarında, kimliği belir-
siz 25 yaşlarındaki bir erkek, iple ağaca asılı halde
bulundu. İhbar üzerine olay yerine polis ve sağlık
ekipleri sevk edildi. Sağlık ekiplerinin yaptıkları ilk
incelemede, asılı halde bulunan kişinin hayatını kay-
bettiği belirlendi. Polis ekipleri tarafından çevrede
güvenlik önlemi alınarak, olay yerinde inceleme ya-
pıldı. 25 yaşlarındaki kişinin cansız bedeni, yapılan
incelemelerin adından Adli Tıp Kurumu morguna
kaldırıldı. Polis, olayla ilgili çalışma başlattı.

16 yıl önce evlenen Cem Sal-
tıkalp, 2020 yılının Kasım
ayında bazı sebeplerden do-

layı eşiyle boşandı. 11 yaşındaki kızı ve
15 yaşındaki oğlunun velayeti Cem Sal-
tıkalp'e verildi. Feshane'nin lunaparkında
çalışan Saltıkalp'i iş yerinde ziyaret eden
kızı Pervin Buse Saltıkalp, bir arkadaşını
karşılamak için lunaparkın dışına çıktı.
Yevadut Caddesi'nde karşıdan karşıya
geçerken telefonla konuşan 11 yaşındaki
Buse hızla gelen minibüs türü aracı far-
ketmedi yola adım attı. Minibüs sürü-
cüsü de onu farketmedi, 11 yaşındaki
Buse'ye çarptı. Küçük kız, çarpmanın et-
kisiyle metrelerce havaya savrularak yere
düştü. Pervin Buse Saltıkalp'e ilk müda-
haleyi çevredekiler yaptı. Hastaneye kal-
dırılan 11 yaşındaki Buse tüm
müdahalelere rağmen hayatını kaybetti.
Minibüsün sürücüsü gözaltına alındık-
tan sonra serbest bırakıldı. Kızını trafik
kazasında kaybeden acılı baba kızı ve
oğluyla yaşadığı evde konuştu.

Hastaneye beni almadılar

Cem Saltıkalp " Kızım Feshane lunapar-
kına gelmişti. Telefon geldi, 'Kızınıza
araba çarptı' dediler, ben inanmadım.
Olay yerine geldiğimde kızımın herşeyi
yerdeydi. Hastaneye beni almadılar, ba-
şınız sağ olsun kurtaramadık dediler. Bir

arkadaşını karşılamak için lunaparkın dı-
şına çıkmış. Araç bayağı hızlı geliyormuş
araç yeşilde değil sarı ışıkta çarpmış.
Kızım 30-35 metre sürüklenmiş" dedi.
Saltıkalp "İzlediğimde görüntüleri ne
hissettiğimi söylemek çok zor. İçiniz par-
çalanıyor. Biri izlese benim durumuma
düşer. İzlediğimde elim ayağım dolaştı,
ben böyle bir kaza hayatımda görme-
dim. Kızım hayat doluydu, neşe kayna-
ğıydı. Bu olay olmadan önce, 'Baba
bana Beşiktaş forması alır mısın?' dedi
kısmet olmadı. Keşke olsaydı" diye ko-
nuştu.

Eve girmek istemiyorum

Acılı baba "Ben kızımı toprağa verdiğim
zaman, ona çarpan insanın serbest kal-
ması içimi daha da yaktı. Evimde her
yerde hayali var kızımın. Eve girmek is-
temiyorum. Kızım karanlıktan korkardı,
üşüdüğü zaman soğuktan da çok rahat-
sız olurdu. Işıklar onun için hala yanıyor.
Benim kızım morgtayken ben bağırıyor-
dum; 'Benim kızım üşür ben onu oradan
alayım, ısıtayım' diye bağırıyordum.
Toprağa verdiğim zaman karanlıktaydı,
karanlıktan korkuyordu o. Benim bir
oğlum var, evlatı ayırt etmiyor insan ama
o başkaydı. Gel desem gelemez, kalk
mezarından gel desem gelemez. Sadece
adalet istiyorum" dedi. DHA

Gel desem gelemez!
Eyüpsultan'da geçen hafta karşıdan karşıya geçerken minibüsün çarpmasıyla metrelerce savrulan ve hayatını kaybeden
Buse Pervin Saltıkalp'ın babası Cem Saltıkalp, "Evimde her yerde hayali var kızımın. Eve girmek istemiyorum. Gel
desem gelemez, kalk mezarından gel desem gelemez. Sadece adalet istiyorum" açıklamalarında bulundu

Ağaca asılı 
halde bulundu

Örümcek hırsızlar!

Şüpheli polise
teslim oldu

Ankara'da bisikletiyle evine
dönerken, bir otomobil sürücü-

sünün arkadan çarpması so-
nucu hayatını kaybeden Umut

Gündüz, ölüm yıldönümünde
'İstanbul'daki Dostları' tarafın-

dan anıldı. Açıklama sonrası,
bisikletle, Beşiktaş'tan Bebek'e

arası anma sürüşü yapıldı.

A nkara'da, 15 Temmuz 2020 tari-
hinde meydana gelen olayda, 19
yaşındaki Umut Gündüz, antren-

mandan bisikletiyle evine dönerken, al-
kollü olduğu tespit edilen bir sürücünün
arkadan çarpıp kaçmasının ardından ha-
yatını kaybetti. Gündüz, ölümünün ilk yıl-
dönümünde 'İstanbul'daki Dostları' adlı
grup tarafından anıldı.

Umut'la hiç tanışamadı

Beşiktaş Sahili'nde gerçekleşen anmaya
katılanlar adına bir basın açıklaması ya-
pıldı. Grup sözcüsü Berk Çetin tarafın-
dan yapılan açıklamada "Biz burada,
Umut'un 'İstanbul'daki Dostları' olarak
buluştuk. Aslında birçoğumuz Umut'un
adını, geçen yıl aldığımız kahredici bir
haberden öğrendik. Bundan tam bir yıl
önce Ankara'da alkollü bir araç sürücüsü
19 yaşındaki bisikletçi Umut Gündüz'ü
katletmişti. Bugün burada bulunanların
büyük çoğunluğu Umut'la hiç tanışa-
madı. Ama biz kendimizi Umut'un en
yakın dostları, en sıkı yoldaşları sayıyo-
ruz ve onun adını yaşatmakta kararlıyız"
debildi. 

Mücadele edeceğiz

Açıklamada, "Umut yalnızca son derece
yetenekli bir sporcu değil aynı zamanda
bu ülkenin ve dünyanın geleceğini dert
edinen, çalışkan bir komünistti. Hayal-
leri, beklentileri vardı ve bunlar için mü-

cadele etti. Bisikletiyle çekilmiş bir fotoğ-
rafının üstüne şu notu düşmüştü: "Hayat
sonunu bilemediğimiz için güzel ve ilgi
çekici. Yarın ne olacak duygusu bizi diri
tutar." Bugün, Umut'un dostları olarak
onu yaşatmanın, "sonunu bilemesek de
hayatı güzel ve ilgi çekici" kılmanın en iyi
yolunun onun gibi mücadele etmek ol-

duğuna inanıyoruz. Bisikletli cinayetleri-
nin "kaza" deyip geçiştirilmemesi için,
katillerin tutuksuz yargılamayla ve gös-
termelik cezalarla ödüllendirilmemesi
için mücadele edeceğiz. Bisikletin hak et-
tiği toplumsal saygıyı görebilmesi için,
bisikletlilerin yollarda güven içinde pe-
dallayabilmesi için, trafikte eşitlik ve öz-

gürlük için mücadele edeceğiz. Türkiye'yi
günün birinde enerji ve otomotiv tekelle-
rinden kurtarmak için, kentlerimizin "bi-
siklet dostu kentler" olarak anılması için
mücadele edeceğiz" ifadelerine yer ve-
rildi. Basın açıklamasının ardından grup,
bisikletleriyle Beşiktaş'tan Bebek'e anma
sürüşü gerçekleştirdi. DHA

BISIKLETLI
PROTESTO

Esenyurt'ta, sürücüsünün ara sokağa süratli ve kontrolsüz girdiği
hafif ticari araç, az kalsın yoldaki 2'si bisikletli çocuk 6 kişiyi eziyordu

olay, geçen pazar günü saat 22.30
sıralarında Bağlarçeşme Mahalle-
si'nde yaşandı. Güvenlik kamera gö-

rüntülerine saniye saniye yansıyan olayda
sürücü, hafif ticari aracıyla süratli ve kontrol-
süz şekilde girdiği sokaktakilerin yüreklerini
ağızlarına getirdi. Fren sesini duyunca üzerine
doğru kontrolsüz bir şekilde gelen aracı fark
eden Zülküf Gözer, bir anda kenara kaçarak,
ölümden döndü. Sürücü, bu sefer de önündeki
2 bisikletli çocuk ve sokakta yürüyenleri ezmek
üzereyken aracının direksiyonunu kırdı. Top-
lam 6 kişinin ölümden döndüğü, sokaktakilerin
yüreklerini ağızlarına geldiği olay sonra sürücü,
hiçbir şey olmamış gibi yoluna devam etti.

Kendimi kenara attım

Yaşananları anlatan Zülküf Gözer, "Akşam
22.00 - 22.30 sıralarıydı. Dükkanımı kapatmış,
evime gidiyordum. Tam sokağa girdim, acı bir
fren sesi duydum. Ne olduğunu anlayamadık,
mahallede kalabalıktı, o esnada. Refleksle sa-
ğımı kontrol ettim. Bir baktım araba üzerime
doğru geliyordu. Ben önce bana kastı var san-
dım. Üzerime doğru gelince kendimi kenara
attım. Akabinde araba durmadı. 2 tane de bi-
sikletli geliyordu o esnada. Ben bisikletli küçük
çocuktan korktum. Onu ezmesinden korktum.
Zor toparladı kendini. Muhtemelen siren sesin-
den kaçıyordu" dedi. DHA

Maganda dehşeti

beyoğlu'nda farklı günlerde evden hır-
sızlık olayı olduğu ihbarını alan güven
timleri hırsızlık olayının olduğu sokak ve

çevresinde güvenlik kameralarını izlemeye aldı.
Cerrahi maskeli, kapüşonlu iki şüphelinin Kasım-
paşa ve Kalyoncu Kulluğu mahallelerinde ara so-
kaklarda keşif yaptığını belirledi. Hırsızlık
şüphelilerinin dairelerin demir korkuluklarına tutu-
narak örümcek adam gibi tırmandığını belirledi.
Polisler kameralarda şüphelinin kolundaki dövmeyi
fark etti. Dövmeden yola çıkan güven timleri başka
kameralardan da şüphelilerin eşkalini belirledi.
Şüphelilerin sokak aralarında keşif yapması, evleri
gözetlemesi ve örümcek adam gibi binalara tır-
manması güvenlik kameralarına yansıdı. Hırsızlar-
dan birisinin dairenin korkuluk demirlerini ayakları
ile yamultması da kameralara yansıdı. DHA

Zeytinburnu'nda çıkan tartışmada
Sinan K.'yı (21) silahla ateş ederek öl-
dürdüğü iddia edilen Mehmet. C.Ç. (24)

polise teslim oldu. Şüpheli Mehmet C.Ç. adliyeye
sevk edildi.  Öte yandan olay günü yaşananlar gü-
venlik kamerasına yansıdı. Olay 26 Haziran'da
Zeytinburnu Yeşiltepe Mahallesi'nde meydana
geldi. Şüpheli Mehmet C.Ç ve eşi A.Ç.'nin, H. is-
mindeki kız arkadaşlarıyla, H.'nin babasına ait me-
kana gelip gitme konusunda aralarında
küfürleşmeye varan tartışma yaşandı. Bu olay üze-
rine H.'nin erkek arkadaşı Abdulkadir U.(21) Meh-
met C.Ç.'yi telefonla arayarak tehdit etti. Daha
sonra Mehmet C.Ç. ile olay yerinde buluşmak için
sözleşen Abdulkadir U. yanına arkadaşı Sinan K.'yı
da alarak gitti. Olay yerinde çıkan kavgada Sinan
K., Mehmet C.Ç. tarafından silahla ateş edilmesi
sonucu yaralandı. Mehmet C.Ç. olay yerinden
otomobille kaçarken, yaralanan Sinan K. kaldırıl-
dığı hastanede hayatını kaybetti. DHA
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması

www.damgagazetesi.com

CHP Niğde Milletvekili Ömer 
Fethi Gürer, 1 Ocak - 4 Tem-
muz 2025 tarihleri arasında 

icra dairelerine UYAP üzerinden 
gelen yeni dosya sayısının geçen 
yıla göre yüzde 10,2 artarak 5 
milyon 121 bine yükseldiğini 
belirterek, “Bu süreçte icra da-
irelerine toplamda 23 milyon 
928 bin derdest dosya ulaştı. 
Türkiye’de icra olağan hale 
geliyor, ‘icra kapıda’ noktasına 
sürükleniyor” ifadelerini kul-
landı. Ömer Fethi Gürer, yaptığı 
açıklamada, KOBİ, çiftçi ve vatan-
daşların borçlarının arttığını belirtti.  
Vatandaşların bankalara ve finans kuru-
luşlarına bireysel kredi ve kredi kartı borçları-
nın 20-27 Haziran haftasında 96 milyar 200 
milyon lira artarak 4 trilyon 788 milyar liraya 
yükseldiğini kaydeden Gürer,  varlık yönetim 
şirketleri ve TOKİ’ye olan borçlarla birlikte 
toplam borcun 4 trilyon 947 milyar lirayı bul-
duğunu ifade etti. Bu süreçte bireysel kredi 
borçlarının 33 milyar 400 milyon lira artarak 
2 trilyon 476 milyar liraya, kredi kartı borç-
larının ise 62 milyar 800 milyon lira artarak 
2 trilyon 311 milyar liraya çıktığını belirten 
Ömer Fethi Gürer, 2024 sonuna göre bireysel 
borçlarda yüzde 21,6’lık yani 850 milyar lira-
lık artış yaşandığını aktardı.

Herkes faiz için çalışıyor
Ömer Fethi Gürer, “2025 yılı başından bu 
yana bankalar tarafından icra takibine alınan 
bireysel kredi ve kredi kartı borçlarında 71 
milyar liralık artış yaşandı. Sadece bu yıl 
yüzde 63,8’lik bir artış söz konusu. Merkez 

Bankası verilerine göre, vatandaş-
ların TOKİ’ye olan borçları 80 

milyar liraya, varlık yönetim 
şirketlerine olan borçları 

ise 79 milyar liraya kadar 
çıktı. 2024’ün ilk beş 
ayında vatandaşlar 
bireysel kredi ve kredi 
kartı borçları nedeniyle 
bankalara 460 milyar 
1milyon lira faiz ödedi. 
Bu rakam geçen yılın 

aynı dönemine göre yüz-
de 50 artış gösterdi. Bi-

reysel kredilere ödenen faiz 
271 milyar 600 milyon liraya, 

kredi kartlarına ödenen faiz ise 
188 milyar 500 milyon liraya çıktı” 

ifadelerini kullandı. İcra dosyalarına da deği-
nen Gürer, “1 Ocak - 4 Temmuz 2025 tarih-
leri arasında icra dairelerine UYAP üzerinden 
gelen yeni dosya sayısı geçen yıla göre yüzde 
10,2 artarak 5 milyon 121 bine yükseldi. Bu 
süreçte icra dairelerine toplamda 23 milyon 
928 bin derdest dosya ulaştı. Sadece son bir 
yılda 1 milyon 602 bin dosya daha eklendi. 
Türkiye bu anlamda ‘icra kapıda’ noktasına 
sürükleniyor” ifadelerini kullandı.

Borçlar bankalara aktarıldı
Küçük ve orta ölçekli işletmelerin (KOBİ) 
bankacılık sektörüne kredi borçlarının Mayıs 
ayında 4 trilyon 852 milyar liraya yükseldiğini 
kaydeden Gürer, zamanında ödenemediği 
için icra takibine alınan KOBİ borçlarının 1 
milyar 200 milyon lira artarak 117 milyar 100 
milyon liraya çıktığını bildirdi. 
HABER MERKEZİ

ESKİ CHP İstanbul Milletvekili Aykut 
Erdoğdu, İBB’yi hedef alan operasyon-
larında beşinci dalgasında gözaltına 

alındıktan sonra tutuklandı.  Erdoğdu’nun eşi 
Tuba Torun, Halk TV’ye konuk oldu. Torun’un 
vesilesi ile Erdoğdu, Halk TV’ye de bir mektup 
gönderdi. Erdoğdu, mektubunda şunları ifade 
etti: “İktidar çok büyük bir hata yaptı, geri dö-
nemiyor. Bu karanlık tünelde ilerlemek zorunda 
olduğunu hissediyor. Bu aşamadan sonra dalga 

dalga operasyonlara, geniş kapsamlı tutuklama-
lara, baskıya ve şiddete hazırlıklı olmanızı rica 
ediyorum. Bu zor günlerde yapacağınız en büyük 
hata korku ve umutsuzluğa kapılmaktır. Devleti-
mizin içine sızmış küçük bir grup kamu gücünü 
kullanarak yaptığı güç gösterilerine gerçek gücün 
tek sahibi milletimiz mitinglerle, gösterilerle, 
içeride, dışarıda, evde, okulda sırada misliyle 
karşılık verecektir. Bizleri hiç merak etmeyiniz 
aslanlar gibiyiz.” HABER MERKEZİ 

Sadece içerideki sanıklar mı suçlu!
ZAFER Partisi Genel Baş-
kanı Ümit Özdağ, Grand 
Kartal Otel yangınına iliş-

kin Bolu 1. Ağır Ceza Mahkeme-
sinde görülmeye başlayan davayı 
takip etti. Ümit Özdağ, duruşmaya 
verilen arada gazetecilere şunları 
söyledi: “Bu insani hatalardan 
daha fazla sistemsel bir hatanın 
sonucunda gerçekleşmiş insani bir 

felaket. Yargılamanın daha uzun 
süreceği sorgunun başında ortaya 
çıkmış durumda. İlk sanık ifadesini 
veriyor ve hem sanık avukatının 
savunması hem de şikayetçi olan 
ailelerin avukatlarının soruları ger-
çeğin bulunması ve suçluların tespit 
edilmesi sürecinin uzun süre devam 
edeceğini gösteriyor. Ancak sadece 
içerdeki sanıklar mı suçlu yoksa o 

salonda sanık olarak bulunması 
gereken başka insanlar da var mı? 
Sanıkların avukatları mahkeme 
salonu dışında bu konuda ciddi 
iddialar gündeme getiriyorlar. Ama 
her şeyden önce yakınlarını kay-
bedenlerin acısını hala ağır şekilde 
salonun içerisindeki atmosferde 
teneffüs etmek mümkündü.”  
HABER MERKEZİ 

Zafer Partisi Genel Başkanı Ümit 
Özdağ, Grand Kartal Otel yangınına 
görülmeye başlayan davayı takip 
etti. Özdağ, duruşma arasında 
yaptığı açıklamada, “Sadece içerdeki 
sanıklar mı suçlu yoksa o salonda 
sanık olarak bulunması gereken 
başka insanlar da var mı?” dedi

BBiiR R iiHMAL VAR MIHMAL VAR MI  
ACIKLANMALIACIKLANMALI
CHP Grup Başkanvekili Ali Mahir Başarır, Pençe-Kilit Harekat bölgesinde arama-tarama 
faaliyetleri sırasında askerlerin metan gazından etkilenerek şehit olmasıyla ilgili “Ne-
den önce insansız sistemler kullanılmadı? Burada bir zafiyet, ihmal var mı açıklanma-
lı. Türkiye bir hukuk devletiyse sorumlular cezalandırılmalı” dedi

CHP Grup Başkanvekili Ali Mahir Başarır, Milli 
Savunma Bakanlığı’nın Pençe-Kilit Harekâtı 
bölgesinde 852 rakımlı tepedeki mağarada metan 

gazından etkilenen şehit sayısının 12’ye yükseldiğini açık-
lamasının ardından güvenlik zafiyetleri ve ihmalleri sordu. 
Başarır, Sözcü TV’ye yaptığı açıklamada, şunları söyledi: 
“12 evladımız şehit oldu. İçimiz yanıyor. Allah’tan rahmet 
diliyorum. Ailelerine, ülkemize sabır diliyorum. Şehit-
lerimize ailelerine bir borcumuz var; bu nedenle şeffaf 
olunmalı. Türkiye her şeyi bilsin. Çünkü burada askerleri-
miz metan gazından zehirleniyor. O mağara terör örgütü 
tarafından 300 metre derinliğinde bir mağara. Uzun süre 
hastane olarak kullanılıyor. Burada bir güvenlik ihmali 
var mı, anlatılmalı. Çünkü koruyucu ekip sağlanmadan 
metan riski yüksek bir yere giriliyor. Personel bir anda 
giriyor, orada hayatını kaybediyor. Burada neden önce 
insansız sistemler kullanılmadı, bunlar açıklanmalı, bun-
ları bilmeliyiz. Türkiye bir hukuk devleti olmalı, burada 
12 askerimiz şehit oluyorsa, bu zafiyetleri konuşmalıyız. 
Umut eğitim zafiyetleri var mı? Patlama teknikleri riskleri 
değerlendirildi mi? 12 evladım şehit oldu, neden oldu? 
Benim askerim neden öldü?”

Şeffaf bir süreç olmalı
Geçmiş yıllarda Tunceli’de 2 Mersinli askerin donarak şe-
hit olduğunu hatırlatan Başarır, “Ekim ayında yanlarında 

battaniye ve termal içlik bile olmadan bırakılmış-
lardı, havanın derecesine bile bakılmamıştı. Bu-
rada da insansız sistemler, dronlar sokulabilir 
miydi, kontrol edilebilir miydi? Edilirdi bence. 
Bunların hepsi araştırılıp adli süreç şeffaf bir 
şekilde yürütülüp sorumlular cezalandırılmalı” 
diye konuştu.

Gaz kontrolü yapıldı mı?
CHP’li Başarır, “Mağaraya giren timlerde ok-
sijen maskesi var mıydı? Önceden dedektör ile 
gaz kontrolü kontrol yapıldı mı? Böylesine kritik 
ve tehlikeli bölgelerde insansız kara 
aracı veya dedektör monteli kablolu 
drone kullanılma imkanı yok mu? 
İnsansız hava aracında lider 
ülke konumunda iken 
insansız kara aracında 
niye bu kadar geride-
yiz? Askerlerimiz için 
bu sistemler Savun-
ma Sanayi Başkanlığı 
tarafından niye geliş-
tirilmiyor” sorularının 
yanıtlanması gerektiğini vurguladı.  
HABER MERKEZİ 

CHP Niğde Milletvekili Ömer Fethi Gürer, 2025’in ilk yarısında icra 
dairelerine ulaşan dosya sayısının 5 milyonu aştığını belirterek toplam 
derdest dosya sayısının 23 milyon 928 bine yükseldiğini açıkladı

Türk milleti icralık oldu!

İYİ Parti Grup Başkanvekili Turhan Çömez, Pençe Kilit Harekâtı’ndaki asker 
kayıpları ve TBMM’de kurulması planlanan yeni komisyona ilişkin sert açıkla-
malarda bulundu. Çömez, “Terörist başının taleplerini sarayın arka koridorla-
rında mı pişirip Meclis’e getireceksiniz, aklınızı mı kaçırdınız?” diye sordu

Aklınızı mı kaçırdınız?
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A yşe Barım’ın tutuklanmasıyla bir-
likte Türkiye’de adalet mekanizma-
sının çöküşüne bir halka daha

eklendi. Barım, yalnızca bir siyasi figür
değil, aynı zamanda toplumun vicdanını
temsil eden, düşünce ve ifade özgürlüğüne
sahip çıkan bir isimdi. Ancak bugün, onu
dört duvar arasına hapseden şey, bir suç
değil; mevcut iktidarın muhalefete karşı ta-

hammülsüzlüğüdür. Barım hakkında ortaya
atılan suçlamaların ne kadar mesnetsiz ol-
duğu ortada. Delil yok, somut bir suç isnadı
yok, kamuya tehdit oluşturabilecek bir
eylem yok. Olan tek şey, muhalif bir parti-
nin aktif bir ismini susturma gayreti. Bu,
bireysel bir adaletsizlikten ibaret değil; Tür-
kiye’deki sistematik hukuk sorunlarının,
otoriterleşen iktidarın ve demokrasiden

uzaklaşmanın somut bir tezahürüdür.

Hukuksuzluk dalgası büyüyor

İktidar, uzun süredir yargıyı siyasallaştı-
rarak elinde bir sopa haline getirdi. Özel-
likle son yıllarda CHP’li belediyelere,
siyasetçilere ve muhalif gazetecilere dönük
art arda gelen soruşturmalar, artık bir

örüntüye dönüştü. Hukuk, iktidarın çıkarla-
rına göre biçim alan bir araç haline geti-
rildi. Bu durum yalnızca muhalifleri değil,
tüm toplumu tehdit ediyor. Ayşe Barım’ın
tutukluluğu, bu yeni otoriter normalin bir
parçası. Hukukun temel prensipleri olan
masumiyet karinesi, delil temelli yargılama
ve kişi özgürlüğü hiçe sayılıyor. Barım'ın
şahsında cezalandırılmak istenen, sadece
kendisi değil; onun temsil ettiği muhalif
çizgi, özgür düşünce ve örgütlenme 
hakkıdır.

İfade özgürlüğü kalmadı gibi

Bugün Türkiye’de ifade özgürlüğü, sadece

anayasada bir kavram olarak kalmış du-
rumda. Fiiliyatta, eleştirel her ses bastırılı-
yor. Üniversiteler suskun, sendikalar
sindirilmiş, basın büyük ölçüde ya susturul-
muş ya da iktidara entegre edilmiş durumda.
Kalan birkaç bağımsız ses ise sürekli olarak
hedefte.Bu baskıcı atmosfer, yalnızca muha-
lif siyasetçileri değil, sıradan yurttaşı da
korku sarmalında yaşamaya zorluyor. Sosyal
medya paylaşımları nedeniyle insanlar gözal-
tına alınıyor, toplantı ve gösteri hakkı fiilen
engelleniyor. Türkiye, ifade özgürlüğü, basın
hürriyeti ve yargı bağımsızlığı gibi temel de-
mokrasi göstergelerinde dünya sıralamasının
en altlarına gerilemiş durumda.

Ayşe Barım'ın tutukluluğu
ve hukukun iflası...
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K adın Cinayetlerini Durduracağız
Platformu’nun Haziran 2025 ra-
poruna göre, yılın ilk 6 ayında

erkekler 136 kadını öldürdü, 145 kadın
ise şüpheli şekilde yaşamını yitirdi. Sa-
dece haziran ayında 15 kadın cinayeti, 26
şüpheli kadın ölümü kayıtlara geçti. Ra-
porda, İstanbul Sözleşmesi’nden çekil-
menin ardından geçen dört yılda kadın
cinayetlerinin sistematik biçimde sür-
düğü ve artış gösterdiği vurgulandı.
2021’in ilk 6 ayında 131 kadın öldürül-
müşken, bu sayı 2022’de 164’e, 2023’te
147’ye, 2024’te 205’e çıktı. 2025’te ise ilk
6 ayda 136 kadın cinayeti kaydedildi.
Platform, "Aile yılı" politikalarının kadına
yeni sorumluluklar yüklediğini; yoksul-
luk, şiddet ve güvencesizlik gibi temel so-
runlara çözüm.

erkekler öldürüyor

Verilere göre 2025’in ilk 6 ayında öldürü-
len 136 kadından 96’sı, aile üyesi bir
erkek tarafından öldürüldü. Kadınların
büyük çoğunluğu kendi evlerinde yaşa-
mını yitirirken, ev içi alanın bir şiddet me-
kânına dönüştüğü vurgulandı. Platform,
“Ev, kadınlar için güvenli bir yer değil.
Onları eve çağıran her söylem, yaşam
haklarına yönelik bir tehdittir” dedi.

Yakınları hedef alıyor

Kadın cinayetleri sırasında sadece kadınlar
değil, yanlarında bulunan çocukları, yakın-
ları da hedef oluyor. Bu yılın ilk 6 ayında,
35 kişi kadınlarla birlikte ya öldürüldü ya
da ağır yaralandı. Raporda bu duruma
ilişkin, "Yanlarında çoğu zaman çocukları,
anneleri, kardeşleri ya da arkadaşları olu-
yor. Onlar da hedef alınıyor. Ya öldürülü-
yor, ya da ağır şekilde yaralanıyorlar.
Çünkü ataerkil şiddet yalnızca kadını sus-
turmakla yetinmiyor; ona el uzatanı, tanık-
lık edeni, yanında duranı da
cezalandırıyor." denildi.

ekonomik sorunlar bahane

2025’in ilk 6 ayında kadınların %10’u ‘eko-
nomik gerekçeler’ öne sürülerek öldürüldü.
Geçen yıl aynı dönemde bu oran %6 idi.
Platform, bu durumun ekonomik krizle
birlikte şiddetin de biçim değiştirdiğini ve
bahaneye dönüştüğünü belirterek, "Ataer-
kil düzen, kriz koşullarını kullanarak erkek-
lerin kadınlar üzerindeki tahakkümünü
meşrulaştırıyor. Kadınlar hem yoksulluğun
hem de bu yoksulluğu bahane eden şidde-
tin hedefi oluyor." dedi.

Politika failleri koruyor

Raporda, cezasızlık politikalarının şiddeti

körüklediğine dikkat çekildi. 10. Yargı Pa-
keti kapsamında gündeme gelen infaz dü-
zenlemeleriyle birlikte şiddet faillerine alan
açıldığı belirtildi. 2025’in ilk 6 ayında, 15
kadın daha önce suç işlemiş erkekler tara-
fından öldürüldü. Platform, af ve infaz ya-
salarının kadınlar için değil, failler için
çalıştığını vurguladı.

Kağıt üzerinde kaldı

Bu yılın ilk 6 ayında öldürülen 9 kadının,
ölüm anında geçerli koruma kararları ol-
duğu tespit edildi. 123 kadının ise koruma
kararı olup olmadığı bilinmiyor. Bu veriler,
kadınların tedbir kararlarına ulaşımda
ciddi sorunlar yaşadığını gösteriyor.

Kadınlar silahla öldürüldü

136 kadın cinayetinin 78’i ateşli silahlarla,
36’sı kesici aletle, 11’i boğularak, 6’sı darp
edilerek, 3’ü yakılarak işlendi. 2 kadının
ölüm şekli belirlenemedi. Platform, silahla-
rın kolay ulaşılabilirliğinin cinayetleri artır-
dığını hatırlattı.

25 yaşında altında olanlar var

Raporda yer alan bilgilere göre öldürülen
kadınların 26’sı 25 yaşından küçüktü.
65’inin çocuğu, 2’sinin ise hamile olduğu
bildirildi.
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KCDP'nin yayımlamış olduğu rapora göre yılın ilk 
6 ayında 136 kadın erkekler tarafından öldürülürken,

145 kadın ise şüpheli şekilde hayatını kaybetti

Müge SEZER
www.damgagazetesi.com

gazete@damga.com
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ÖLDÜRÜLDÜKadınların ekonomik bağımsızlığına dair veriler eksik olsa
da TÜİK verilerine göre bu yılın ilk çeyreğinde “ev işleriyle
meşgul” olduğu için işgücüne dahil edilmeyen kadın sayısı

6 milyon 345 bin olarak açıklandı. Raporda, “Kadınların
ekonomik hayattan uzaklaştırılması, onları şiddete karşı
daha savunmasız hale getiriyor” ifadeleri yer aldı.

Kadınların hakkı çalınıyor

Halkı ihmal etmiyor
Eyüpsultan Belediye Başkanı Dr. Mithat Bülent Özmen, Halk Günü buluşmalarında
vatandaşların talep, öneri ve sorunlarını birebir dinliyor. Sıcak, samimi ve şeffaf bir
ortamda gerçekleşen bu buluşmalar, vatandaşlar tarafından büyük ilgi görüyor

Eyüpsultan Belediyesi
Başkanlık Binası’ndaki
Koordinasyon Mer-

kezi’nde gerçekleştirilen Halk
Günü programlarına, Başkan Öz-
men’in yanı sıra belediye başkan
yardımcıları ve birim müdürleri de
katılıyor. Böylece vatandaşlardan gelen
talepler doğrudan ilgili birimlere iletile-
rek hızlıca değerlendirmeye alınıyor.

Talepler değerlendiriliyor

Toplumun her kesiminden gelen vatan-
daşlarla birebir görüşen Başkan Özmen,
onların dile getirdiği her görüşü dikkatle
dinliyor, not alıyor ve çözüm odaklı yak-
laşımıyla takdir topluyor. Görüşmeler sı-
rasında iletilen konular, ilgili
müdürlüklere anında yönlendirilerek en
kısa sürede çözüme kavuşturulması he-
defleniyor. Katılımcı yönetim anlayışıyla
hareket eden Başkan Özmen, ortak aklın
gücüne inanarak Eyüpsultan’ı daha ya-
şanabilir ve sürdürülebilir bir şehir ha-
line getirmek için çalışmalarını
sürdürüyor. Başkan Özmen, önümüz-
deki süreçte de Halk Günü buluşmala-
rını aralıksız sürdürecek, hemşehrilerinin
sesi olmaya ve birlikte çözüm üretmeye
devam edecek.

Yeni memurlar yemin etti
Esenler Belediyesi bünyesinde görev yapan aday memurlar, düzenlenen törenle yemin ederek “657 sayılı
Devlet Memurları Kanunu” kapsamında asil memur statüsü kazandı. Şanlı Türk bayraklarıyla donatılan
masaların önünde yemin eden memurlar, devlete bağlılık ve sadakat sözü verdiler

asil memur unvanına geçiş
hakkı kazanan 23 aday memur
için Esenler Belediyesi Konfe-

rans Salonu’nda bir yemin töreni düzen-
lendi. Törene, Esenler Belediyesi Başkan
Yardımcısı Aydın Polat da katıldı. Prog-
ram, aday memurların Türkiye Cumhu-
riyeti Anayasası’na, yasalara ve devletin
temel ilkelerine bağlı kalacaklarına dair
ettikleri yeminle başladı. Memurlar, gö-
revlerini halkın menfaatlerini gözeterek
ve devlete sadakatle yerine getirecekle-

rine ant içti. Törenin ardından, aday me-
murların “Asil Memur” unvanına geçiş-
leri resmen tamamlandı.

Millete  hizmet onurdur

Törenin ardından yeni memurlarla bir
araya gelen Esenler Belediyesi Başkan
Yardımcısı Aydın Polat, memurların üst-
lendikleri sorumluluğun önemine dikkat
çekerek şunları söyledi: “Bugün, sizler
için çok kıymetli bir dönüm noktası.
Artık devletimizin asil memurları olarak

görev yapacaksınız. Görevinizi yerine
getirirken her zaman vatandaş odaklı ol-
malı; adalet, dürüstlük ve şeffaflık ilkele-
rini daima göz önünde
bulundurmalısınız. Esenler’e ve milleti-
mize hizmet etmek büyük bir onurdur.
Hepinize başarılar diliyorum.” Başkan
Yardımcısı Polat’ın konuşmasının ardın-
dan yeni memurlar, mesai arkadaşlarıyla
birlikte günün anısına hatıra fotoğrafı
çektirdi.
haber MerKeZİ

Oldu da bitti maşallah

Fatih Belediyesi
her yaz düzenle-
diği sünnet hizmeti

ile 2-10 yaş aralığındaki ço-
cuklara sağlık hizmeti sun-
maya devam ediyor. Bu yıl
uzman doktorlar tarafından
özel bir hastanede gerçekleştiri-
len sünnet işlemlerinden birçok

çocuk yararlandı.
Sünnet hizmeti
kapsamında hem
operasyon hem de
sünnet kıyafeti
Fatih Belediye
Başkanı Sn. M.
Ergün Turan
adına hediye
edildi. Bu anlamlı
hizmet ailelerin yü-

zünü güldürerek çocukların
özel günlerini daha da an-
lamlı kıldı.
Fatih Belediyesi Sosyal İşler
Birimi sosyal sorumluluk
projeleri ile topluma katkı
sağlamayı hedefliyor. Sünnet

organizasyonu ailelerin maddi
yükünü hafifletirken çocukların
sağlıklı bir şekilde bu geleneksel
ritüeli yaşamalarına imkan ta-
nıdı. Sünnet sonrası yapılan kut-
lamalarda çocukların aileleriyle
birlikte sevinçlerini paylaşması
bu hizmetin toplumsal bir
anlam kazandırdığını gösteriyor.

Yaşam standartları 
yükselecek

Bu yıl gerçekleştirilen sünnet or-

ganizasyonu aileler tarafından
memnuniyetle karşılandı. Birçok
aile bu hizmetin kendileri için
sağladığı kolaylık ve destekten
dolayı Fatih Belediyesi'ne teşek-
kürlerini iletti. Fatih Belediyesi
benzer sosyal projelere devam
ederek vatandaşların ihtiyaçla-
rına yönelik hizmetlerini geniş-
letmeyi planlıyor. Sünnet
hizmetinin yanı sıra çeşitli sağlık
ve sosyal yardımlar da hayata
geçirilecek. Bu tür hizmetlerin
toplumun farklı kesimlerine ula-
şarak yaşam standartlarını yük-
seltmesi hedefleniyor. Bu
kapsamda Fatih Belediyesi sos-
yal hizmet projeleri ile vatandaş-
ların hayatına dokunmayı
sürdürecek.

UFUK
ÇOBAN

haber

Fatih Belediyesi Sosyal İşler Birimi yaz aylarında çocuklarımıza sunduğu ücretsiz
sünnet hizmetini bu yıl da tamamladı. Uzman sağlık ekipleri tarafından yürütülen
bu hizmet ailelerin sağlık ve ekonomik yüklerini hafifletmeyi amaçlıyor

CANAN
İSPİR

haber
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İ BB Başkanı Ekrem İmamoğ-
lu’nun “mega projelerinden”
biri olan Bölgesel İstihdam

Ofisleri’nin 32’ncisi Bakırköy Bele-
diye Başkanlığı yerleşkesi bünye-
sinde açıldı. CHP Bakırköy İlçe
başkanı Gizem Başaran Arslan ve
yönetiminin yanı sıra, CHP PM üyesi Ber-
kay Gezgin’in de katıldığı açılış için düzen-
lenen etkinlikte, İBB Başkan Vekili Nuri
Aslan, Belediye Başkanı Ayşegül Ovalıoğlu
birer konuşma yaptı. Konuşmasına, Si-
livri’de tutulan İmamoğlu’nun selamlarını
ileterek başlayan Aslan, “Mutlu haneler,
mutlu şehirler demektir. Biz de İstanbul'u
mutlu insanların şehri yapmak için çalışıyo-
ruz. Bunun için ne gerekiyorsa yapıyoruz.
Bunun da en öncelikli adımı istihdam ve is-
tihdam olanaklarını kolaylaştırmak” dedi. 

Çalışkan bir halkız

İstanbul ve Türkiye’de yaşayan vatandaşla-
rın zorlu ekonomik koşullar altında geçim
sıkıntısıyla boğuştuğuna vurgu yapan
Aslan, “Devletin en önemli görevi, vatan-
daşımıza destek olmaktır. Biz de ‘Beslenme
Saati, Halk Süt, Anne Kart ve sosyal destek
programlarımızla halkımızın yanında
olmak ve onlara İBB’nin tüm imkanlarını
seferber etmek için gece gündüz durmadan
çalışıyoruz. Ancak asıl amacımız, vatan-

daşlarımızın sosyal yardımlara muhtaç ol-
madan hayatlarını devam ettirmeleridir. Biz
çalışkan bir halkız. Yoktan var etmeyi, üret-
meyi, çalışmayı iyi biliriz. Bir insanımızın
bile çalışkanlığı ve üretkenliği boşa gitme-
meli diye düşünenlerdeniz. Çünkü biz üret-
tikçe, ülkemiz kalkınır. Ülkemiz kalkındıkça,
hep birlikte güçleniriz. Vatandaşlarımız bu
ekonomik koşullarda ayakta kalabilmek,
kimseye muhtaç olmadan onurlu bir
yaşam sürdürebilmek için çok çabalıyor.
Biz de bunu görüyoruz. İstihdam Ofisleri-
miz, vatandaşlarımızın insanca bir yaşam
kurabilmeleri için büyük fırsatlar yaratıyor”

diye konuştu. 

Hedef 40 istihdam ofisi

İstanbul’daki İstihdam Ofisleri sayısını,
toplam 40’a çıkarmak hedefinde oldukları-
nın altını çizen Aslan, 2 adet Gezici İstih-
dam Ofisi’nin de her ilçede birer hafta
hizmet vermeye devam edeceği bilgisini
paylaştı. Aslan, “İstihdam edilmesine des-
tek verdiğimiz kişi sayısı, 260 bine yaklaştı.
260 bin kişinin evine ekmek götürmesine
destek olmak demek, aileleriyle birlikte ne-
redeyse 1 milyon kişinin hayatına dokun-
mak demektir. Buna vesile olmanın gururu

ve mutluluğu, bizim için paha biçilmez bir
değerdir. Bu zor günleri dayanışmamızla,
birliğimizle ve beraberliğimizle aşmaya,
devam edeceğiz. İstihdam ofisi açmaya da
devam edeceğiz. 39 ilçemizde 40 İstihdam
Ofisi’ne ulaşmaya çalışıyoruz” dedşi. 

bizim alnımız ak

“Şu an itibariyle, önceden planlandığı için
buradayız ve bu ofisi açıyoruz” diyen
Aslan, “Birazdan Belediye Başkanımız Ay-
şegül Hanım’la şehidimizin cenaze töre-
nine katılacağız. ‘Allah rahmet eylesin’
diyorum şehidimize, mekanı cennet olsun.
Yine aynı zamanda, şu dakikalarda seçil-
miş belediye başkanımız, gurur kaynağımız
Adana Büyükşehir Belediye Başkanımız
maalesef Çağlayan Adliyesi'nde. Adıya-
man'ın kahramanı, depremin büyük müca-
dele veren adamı Abdurrahman Tutdere şu
an Çağlayan Adliyesi'nde. Yol arkadaşımız
Ahmet Şahin Bey şu an Çağlayan Adliye-
si'nde. Maalesef hakim karşısına çıkarılıyor-
lar. Bizim alnımız ak. Tek bir suçumuz var
ve o suçu işlemeye devam edeceğiz. O su-
çumuz da şudur: Biz var olduğumuz sü-
rece, nefes aldığımız sürece, bu kadim
Anadolu topraklarına, bu bayrağa ve oku-
nan ezana hizmet etmeye devam edeceğiz.
Ve bundan bizi kimse alıkoyamayacak” ifa-
delerini kullandı. 

İBB, ‘Bölgesel İstihdam Ofisleri’nin 32’ncisini Bakırköy’de açtı. Açılış töreninde konuşan İBB Başkan Vekili Nuri Aslan, CHP'li belediye-
lere yapılan operasyonlara değindi. Aslan, “Bizim alnımız ak. Tek bir suçumuz var ve o suçu işlemeye devam edeceğiz. O suçumuz da

şudur: Biz var olduğumuz sürece, bu kadim Anadolu topraklarına, bu bayrağa ve okunan ezana hizmet etmeye devam edeceğiz” dedi
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Bakırköy Belediye Başkanı doç. Ovalıoğlu, “Bakırköy'ümü-
zün her anlamda büyümesine katkıda bulunacak” dedi.
Ovalıoğlu, “Burada başlatılan merkez, kimsenin hayata ye-
niden tutunma çabasının cevapsız kalmadığı bir yer olacak.
Bizler günü kurtaran değil, hayatı kurtaran çözümler üret-
meye kararlıyız. Çünkü işsizliği de umutsuzluğu da büyüten
bu düzeni, biz, birlikte değiştireceğiz. dayanışmayla, akılla
ve kararlılıkla. Bu merkez Bakırköy'e, İstanbul'a, yarınlarını
arayan herkese güç versin diliyorum” ifadelerini kullandı. 
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GÜNÜ kURtARMA
PeŞİNde deĞİLİZ!

İstanBul Büyükşehir Belediyesi'ne
(İBB) yönelik soruşturmalarda 23
Mart’ta tutuklanan Beylikdüzü

Belediyesi Başkanı Mehmet Murat Ça-
lık'ın tekrar cezaevine sevk edilmesi tep-
kilere neden oldu. 
Geçmişte iki kez kanser tedavisi gören
Çalık için tahliye talebinde bulunması-
nın ardından İzmir Kâtip Çelebi Üniver-
sitesi Atatürk Eğitim ve Araştırma
Hastanesi’nde tetkik ve tahliller yapılarak
cezaevine geri sevk edilen ancak nükseden
ağrıları nedeniyle 23 Haziran Pazartesi
günü yeniden hastaneye kaldırılan Çalık,
kemik iliği biyopsisinin patoloji sonucunda
"lenfoma" ilgili ciddi bulgular tespit edil-
mesi üzerine ameliyata alınmıştı. 

raporu göremedik

Operasyon sonrasın
çıkan rapora göre de-
ğerlendirme yapıla-
cağını aktaran
Çalık’ın avukatı
Melih Koçhan,
“Rapor çıktı ama
biz daha ulaşama-
dık. Maalesef ce-
zaevine sevk
edecekler. Tah-
liye talebimizle

ilgili bir karar yok. Dün rapor çıktı göremedik. Dün 16.30
gibi mesai bitimine yakın çıktı rapor. Rapora ulaşmaya

çalışıyoruz. Ondan soran tahliye talebimiz değerlen-
dirilecek” dedi.

Vicdansızlık

Çalık'ın tekrar cezaevine sevk edilmesine tepki gös-
teren CHP Genel Başkan Yardımcısı Gamze Taş-
cıer, “Beylikdüzü Belediye Başkanımız Mehmet

Murat Çalık’ın sağlık durumu cezaevi koşullarına
uygun değilken, tedavisi tamamlanmadan hastaneden

apar topar taburcu edilip yeniden cezaevine gönderil-
mesi tam anlamıyla vicdansızlıktır. Bu zulmü not ediyo-

ruz. Bu hukuksuz düzenin tüm sorumlularından, günü
geldiğinde hukuk önünde tek tek hesap soracağız”

dedi. CHP Genel Başkan Yardımcısı Zeliha
Aksaz Şahbaz da “Sayın Çalık, son ola-

rak kemik iliği biyopsisinde len-
foma ile ilgili ciddi bulgular

tespit edilmesi üzerine ame-
liyata alınmış, ancak ameli-
yat sonrası taburcu edilir
edilmez yeniden ceza-
evine gönderilmiştir. Bu
durum, vicdanları yara-
layan, hukukun ve in-
sanlığın temel
ilkelerine aykırı bir

uygulamadır diye
konuştu. HAber
MerKeZİ

Bu zulMü not ettik!
Kemik iliği biyopsisinin patoloji sonucunda "lenfoma" ilgili ciddi bulgular tespit edilmesi üzerine
ameliyat olan Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet Murat Çalık, tekrar Buca Kırıklar Cezaevine
sevk edildi. Bu duruma tepki gösteren Gamze Taşcıer, “Bu zulmü not ediyoruz” dedi

Sizi şikayet 
etmem lazım!
Bakırköy Belediye Meclisi’nin temmuz 
ayı ilk toplantısında gündem dışı söz alan 
AK Partili Ali Fatinoğlu, CHP'de rüşvetin
haraç boyutuna geldiğini söyledi. 
Fatinoğlu,kendisine tepki gösteren 
Meclis Başkanvekili Çiğdem Kırıkoğlu’na 
ise “Bu şekilde konuşmazsam sizi savcılığa
şikayet etmem, Akın Bey'e de gidip 
(Gürlek) suç duyurusunda bulunmam
lazım” yanıtını verdi

Bakırköy Belediye Meclisi’nin
temmuz ayı ilk toplantısı yine tar-
tışmalara neden oldu. Geçmişte

CHP İstanbul İl Başkan yardımcılığı yapmış,
Bakırköy’den de defalarca kez belediye baş-
kanlığına aday adayı olmuş ve son süreçte Ak Parti’den
meclis üyesi olan Ali Fatinoğlu, gündem dışı söz aldı. 
2018 yılında CHP’den neden ayrıldığını ve neden siya-
seti bıraktığını yazılı ve sözlü bir biçimde beyan ettiğini
belirten Ali Fatinoğlu, siyasete yeniden dönmesinin tek
sebebinin de Bakırköylü olmasından dolayı Bakırköy
için yapılacaklar olduğunu belirtti. Ak Parti’den gelen
teklifi de Bakırköy’ün yararına kullanmak için kabul et-
tiğini belirten Fatinoğlu, son günlerde suç örgütü kur-
mak ve yönetmek, irtikap, rüşvet almak, ihaleye fesat
karıştırmak, hukuka aykırı olarak kişisel verileri kaydet-
mek ve terör örgütü ile iltisaklı olma suçlamalarıyla
karşı karşıya olan CHP ile ilgili endişelerini daha o za-
manlarda gördüğünü, buna karşılık da istifa ettiğini
söyledi. 

10 dakika ara verildi

Elinden geldiğince Bakırköy için de mücadele etmeye
devam edeceğini belirten Fatinoğlu, Bakırköy dışındaki
konuların da belediye Meclisinin işi olmadığını belirtti.
Yeşilyurt Spor Kulübü’nün 5 bin metrekare arazisi ol-
duğunu, işgaliye bedeli için imza atılmayarak bekletildi-
ğini, şimdilerde rüşvetin adının da ‘Haraç’ olduğunu
iddia eden Fatinoğlu’na CHP’li meclis üyeleri tepki gös-
terdi. Tepki gösteren üyelere yanıt veren Ali Fatinoğlu,
“Beni burada konuşturmazsanız, sizi savcılığa şikayet
etmem, Akın beye de gidip (Gürlek) suç duyurusunda
bulunmam lazım” dedi. CHP sıralarından yükselen
tepkiler nedeniyle meclise on dakika ara verildi. 

İddialar asılsızdır

Verilen ara sonrası konuşan CHP'li Mesut Metin,
Cumhuriyet Halk Partisi olarak alınlarının açık başları-
nın dik olduğunu söyledi. Metin, “CHP temiz siyasetin
evidir. Hiçbir CHP’li yi asılsız iddialarla itham ettirme-
yiz” dedi. Belediye meclisinin de tehditlerin değil fikirle-
rin konuşulduğu yer olduğunu ifade eden Metin, “Sizi
de akla, bilime ve vicdanı davet ediyorum” diyerek Ye-
şilyurt Spor Kulübü ile ilgili açıklama yaptı. Metin,
“Bahsedilen konu geçtiğimiz ay İmar ve Hukuk Komis-
yonu’na havale edilmiş bir konudur. Bayram nedeniyle
geçen ay meclisimizi pazartesi ve çarşamba günü yap-
tık. 2 günlük süreç içinde çalışmalar tamamlanamadığı
için bu aya kaldı. Asılsız iddialar yersizdir” ifadelerini
kullandı. 
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Özgür Çelik'e soruşturma!
CHP İstanbul İl Başkanlığı seçimlerine hile karıştığı iddialarına ilişkin 
soruşturma başlatıldı. Soruşturma kapsamında CHP İstanbul İl Başkanı
Özgür Çelik'inde aralarında olduğu bazı şüpheliler ifadeye çağırıldı

AtAköy’de şehit Piyade Sözleşmeli er
Ahmet Gültekin'in cenaze törenine katılan
özgür Çelik, tören sonrası basın mensup-

larına açıklamalarda bulundu. İfadeye çağırılma ka-
rarına ilişkin soruya Çelik "Bu sabah İstanbul’un
çeşitli ilçelerinden telefonlar aldım. ‘Başkanım bizi
Vatan emniyet Müdürlüğünde ve Gayrettepe’de ifa-
deye davet ettiler’ diye. Hemen patimizin hukuk ko-
misyonu ile avukatları ile görüştüm. ‘tespitleri yapın’
dedim. ‘kaç kişiyi ifadeye çağırmışlar’ dedim. İfadeye
çağırılanlar genellikle il delegeleri. İstanbul kongre-
sine yönelik bir ifade süreci olduğunu tahmin ediyo-
ruz. daha sonra beni de aramışlar. Arandığım
numaraya dönüş yaptığımda Vatan emniyet Müdürlü-
ğünde ifadeye davet edildim. emniyet görevlisine
uygun görürlerse ifadeyi savcılıkta vermek istediğimi
söyledim. Memur bey kibar bir şekilde tabi ki savcı
beyle görüşüp döneceğini söyledi. telefonumu kont-
rol ettim. Memur bey bana geriye dönüş yapmış.
Şehit cenazesinde olduğum için memur beye dönüş
yapamadım. Biraz sonra kendisine dönüş yapacağım.

Buradan Çağlayan Adliyesi'ne gidiyorum. Adana Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız Zeydan karalar, Adıya-
man Belediye Başkanımız Abdurrahman tutdere,
Büyükçekmece Belediye Başkan Vekilimiz Ahmet
Şahin ve bir avukat arkadaşımızın ifade süreci devam
ediyor. CHP 360 derecelik bir saldırı altındadır. Çok
detaylı siyasi yorumlar yapmak istemiyorum. Çünkü
az önce şehidimizi uğurladık. Bu ortamda siyasi de-
ğerlendirmeler yapmak istemiyorum” dedi. Çelik bu-
radan ayrılarak İstanbul Adalet Sarayı'na gitti. dHA

Mütalaa açıklandı
Olay 9 Mart 2024 tarihinde 
Bağcılar'da meydana geldi. 
Zeynep Bedir ve oğlu Tarık 

Bedir'den haber alamayan yakınları, polise
kayıp başvurusunda bulundu. Zeynep 
Bedir ile boşanma aşamasında olan emekli
polis Cengiz Bedir hakkında uzaklaştırma
kararı olduğunu tespit eden ekipler, Cengiz
Bedir'i teknik ve fiziki takibe aldı. Cengiz Be-

dir'in Kırklareli'ndeki bir tarlaya gece saatle-
rinde gidip geldiğinin belirlenmesi üzerine
şüpheli gözaltına alındı. Emniyette ifadesi
alınan Cengiz Bedir, oğlu Tarık Bedir ve bo-
şanma aşamasındaki eşi Zeynep Bedir'i öl-
dürüp, tarlaya gömdüğünü itiraf etti.
Şüphelinin ifadesinden yola çıkan ekipler,
Zeynep Bedir ile Tarık Bedir'in cenazelerine
ulaştı. DHA
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ISTANBUL’DA CAZ
festivali başlıyor!

32. İstanbul Film 
Festivali, 1-17 Temmuz
tarihleri arasında
müzikseverlerle 
buluşacak. İstanbul 
Kültür Sanat Vakfı’nın
(İKSV) şehrin dört bir
yanına damgasını 
vuran festivalinde bu yıl
aralarında Chucho 
Valdés Royal Quartet, 
Hermanos Gutiérrez, 
Max Richter, Meshell 
Ndegeocello, Grégory 
Privat, Kerem Görsev 
Quintet, Jazzmeia Horn
gibi usta sanatçı ve 
gruplar yer alacak

F estival, 17 günde gerçekleştirilecek 40'a
yakın konserde, 200'ü aşkın yerli ve ya-
bancı sanatçıyı ağırlayacak. İstanbul Caz

Festivali Direktörü Harun İzer, Beyoğlu'nda bir
otelde festivale ilişkin düzenlenen basın toplantısı
öncesinde, İstanbul'un çeşitli mekanlarında ulus-
lararası yıldızların, genç yeteneklerin, caz müzis-
yenlerinin, caz dışında caza yakın farklı türlerde
müzik yapan çok sayıda yerli ve yabancı konuğun
sahne alacağını söyledi.

Önemli isimler var 

İzer, 1-3 Temmuz'da Harbiye Cemil Topuzlu Açık
Hava Tiyatrosu'ndaki konserlerde festivalin en
önemli yıldızlarının sanatseverlerle buluşacağını
belirterek, "1 Temmuz'da Latin cazının çok
önemli isimlerinden Chucho Valdes Royal Quar-
tet, festivalin bir anlamda açılışını yapacak. Ardın-
dan genç seyircimizin de çok severek izlediği
Hermanos Gutierrez isimli Meksika çöllerinin o
sıcak müziğini, oranın güzel tınılarını ülkemize ta-
şıyacak başarılı bir ekibi izleyeceğiz. Bu konsere

şimdiden yoğun ilgi var. 3 Temmuz'da ise İngilte-
re'den çok önemli bir besteci, piyanist ve müzis-
yen Max Richter sahnede olacak. Kendisi hem
film müzikleriyle çok sevilen, tanınan bir isim hem
de birbirinden güzel besteleriyle yeni neoklasik
akımının çok başarılı temsilcilerinden. " dedi.

Yaşam boyu başarı ödülü 

Festivalde "Yaşam Boyu Başarı Ödülü" bu yıl caz
müziğinin ustalarından saksafon sanatçısı Yalçın
Ateş ve  İzzet Öz'e sunulacak. Festivalin ilk üç gü-
nünde Afro-Küba cazının isimlerinden 7
Grammy ödüllü Chucho Valdes, Latin gitarının
öncülerinden Hermanos Gutierrez ve besteci ve
piyanist Max Richter, Harbiye Cemil Topuzlu
Açık Hava Tiyatrosu'nda konser verecek. Festi-
valde Gregory Privat, cazın yenilikçi ismlerinden
Jazzmeia Horn ve Grammy ödüllü Me'shell Nde-
geocello da müzikseverlerin karşısına çıkacak.
İtalyan müzisyen Chiara Civello ve Brezilya'nın
sevilen samba ve bossa nova müziklerini yeniden
dünya sahnesine taşıyan Roge'nin ilk Türkiye

konserleri izleyicileriyle buluşacak. Kerem Görsev
Quintet, caz ve klasik müzik alanında trompet sa-
natçılarından Tolga Bilgin, yeni albümü "Soli-
tude"un Türkiye prömiyeriyle Meltem Ege,
müzisyen Mehmet Ali Sanlıkol, İtalyan kontrbas
sanatçısı Michelangelo Scandroglio festivalin caz
sahnesinin konukları arasında bulunuyor.

Festival söyleşileri yapılacak

Festival öncesinde gerçekleştirilen Garanti BBVA
Caz Sohbetleri bu yıl da devam edecek. Nisan-
mayıs aylarında Salt Beyoğlu'nda yapılacak üç
farklı söyleşide, Türkiye'de caz ve güncel müziğin
gelişimine dair farklı konular ele alınacak ve tartı-
şılacak. 30 Nisan'da "Türk Medyası Caz Ritmini
Yakalayabiliyor mu?", 6 Mayıs'ta "Dönemler,
Olaylar ve Anekdotlarla: Türkiye'de Caz" ve 27
Mayıs'ta "Gramofondan Cep Telefonuna: Müziği
Yıllar İçinde Nasıl Dinledik?" başlıklı söyleşiler
düzenlenecek. Katılımın ücretsiz ve 25 kişiyle sı-
nırlı olduğu atölyelerin rezervasyonları 25 Hazi-
ran'da açılacak. AA 

Şehit Mustafa Cambaz 
fotoğraf
yarışması
15 Temmuz darbe girişimi sırasında şehit düşen 
Yeni Şafak foto muhabiri Mustafa Cambaz adına
düzenlenen "Şehit Mustafa Cambaz Fotoğraf
Yarışması"nın dördüncüsüne başvurular başladı

YENİ Şafak gazetesince 
gerçekleştirilen yarışmaya,
"mustafacambazfotografya-

rismasi.com" adresi üzerinden 
31 Mayıs'a kadar başvuru
yapılabilecek.
Yarışmada se-
çici kurul, Kızı-
lay İçerik ve
Prodüksiyon
Müdürü Fırat
Yurdakul, eski
Cumhurbaş-
kanlığı özel fo-
toğrafçısı, foto
muhabiri ve
Türkiye Foto
Muhabirleri
Derneği Temsil-
cisi Ümit Bek-
taş, foto
muhabiri Kay-
han Özer, Yeni
Şafak foto mu-
habiri Sedat
Özkömeç ve
Anadolu Ajansı
foto muhabiri
Elif Öztürk'ten
oluşuyor.

4 kategoride
düzenleniyor

Yarışma,
"2024'e Dam-
gasını Vuran
Haber Fotoğ-
rafları", "Kültü-

rel ve Tarihi Fotoğraflar", "Yeni 
Nesil Fotoğraflar (Drone Çekimi-
Serbest Haber)" ile "Yeni Nesil Fo-
toğraflar (Cep Telefonu
Çekimi-Serbest Haber)" başlıklarıyla

4 temel katego-
ride gerçekleşti-
riliyor.
Yarışmanın bu
yıl "Hikayeyi
Tamamla Özel
Ödülü" katego-
risinin teması
ise Rami Kü-
tüphanesi ola-
rak belirlendi.
Bu dalda yarış-
macılardan,
Rami Kütüp-
hanesi'nin fo-
toğrafları
bekleniyor.
Yarışmada her
bir kategorinin
birincisine 100
bin, ikincisine
75 bin ve üçün-
cüsüne 50 bin
lira ödül tak-
dim edilecek.
Toplamda 13
kişiye 1 milyon
lira ödül dağıtı-
lacak yarışma-
nın ödül töreni,
bu yıl tem-
muzda yapıla-
cak. AA 

COLORADO Eyalet Üniversitesi’nden
(CSU) araştırmacılar, fiziksel aktivitenin
beyindeki hücreleri birbirine bağlayan

beyaz cevherini yenileme yeteneği üzerinde olumlu
bir etkisi olup olmadığını görmek için 60 yaşın
üzerindeki insanları inceledi. Haftada en az üç kez
40 dakikalık yürüyüşlere çıkmanın beynin beyaz
maddesini yenilediğini ve bilişsel olarak kişiyi
güçlü tutmaya yardımcı olabileceğini buldular.
Araştırmanın sonuçları, yaşlı insanlara beyinlerini
sağlıklı ve aktif bir şekilde tutmanın basit bir yo-
lunu sunuyor.

Hafızada iyileşme gözlendi  

Beyaz madde, beynin ve omuriliğin kısımlarını
sinir liflerine bağlayan beynin en geniş ve en derin
kısmındaki doku. Sağlıklı bir beyaz cevher daha iyi
hafızaya, daha iyi problem çözmeye ve artan biliş-
sel yetenekleri de beraberinde getirir. NeuroImage
dergisinde yayınlanan araştırma için ekip, 247 katı-
lımcıyı gözlemledi. Katılımcıların her biri 60-80
yaşları arasında olan ve günlük yaşamlarında çok
az şiddetli fiziksel aktivite gerçekleştiren kişilerdi.
Araştırmacılar, katılımcıların sınırlı aktivitelerine
rağmen hala yeterli düzeyde bilişsel yeteneğe sahip
olduklarından emin olmak istediler ve ardından
onları üç farklı gruba ayırdılar. İlk grup, katılımcı-
ların düzenli olarak esnedikleri ve az fiziksel efor
gerektiren rutinler uyguladıkları bir programa tabi
tutuldu. İkinci grupta, haftada üç kez 40 dakikalık
yürüyüşe çıktılar. Son gruba ise haftada üç kez, fi-
ziksel ve zihinsel olarak en zorlayıcı görevlerden
biri olarak görülen dans egzersizleri verildi.

Beyaz cevheri küçülttü

Katılımcılara çalışmalar başladığından ve çalışma-
lardan altı ay sonra beyaz cevherlerinin sağlığının
ve işlevinin incelendiği beyin taramaları yapıldı.
Son iki grupta yer alanlar, programa altı ay katıl-
dıktan sonra daha sağlıklı beyin ve beden işlevleri
gösterdiler. fiziksel olarak daha zinde hale geldiler.
Ayrıca araştırmacılar, beyinlerinin MRI taramala-
rında beyaz cevherlerinin de yenilenmiş gibi görün-
düğünü buldular. Yürüme grubunun parçası
olanlar en iyi sonuçları gösterenler oldu ve hafıza
sınavlarında da en iyi performansı sergilediler. Ak-
tivitesi oldukça durgun olan ilk gruptaki kişilerde
ise beyaz cevherlerinin küçüldüğü görüldü ve bazı
bilişsel testlerde de daha kötü performans göster-
diler.

Gençlerde henüz denenmedi

Çalışmanın ortak yazarı ve CSU’da nörobilim ve
insani gelişme profesörü olan Dr Agnieszka
Burzynska, The New York Times’a beyaz madde
üzerine çok fazla araştırma yapılmadığını söyledi:
“Bazı bilim insanları, sadece birkaç yıl öncesine
kadar beynin yapısının yaşam boyunca değişebile-
ceğine bile inanmıyorlardı.” Araştırmacılar, bu ça-
lışmanın sonuçlarının genç insanlar için de geçerli
olup olmadığından emin değiller, ancak insanlara
sağlıklı kalmak için aktif bir yaşam tarzı yaşamala-
rını tavsiye ediyorlar. Burzynska, The Times’a ver-
diği demeçte; bulguların beynin beyaz maddesini
korumak için kalkmak ve hareket etmek için güçlü
bir neden verdiğini söylüyor.
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Yürümek hafızaya
çok iyi geliyor

Fazla şeker komaya sokuyor
Kurban Bayramı’nda çocukların aşırı et ve şeker tüketimine dikkat edilmesi gerektiğini belirten Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bölümünden Uzm. Dr.
Akif Çelik, ailelere uyarılarda bulundu. Çelik, “Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve kronik böbrek hastalığı, yüksek tansiyon gibi sağlık sorunları
olan çocuklarda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyunun azalmasına hatta komaya dahi neden olabilir” dedi
ÇAMLICA Medipol Üniversitesi Hasta-
nesi Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bö-
lümü’nden Uzm. Dr. Akif Çelik,
bayramlar gibi özel günlerde değişen
beslenme rutinine bağlı olarak birçok
sindirim probleminin yaşandığını belir-
terek “Bayramlar vasıtasıyla toplumda
birliktelik ruhu artar, milli bilinç oluşur
ve sosyal ilişkiler gelişir. Ama doğum
günleri, bayramlar gibi özel kutlamalar
ve etkinliklerde aşırı besin tüketimi, dü-
zensiz beslenme alışkanlıklarına ve sin-
dirim sorunlarına neden olabilir.
Bayramlarda ve özel etkinliklerde ço-
cukların beslenmesi, ailenin diğer birey-
lerinden farklı değildir. Sağlıklı
beslenme önerileri tüm aile için geçerli-
dir. Makro besin ögelerimiz yağ, kar-
bonhidrat (şeker) ve proteinlerden
oluşur. Vücudumuz ve metabolizma-
mız günlük dengeli oranda protein, yağ
ve karbonhidrata gereksinim duyar, bu
dengenin herhangi bir şekilde bozul-
ması sağlığımızı olumsuz etkiler. Gün-
lük alınan enerjinin yüzde 50-55’inin
karbonhidrattan, yüzde 10-15’inin pro-
teinden, yüzde 30-35’inin de yağlardan
gelmesi önerilir” diye konuştu. Aşırı
şeker tüketiminin ishale neden oldu-
ğuna da değinen Çelik, şöyle devam
etti: “Günlük harcadığımız enerjiden

daha fazla kaloriyi almak ve aşırı besin
tüketimi kısa dönemde kabızlık, kusma,
karın ağrısı, ishal gibi sindirim sorunla-
rına neden olur. Uzun vadede ise obe-
zite, kalp ve damar hastalıkları,
hipertansiyon gibi ciddi sağlık sorunla-
rına neden olabilir. Aşırı şeker tüketimi-
nin de ishal yaptığı bilinir. Özellikle
doğum günleri ve bayramlarda aşırı
şeker tüketiminden kaçınmak gerekir.
Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve

kronik böbrek hastalığı, yüksek tansi-
yon gibi sağlık sorunları olan çocuk-
larda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin
aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyu-
nun azalmasına hatta komaya dahi
neden olabilir. Yağlar en yavaş sindiri-
len makro besindir. Yağlı yiyecekler özel
günlerde genellikle keyifli bir kaçamak
olarak tüketilir. Aşırı yağ tüketimi kısa
dönemde şişkinlik, hazımsızlık, mide
krampları, ishallere neden olduğu gibi

uzun vadede ise kalp ve damar hasta-
lıklarına yol açabilir."

Protein kaçağına dikkat

Fazla protein alımının da zararlarına da
işaret eden Çelik, “Vücudumuzun yapı
taşı proteinlerden oluşur. Proteinler vü-
cudumuz için önemli bir makro besindir.
Özellikle kırmızı veya beyaz et, yumurta
ve tahıllar başlıca protein kaynaklarıdır.
Aşırı protein tüketiminin böbreklerimizin
çok daha fazla oranda süzme yapmasına
ve ardından da idrarda protein kaçağına
yol açtığı gösterildi. Protein ağırlıklı bes-
lenmenin protein yıkımının son ürünü
olan ürik asidin eklemlerde birikimi so-
nucu oluşan Gut hastalığına neden ol-
duğu da bilinir. Ayrıca çoğunlukla
bağırsaklarımızda yaşayan ve vücudu-
muz için sağlıklı olan mikroorganizmalar
vardır. Bu canlıların, sindirim sistemi ve
bağırsak sağlığı üzerine, bağışıklık siste-
minin güçlenmesine ve metabolizmamı-
zın düzenlenmesi gibi birçok faydalı
görevleri vardır. Bağırsak mikrobiyomu
olarak adlandırılan bu canlıların sayısı,
dengesiz ve tek makro besin ağırlıklı bes-
lenme gibi durumlarda hızla azalır ve za-
rarlı mikroorganizmaların sayısı artar.
Bu nedenle sağlığımız olumsuz yönde 
etkilenir” ifadelerini kullandı. 
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P rostat büyüdüğünde yaşanan

idrar şikayetlerinin hastanın gün-
lük yaşamını zorlaştırdığına dik-

kat çeken Hattat Klinik’ten
Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim
Hattat, “Hayat kalitesini düşürür. İdrar
şikayetleri sertleşme sorunu, erken bo-
şalma ve cinsellikte başarısızlık korkusu
yaratabilir. Yapılan incelemelerle prostat
büyümesinin ne boyutta olduğu, iyi
huylu mu yoksa kötü huylu mu olduğu
anlaşılabilir. İyi huylu prostat büyüme-
sinde tıkanıklığın derecesine göre ilaçlar
veya cerrahi işlemler gibi hastaya uygun
tedavi seçilebilir. Son yıllarda kullanılan
teknolojik tedaviler ve lazerler en az yan
etki ile prostat büyümesini başarıyla te-
davi eder” diye konuştu. Erkeklerin pro-
stat olma korkusu yaşadıklarını aktaran
Prof. Dr. Hattat, “Bir hastalık zanne-
dilse de prostat aslında erkeklerde bulu-
nan bir salgı bezi. Kestane
büyüklüğündeki bu bez mesanenin tam
altında yer alıyor ve idrar kanalını çevre-
liyor. Dolayısıyla prostat dokusunda bü-
yüme olduğunda idrar yolu şikayetleri
gelişiyor. İşte bu yakınmalar ve prostatın
iyi huylu büyümeleri halk arasında ‘pro-
stat olmak’ olarak biliniyor” dedi.

40'lı yaşlara dikkat 

Prostat büyümesinin her erkekte mey-

dana gelen doğal bir durum olduğu-
nun aktaran Prof. Dr. Hattat, “40’lı
yaşlardan itibaren erkek vücudunda
oluşan hormon değişimleri prostatı
büyütüyor. Yani gerçekten de her erkek
hayatının belli bir noktasında ‘prostat’
oluyor. Ancak bu büyüme erkeklerin
sadece üçte birinde tedavi gerektirecek
boyuta ulaşıyor. Ailesinde prostat bü-
yümesi olanlar bu hastalığa daha sık
yakalanıyor. 60 yaşındaki erkeklerin
yarısından fazlasında prostat büyü-
mesi bulunuyor. Prostat büyüdüğünde
ve idrar yolunu sıkıştırıp can sıkıcı
idrar şikayetlerine yol açtığında tedavi
de şart oluyor” diye konuştu.

İdrar sıkıntısı belirti

Prostatın iyi huylu büyümesinde belir-
tiler yavaş yavaş yıllar içinde arttığın-
dan birçok erkeğin ciddi tıkanıklıkları
olsa bile buna alışabildiğine dikkat
çeken Prof. Dr. Hattat, “Erkekler bu
belirtileri ‘normal’ kabul edebiliyor.
Yine de prostat büyümesinde sık id-
rara çıkmak, zor idrar yapmak, idrara
başlarken bir süre beklemek, idrarı
kesik kesik boşaltmak, tuvaletten çık-
tıktan çok kısa bir süre sonra tekrar
idrar hissi duymak ve mesanenin tam
boşalmadığını hissetmek en sık görü-
len yakınmalar arasında. Bunlara ani

idrar sıkışmalarını, idrar kaçırma ve
geceleri idrar hissiyle uyanmayı da ek-
leyebiliriz. İdrar sıkıntıları olan erkek-
lerin vakit kaybetmeden bir uzmana
danışması gerekiyor” ifadelerini kul-
landı.

Son teknolojik tedaviler 

Prostat büyümesi tedavisinde, büyü-
müş olan prostat dokusunu ortadan
kaldırıp idrar kanalındaki tıkanıklığının
giderildiğini belirten Prof. Dr. Hattat,
“Bu tıkanıklığın derecesi ise hangi te-
davinin seçileceği konusunda ana fak-
tör.  Günümüzde iyi huylu prostat
büyümesini çeşitli ilaç tedavileri, cer-
rahi işlemler veya ısı terapileri ile gide-
rebiliyoruz.  Hafif tıkanıklarda ilaçlar
etkili olabilirken, daha ileri durum-
larda cerrahilere yönelebiliyoruz. Son
yıllarda geliştirilen lazer tedavileri ise
en son teknolojik çözümleri sunuyor.
Örneğin çok yüksek enerji kullanılarak
prostatı buharlaştıran lazerlerde, has-
talar işlemden birkaç saat sonra evle-
rine gidebiliyor ve günlük yaşamlarına
birkaç gün içinde başlayabiliyor.
Sonda ihtiyacı en aza indiriliyor, kan
sulandırıcı kullanan hastalarda ilacın
kesilmesi gerekmiyor. En güzeli de
idrar sıkıntıları 24 saat içinde büyük
ölçüde rahatlıyor” dedi.

Prostat bezinin idrar fonksiyonla-
rının yanında cinsel yaşamı da
olumsuz etkilediğinin altını çizen
Prof. Dr. Halim Hattat, “İyi huylu
prostat büyümesinde yaşanan
idrar şikayetleri cinsellikte korku
yaratabiliyor. İdrar sorunu yaşa-
yan erkek, bunun beraberlik esna-
sında olmasından çekinerek
cinsellikten soğuyabiliyor. Cinsel
isteksizlik ve başarısızlık korkusu
başlayabiliyor. Tüm bunlar sert-
leşme problemine yol açabiliyor.
Yine uzun vadede erken boşalma
da görülebiliyor. Bu nedenle özel-
likle 40 yaş üzerinde yaşanan cin-
sel fonksiyon sorunlarında prostatı
kontrol etmek gerekiyor. Prostat
büyümesinde uygulanan tedavi-
lerde de mesaneye geri boşalma,
meni hacminde azalma, isteksizlik,
sertleşme problemi gibi yan etkileri
daha az olanları seçmek cinsel ha-
yatı koruyor” diye konuştu.

SERTLEŞME
PROBLEMİ 

Dönemsel olarak ürolojik muayene ve PSA kontrolleri yaptırmak prostat büyümesini erken
dönemde teşhis şansı tanıyor. Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim Hattat, “40’lı yaşlardan
itibaren erkek vücudunda oluşan hormon değişimleri prostatı büyütüyor” dedi ve özellikle
ailesinde prostat hastalığı olanların kontrollerini aksatmaması gerektiğini söyledi. 

60-80 yaş aralığındaki 247
katılımcıyı gözlemleyen yeni
bir çalışma, yürüme gibi fizik-
sel aktivitelere katılmanın,
beyni olumlu bir şekilde
etkileyebileceğini buldu.
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İ stanbul Büyükşehir Belediyesi
(İBB), Covid-19 nedeniyle bir yılı
aşkın bir süredir zor günler geçiren

kültür sanat sektörü için projeler geliş-
tirdi. Pandeminin başladığı Mart
2020’den aynı yılın sonuna kadar  kül-
tür-sanat sektörüne 12 milyon TL tuta-
rında destek sunuldu. İBB’nin sektör
emekçilerine sağladığı desteklerle, en-
düstrisi temsilcilerinin yaşadığı zorlukla-
rın giderilmesi ve İstanbulluların
kültür-sanattan uzak kalmaması amaç-
landı. İBB Kültür Daire Başkanlığı ve
KÜLTÜR AŞ eliyle gerçekleştiren des-
tekler,  binlerce sanatçıya ulaştı. Bu dö-
nemde; “Sokakta Sanat Var”,
“Sahnebüs”, “Sokak Sokak Masal” ve
“İstanbul’da Bir Sonbahar Kabaresi”
,“Yolculuk Arası Bi’ Caz Molası”,
“Sokak Müzisyenleri Kafede”, “Akade-
miden Sahneye”, “Klasik Sabahlar
Kahve Konserleri”, “Roman Havası”,
“İstanbul Sokak Festivali”, “Sound
Check Harbiye” ve Sahnede Bir Hayat”

gibi pek etkinlik gerçekleştirildi. Sanatçı-
lar pandemi koşullarında nefes alma im-
kanı bulurken, İstanbullular da
özledikleri kültür sanat programlarıyla
buluştu.

Seyircilerle buluşacaklar

İBB’nin müzisyenlerin yanında olmak
için hayata geçirdiği projelerden “İstan-
bul Bir Sahne”, pandemiden etkilenen
binlerce müzisyenin performanslarına 
ev sahipliği yapıyor. İstanbul’un dört bir
yanı zor günler yaşayan sanatçılar için
birer açık hava sahnesine dönüşüyor.
Bugüne kadar binin üzerinde müzisye-
nin yer aldığı proje, İstanbulluları özle-
dikleri kültür sanat etkinlikleriyle
buluştururken müzisyenlere de önemli
bir destek sağlanıyor. İBB iştiraki 
KÜLTÜR AŞ’nin gerçekleştirdiği
projeyle İstanbul’un parkları, durakları,
sokakları, otoparkları, günlük işe gidiş
geliş noktaları ve ikonik mekanları dev
bir açık hava sahnesine dönüştü. Kentin
39 ilçesini müzikle buluşturacak şekilde
planlanan etkinliklerde Adalar’dan 

Bağcılar’a, Çatalca’dan Sultanbeyli’ye
kadar 100 nokta belirlendi.

Dijital konserler de vardı

İBB, Nisan ayının pandemi koşulları ne-
deniyle müzisyenleri bekletmemek için,
Enver Ören Kültür Merkezi’nde özel bir
sahne oluşturarak konser kayıtlarını al-
maya başladı. Dijital Sahne olarak
devam eden projenin ikinci bölümü ise
bugünlerde İBB Cemal Reşit Rey Kon-
ser Salonu’nda devam ediyor. Kurulan
özel sahnelerde gösterilen performans-
lar, Kültür.İstanbul YouTube hesabın-
dan “Dijital Sahne Konserleri” adıyla
paylaşılıyor. İBB, Covid-19 vakalarının
düşmesi ve mesafeli bir şekilde açık ha-
vada etkinlik yapmaya elverişli koşulla-
rın oluşması nedeniyle etkinliklerini kent
genelinde yaydı. İlk et-
kinliklerini 5 Haziran
Cumartesi günü,  5
farklı noktada 21 konser
ile gerçekleştirdi. Kısıt-
lamanın olduğu Pazar
günleri dışında kalan

zamanlara konserler planladı. Farklı
tarzdan müzisyenler, uzun süredir uzak
kaldıkları seyircileriyle buluştu.

Müzisyenlerin yüzü güldü

İBB, her bir müzisyene 2 bin TL destek
sağladığı “İstanbul Bir Sahne” projesini
Mart 2021’de gerçekleştirdiği bir açık
çağrı ile başlattı.. Projeye 2 bin 289 baş-
vuru yapılırken, müzik topluluklarıyla
birlikte toplam sayı 6 bin 841 olarak ger-
çekleşti. Başvuru şartlarını sağlayan mü-
zisyen sayısı ise 5 bin 10 kişi oldu.
“İstanbul Bir Sahne”nin Dijital Sahne
çekimlerinde bin 60 müzisyen, perfor-
mans sergiledi. 5 Haziran’dan itibaren
açık havada gerçekleştirilmeye başlanan
etkinliklerde ise bugüne kadar 200’ün
üzerinde sanatçı ağırlandı.
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Bağcılar Belediyesi’nin 2023 hedeflerine
ulaşabilmesini sağlamak amacıyla;  “En-
tegre Yönetim Sisteminde Bağcılar Mo-

deli” kapsamında üst yöneticilerin katılımıyla “2021
yılı farkındalık artırma” oturumu gerçekleştirildi. Bağ-
cılar Belediyesi Başkan Yardımcısı ve Kalite Üst Yö-
netim Temsilcisi M. Akif Görentaş, EYS altında
yapılan çalışmaların kapsamı, gerekliliği, hedefleri ve
çalışmaların etkinliği hususunda yöneticilerin sergile-
yecekleri liderliğin, öncü belediye olma anlayışını
daha ileriye taşıma noktasında önemini ifade etti.
Bağcılar Belediyesi Strateji Geliştirme Müdürü Ser-
bay Öztürk ise yönetim sistemlerine ve modellerine
ilişkin küresel ve yerel farkındalık aktarımı ile başla-
dığı sunumda EYS (Entegre Yönetim Sistemi)  kap-
samında belediyede yapılan çalışmalar, mevcut
durum ve 2023 yılı hedeflerine değindi. Sunum so-
nunda katılımcıların görüşleri alınarak 2023 hedefle-
rine ulaşmak için yapılacak çalışmalar konusunda
fikir alışverişinde bulunuldu.

Kültür sanat sektörüyle dayanışmasını daha da
geliştirmeyi amaçlayan İBB; “İstanbul Bir Sahne” ve
“İstanbul’da Perdeler Kapanmasın” projeleriyle
sanatçılara önemli destekler sağlamaya devam ediyor

Bağcılar Belediyesi yöneticilerinin katılımıyla
EYS (Entegre Yönetim Sistemi) çalışmaları
kapsamında “2021 yılı farkındalık artırma” 
oturumu düzenlendi. Programda hem mevcut
durum değerlendirildi hem de geleceğe dönük
yapılacak çalışmalar tartışıldı

T ürkiye'nin gidişatı malum. “Suç örgütü
lideri” bir yanda, kelli felli bakanlar bir
yandan herkes hababam bir şeyler söy-

leyip, bir şeyler anlatıyor. Kimine “hak” veriyo-
ruz, kimini çok “yanlış” buluyoruz. Bitmek
bilmeyen bu politik hengameler ve çekişmeler
içinde ise bir de ekonomik “sıkıntılar” boy gös-
teriyor. Ay sonunu getirme telaşı, parasızlık,
uzun mühlettir kısa çalışma ödeneği ile geçin-
meye mahkum edilenler, işsizler, umutsuzlukar
o kadar çok ki... Say say bitiremeyiz. Hal böyle
olunca tüm bu “ham ervahlıktan” sıyrılıp biraz
gülümseye ihtiyaç duyuyor insan. Ama nasıl?
Gezin diyeceğim de o para ister. Ama okumak
desen bak o bedava. Hadi gelin bugünlerden
çok da başka günleri anlatmayan rahmetli Aziz
Nesin'in “Esneyen İnsanlar Ülkesi” isimli hika-
yesini okuyalım...

“Bir varmış, bir yokmuş, sana varsa bana
yokmuş, bana varsa ona yokmuş. Bir zamanlar
yeryüzünün bir yerinde bir ülke varmış. Bu ül-
kedeki kişiler mutluluk içinde yaşar dururlar-
ken, Tanrı vermesin, bir bilinmez salgın hastalık
onları kırıp geçirmeye başlamış. Öyle bir hasta-
lık ki, ülkedeki insanların birtakımı zayıfla-
maya, küçülmeye, birtakımları da
şişmanlamaya, irileşmeye başlamış. Zayıflayan-
ların boyları da günden güne ufalıyormuş. Ama
bu ufalma, küçülme, zayıflama o kadar yavaaaş
yavaş oluyormuş ki hiç kimse ne kendisinin, ne
de başkalarının küçüldüğünün farkına 
varmıyormuş.

Günde ancak beş on gram zayıflıyor, bir iki
milimetre küçülüyorlarmış. İnsanlar küçüle
ufala, zayıflaya sıskalaşa, bir zaman gelmiş,
baston kadar incelmiş, sacayağı kadar kısalmış-

lar. Günden güne daha da kısalıp ufalıyorlarmış.
Beri yandan birtakım insanlar da günden

güne şişmanlıyor, irileşiyorlarmış. Öbürlerinin
küçülmesi, ufalması gibi, bu irileşme, şişman-
lama da, günden güne bikaç milim, günde beş
on gram olduğundan, ne kendileri, ne de başka-
ları onların her gün biraz daha devleştiklerinin
farkına varmıyorlarmış. Boyları yangın kuleleri
kadar uzamış, gövdeleri vapurlar kadar irileş-
miş. Ama o ülkede büyüyenlerin sayısı, zayıfla-
yıp ufalanların sayısına denk değilmiş. İki yanın
sayısı birbirine eşit olmuyormuş. Beş on küçü-
lene, ufalana karşılık, ancak bir kişi kocaman-
laşırmış. Zayıfların çocukları. da zayıf, fındık
kadar küçük doğmaya başlamışlar. Buna karşı-
lık, irilerin çocukları da fil yavrusu kadar
büyük, kocaman doğuyorlarmış. Doğuştan
küçük olanlarla, doğuştan büyük olanlar, oldum
olasıya bu işin böyle gelip böyle gittiğini sanır-
lar, bunda hiçbir ayrılık, uygunsuzluk, olağanüs-
tülük görmezlermiş. Görmedikleri gibi,
küçülenler, kendilerinden daha küçüklerini
görüp, onlara bakarak, “Tanrım, buna da şü-
kürler olsun, küçüğün küçüğü var. Ben yine iyi-
yim!” diye avunurlarmış.

Günden güne irileşenler de, kendilerinden
daha irilerini gördükçe, “Tanrım, beni ondan
daha iri yap!” diye yakarırlarmış. Dileklerini,
yakarmalarını Tanrı da dinler, onları günden-
güne şişirir de şişirirmiş. Bir zaman gelmiş ki,
şişmanlayanlar, irileşenler, oturdukları evlere;
yattıkları yataklara, geçtikleri yollara sığmaz
olmuşlar. Her ne yapsalar, ayakları yorganların-
dan dışarı çıktığından, yorganlarını ayaklarına
göre uzatmaya, yolları gövdelerine göre aç-
maya, evlerini de boylarına göre büyütmeye
başlamışlar.

Bir zaman gelmiş, açtıkları yollardan da ge-
çemez, büyüttükleri evlere de giremez, uzattık-

ları yorganlarına da sığamaz ol-
muşlar. Yeniden, evlerini yollarını, yorganlarını
büyütmüşler. Alanlar küçük gelmiş, alanları aç-
mışlar. Yaşadıkları kent küçük gelmiş, kentten
dışarı kaçmışlar. Yayıldıkça yayılmışlar, taş-
tıkça taşmışlar.

Küçülenler de küçüldükçe küçülmüşler, ufal-
dıkça ufalmışlar, artık öyle olmuş ki, bir zaman
sonra kimisi ev diye karpuz kabuğuna, kimisi
ceviz, kimisi de fındık kabuğuna girer olmuş. İş
bu kadarla da kalmamış, bir zaman sonra kü-
çüle küçüle temelli kaybolmaya başlamışlar.
Gözle görülemez olmuşlar. Ancak mikroskopla
bakılınca görülebiliyorlarmış. Bütün bu olan bi-
tenleri, herkes olağan bişey sanır, hiçbiri yakın-
mada bulunmazmış.

Gel zaman, git zaman, irileşenlerin irileş-
mesi, şişmanlayanların şişmanlaması durmuş.
İş bununla da kalmamış. Onlar da küçülmeye,
ufalmaya başlamışlar. Gündengüne zayıflıyor-
larmış. Ne var ki, zayıflamaları, şişmanlama-
ları gibi yavaş yavaş değil, birdenbire
oluyormuş. Eskiden boylan günde bir iki milim
uzarken, şimdi günde bir iki karış birden kısalı-
yorlarmış. Eskiden günde bikaç gram şişman-
larken, şimdi günde beş on gram birden
zayıflıyorlarmış. Boyu beş metre, ağırlığı iki ton
olanlar gece yataklarına böyle yatıyor, sabah,
boyları iki metre, ağırlıkları iki yüz kilo olarak
uyanıyorlarmış. Büyük bir hızla erimeye başla-
mışlar. Bir zaman gelmiş, artık birbirlerini bile
tanımıyor, aynadaki hayallerinden korkuyorlar-

mış. Büyük bir korkuya düşmüşler. Bu büyük
korkuyla küçüle küçüle büsbütün yok olmak-
tansa, kendi canlarına kıyanlar bile olmuş.
Arka arkaya kendilerini öldürüyorlarmış. Ken-
tin her yanında ağlamalar, bağırtılar göklere
yükseliyormuş:

– Zayıflıyoruz!.. – Eriyoruz!… – Bitiyoru-
uuz!.. Ağlamak, sızlamak, bağırmak bir işe ya-
ramamış. “Büsbütün ortadan yok olup
gitmeden aklımızı başımıza devşirelim. Küçül-
memizi önleyici bir çıkar yol bulalım!” demiş-
ler. Artık şişmanlamaktan, büyümekten
geçmişler, oldukları gibi kalsalar, çoktan razı-
lar. Doktorlara başvurmuşlar. Doktorlar onlar-
dan beter. Herkes kendi başının derdine
düşmüş. Göz göre göre ufalıyor, eriyorlar. Bu
öyle amansız bir salgın hastalıkmış ki, ondan
ona geçiyormuş. Doktorlar, şişmanlık ilaçlan
vermişler, kemikleri besleyici iğneler yapmışlar.
“Bol bol yiyin!” demişler “Üzülmeyin, canınızı
sıkmayın!” demişler. Ama bütün bunların hiç-
biri yararlı olmazmış. O zaman o ülkede yaşa-
yanlar, düşünmüşler, taşınmışlar, “Başka bir
ülkeden, derdimize derman bulacak bir uzman
arayalım,” demişler. Dedikleri gibi de yapıp,
dünyanın en büyük şişmanlatma uzmanını kendi
ülkelerine çağırmışlar. Uzman gelmiş, küçülen-
lere, ufalanlara bakmış.

– Bu yeni bir hastalık değil, demiş. Dünyanın
başka yerlerinde de görülmüştür. Her ne kadar
salgın bir hastalıksa da önlenebilir. Aranızda bir
zaman yaşayacağım. Ben ne yaparsam, siz de
gözünüzü, kulağınızı açın, benim yaptığım gibi
yapın. Göreceksiniz ki, benim yaptıklarımı ya-
parsanız, hem zayıflamanız, küçülmeniz, hem
şişmanlamanız duracak… Nasılsanız öyle kala-
caksınız. Bunu söyledikten sonra uzman, onla-
rın gözleri önünde tartılmış, ölçülmüş. Ağırlığı
75 kilo, boyu da 1.79 gelmiş.

O ülkede yaşayanlar, neler yapacak diye uz-
mandan gözlerini ayırmamışlar. Hepsi göz
kulak kesilmiş. Hep ona bakıyorlarmış. Uzman
o ülkede kırk gün, kırk gece kalmış. Sonra
orada yaşayanları çevresine toplayıp,

– Bunca zaman aranızda yaşadım. Neler
yaptığımı gördünüz, siz de benim gibi yapar,
benim gibi yaşarsanız, bu dertten kurtulursu-
nuz!.. demiş. Demiş ama, o ülkede yaşayanlar,
uzmanın kendilerinden ayrı onların yaptıkların-
dan başka bişey yaptığını görmemişler. Görseler
de anlamamışlar. Uzman,

– İşte bakın, yine gözünüzün önünde tartılı-
yorum!… demiş. Tartılmış, ağırlığı 75 kilo; öl-
çülmüş, boyu 1.79… Nasıl geldiyse yine öyle.
Ne şişmanlamış, ne zayıflamış. O ülkede yaşa-
yanlar büsbütün şaşırmışlar. “Bu uzman bizden
ayrı, bizim yaptıklarımızdan başka ne yaptı da,
hiç zayıflamadı, kısalmadı?..” demişler.
Uzman, vapura binip, o ülkeden ayrılırken,

– Anladınız ya… demiş, ben ne yaptımsa siz
de öyle yapın!… Allasmarladık. Uzman bir
gece önceden uykusuz olduğu için, bu sözleri
söyledikten sonra küçük dili görünene kadar ağ-
zını açıp, bir de esnemiş.

O ülkede yaşayanlar bunu görünce, hep bir-
den sevinçle bağırmışlar: – Tamam… – Uzman
esnedi… – Uzman gerindi… – Şimdi anladık
neden zayıflamadığını… – Uzman ne yaptıysa,
biz de onu yapalım… O günden sonra, o ülkede
yaşayanlar, uzman esnedi, gerindi diye, onlar da
hiç durmadan esnemeye, gerinmeye başlamış-
lar. Gerçekten de zayıflamaları, küçülmeleri, kı-
salmaları durmuş. İriler iri, ufaklar ufak
kalmış. Hiçbir değişme olmamış. Çünkü, esne-
mekten, gerinmekten vakit bulup da yaşayamı-
yorlarmış ki küçülsünler, ufalsınlar, ya da
büyüyüp irileşsinler… Hep esniyor, hep gerini-
yorlarmış...”

Bir garip ülke...

T.C.
BAKIRKÖY

4. İCRA DAİRESİ
2020/8478 ESAS

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de     Basın: (1391377)

TAŞINIRIN AÇIK ARTIRMA İLANI
Aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup:
Birinci artırmanın aşağıda belirtilen gün, saat ve yerde yapılacağı ve o gün kıymetlerinin %50'sine istekli bulun-
madığı taktirde, yine aşağıda belirtilen gün, saat ve aynı yerde 2. artırmanın yapılarak satılacağı; şu kadar ki, ar-
tırma bedelinin malın tahmin edilen değerinin %50'sini bulmasının ve satış isteyenin alacağına rüçhanı olan
alacakların toplamından fazla olmasının ve bundan başka paraya çevirme ve payların paylaştırma giderlerini
geçmesinin şart olduğu; birinci artırmadan on gün önce başlamak üzere artırma tarihinden önceki gün sonuna
kadar esatis.uyap.gov.tr adresinden elektronik ortamda teklif verilebileceği, birinci artırmada istekli bulunmadığı
takdirde elektronik ortamda birinci artırmadan  sonraki beşinci günden başlamak üzere ikinci artırma gününden
önceki gün sonuna kadar elektronik ortamda teklif verilebileceği, mahcuzun satış bedeli üzerinden aşağıda belir-
tilen oranda KDV.'nin alıcıya ait olacağı ve satış şartnamesinin icra dosyasından görülebileceği; gideri verildiği
takdirde şartnamenin bir örneğinin isteyene gönderilebileceği; fazla bilgi almak isteyenlerin yukarıda yazılı dosya
numarasıyla dairemize başvurmaları ilan olunur. 07/06/2021

1.İhale Tarihi : 06/07/2021 günü, saat 11:00 - 11:10 arası.
2.İhale Tarihi : 26/07/2021 günü, saat 11:00 - 11:10 arası.
İhale Yeri : MERKEZ EFENDİ MAHALLESİ, KALE İŞ 

MERKEZİ NO:275-295 ZEYTİNBURNU/İSTANBUL 
No    Takdir Edilen Değeri TL. Adedi KDV Cinsi (Mahiyeti ve Önemli Nitelikleri) 
1       1.000,00 1   %18 1 Adet KLAVYE iMAC BİLGİSAYAR VE APPLE KLAVYE

( iMAC G5 1.8 GHz, 17 İnch, Power PC G5 80 GB HD
2       8.500,00 1   %18 1 Adet YAZICI XEROX MARKA WC7525 

RENKLİ LAZER YAZICI
3    400,00 1   %18   1 Adet MİNİ BUZDOLABI REGAL MARKA ( BÜRO TİPİ)
4    4.500,00 1   %18 1 Adet RENKLİ YAZICI XEROX-PHASER 

6300 RENKLİ LAZER YAZICI
5     48.500,00 1   %18 1 Adet CNC ROUTER MAKİNASI 

POYSAN-B72120 MODEL TİPLİ MAKİNA, 
6     45.000,00 1   %18 1 Adet CNC MAKİNASI MARKASIZ 
7     2.600,00 1   %18 1 Adet KOMPRESÖR MAKİNASI PİSTONLU TİP, 
8     18.000,00 1   %18 1 Adet DERİ YAKMA(SICAK BASKI) MAKİNASI 

(İİK m.114/1, 114/3)
* : Bu örnek, bu Yönetmelikten önceki uygulamada kullanılan Örnek 63'e karşılık gelmektedir.

kUltUr sanata 
ıBB katkısı

Örnek No: 25*

Anıl BODUÇ

statİk fİkİr

anilboduc@gmail.com

TAYLAN DAŞDÖĞEN

Kadın emeği pazarının
yeni adresi belli oldu
Aile ekonomisine katkıda bulunmak isteyen yüzlerce kadın girişimci, İstanbul Gönüllüleri Kadın
Emeği Pazarı’nda ürünlerini halkla buluşturmaya devam ediyor. Kadın Emeği Pazarı, Sarıyer
Meydanı ve Üsküdar Marmaray çıkışında; 7-19 Haziran 2021 tarihleri arasında sokağa çıkma
kısıtlamasının olmadığı her gün, 10.00-19.00 saatleri arasında açık olacak

Kendi olanaklarıyla üretim
yapan ancak ürettikleri
ürünleri tüketiciyle buluş-

turma konusunda sıkıntı yaşayan ka-
dınlar için başlatılan Kadın Emeği
Pazarı, İstanbul’un çeşitli meydanla-
rında yeniden yerini aldı. Toplam
350’den fazla kadın üreticinin, Üskü-
dar pazarında yer alan 48 stantta ve
Sarıyer’de bulunan 24 stantta dönü-
şümlü olarak ürünlerini tüketici ile bu-
luşturması amaçlanıyor. Geçtiğimiz
Şubat ayında, Kadıköy İskele-
sinde kurulan pazar, yine 350 ka-
dının ürünlerine ev sahipliği
yapmıştı.  Konuyla ilgili açıkla-
malarda bulunan proje sorum-
lusu Derya Komut Aytekin,
“Tamamen İstanbul Büyükşehir

Belediyesi’nin (İBB) bize sağladığı
stantlarla, buradaki lojistik destekle-
riyle birlikte güzel bir birliktelik kurgu-
ladık. Bundan sonra da çeşitli ilçelerde
kadın emeği için pazarlarımızı kurgu-
lamaya devam ediyor olacağız” dedi.

Vatandaşlar mutlu oldu

Kadın Emeği Pazarı’nda tezgah açan
kadınlar, pandemi döneminde düşen
gelirlerine de destek olmuş oluyor. Gö-
rüşlerini dile getiren bir kadın girişimci,

“Çok teşekkür ediyorum Büyükşehir
Belediyesi’ne de ayrıca çünkü biz üc-
retsiz açtık. Böyle bir yere biz aylık 3
bin lira 4 bin lira kira veriyorduk” ifa-
desinde bulundu. Kadın girişimciler, el
emekleriyle ürettikleri; kolye, yastık,
bez bebek, tablo, örgü çanta gibi çeşitli
ürünlere kentlinin yoğun ilgi gösterdik-
lerini söyledi. İBB ve İstanbul Gönül-
lüleri’nin birlikte gerçekleştirdiği
“Kadın Emeği Projesi” ilk olarak Be-
şiktaş İskele Meydanı’nda hayat bul-

muştu. 14 Aralık-31 Aralık
tarihleri arasında Kadın Emeği
Pazarı’nda, 500 kadın girişimci
tarafından üretilen çeşitli ve ya-
ratıcı ürünler stantlarda satışa
sunulmuş, kentli yoğun ilgi gös-
termişti.  SAVAŞ ATAK
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ISTANBUL’DA CAZ
festivali başlıyor!

32. İstanbul Film 
Festivali, 1-17 Temmuz
tarihleri arasında
müzikseverlerle 
buluşacak. İstanbul 
Kültür Sanat Vakfı’nın
(İKSV) şehrin dört bir
yanına damgasını 
vuran festivalinde bu yıl
aralarında Chucho 
Valdés Royal Quartet, 
Hermanos Gutiérrez, 
Max Richter, Meshell 
Ndegeocello, Grégory 
Privat, Kerem Görsev 
Quintet, Jazzmeia Horn
gibi usta sanatçı ve 
gruplar yer alacak

F estival, 17 günde gerçekleştirilecek 40'a
yakın konserde, 200'ü aşkın yerli ve ya-
bancı sanatçıyı ağırlayacak. İstanbul Caz

Festivali Direktörü Harun İzer, Beyoğlu'nda bir
otelde festivale ilişkin düzenlenen basın toplantısı
öncesinde, İstanbul'un çeşitli mekanlarında ulus-
lararası yıldızların, genç yeteneklerin, caz müzis-
yenlerinin, caz dışında caza yakın farklı türlerde
müzik yapan çok sayıda yerli ve yabancı konuğun
sahne alacağını söyledi.

Önemli isimler var 

İzer, 1-3 Temmuz'da Harbiye Cemil Topuzlu Açık
Hava Tiyatrosu'ndaki konserlerde festivalin en
önemli yıldızlarının sanatseverlerle buluşacağını
belirterek, "1 Temmuz'da Latin cazının çok
önemli isimlerinden Chucho Valdes Royal Quar-
tet, festivalin bir anlamda açılışını yapacak. Ardın-
dan genç seyircimizin de çok severek izlediği
Hermanos Gutierrez isimli Meksika çöllerinin o
sıcak müziğini, oranın güzel tınılarını ülkemize ta-
şıyacak başarılı bir ekibi izleyeceğiz. Bu konsere

şimdiden yoğun ilgi var. 3 Temmuz'da ise İngilte-
re'den çok önemli bir besteci, piyanist ve müzis-
yen Max Richter sahnede olacak. Kendisi hem
film müzikleriyle çok sevilen, tanınan bir isim hem
de birbirinden güzel besteleriyle yeni neoklasik
akımının çok başarılı temsilcilerinden. " dedi.

Yaşam boyu başarı ödülü 

Festivalde "Yaşam Boyu Başarı Ödülü" bu yıl caz
müziğinin ustalarından saksafon sanatçısı Yalçın
Ateş ve  İzzet Öz'e sunulacak. Festivalin ilk üç gü-
nünde Afro-Küba cazının isimlerinden 7
Grammy ödüllü Chucho Valdes, Latin gitarının
öncülerinden Hermanos Gutierrez ve besteci ve
piyanist Max Richter, Harbiye Cemil Topuzlu
Açık Hava Tiyatrosu'nda konser verecek. Festi-
valde Gregory Privat, cazın yenilikçi ismlerinden
Jazzmeia Horn ve Grammy ödüllü Me'shell Nde-
geocello da müzikseverlerin karşısına çıkacak.
İtalyan müzisyen Chiara Civello ve Brezilya'nın
sevilen samba ve bossa nova müziklerini yeniden
dünya sahnesine taşıyan Roge'nin ilk Türkiye

konserleri izleyicileriyle buluşacak. Kerem Görsev
Quintet, caz ve klasik müzik alanında trompet sa-
natçılarından Tolga Bilgin, yeni albümü "Soli-
tude"un Türkiye prömiyeriyle Meltem Ege,
müzisyen Mehmet Ali Sanlıkol, İtalyan kontrbas
sanatçısı Michelangelo Scandroglio festivalin caz
sahnesinin konukları arasında bulunuyor.

Festival söyleşileri yapılacak

Festival öncesinde gerçekleştirilen Garanti BBVA
Caz Sohbetleri bu yıl da devam edecek. Nisan-
mayıs aylarında Salt Beyoğlu'nda yapılacak üç
farklı söyleşide, Türkiye'de caz ve güncel müziğin
gelişimine dair farklı konular ele alınacak ve tartı-
şılacak. 30 Nisan'da "Türk Medyası Caz Ritmini
Yakalayabiliyor mu?", 6 Mayıs'ta "Dönemler,
Olaylar ve Anekdotlarla: Türkiye'de Caz" ve 27
Mayıs'ta "Gramofondan Cep Telefonuna: Müziği
Yıllar İçinde Nasıl Dinledik?" başlıklı söyleşiler
düzenlenecek. Katılımın ücretsiz ve 25 kişiyle sı-
nırlı olduğu atölyelerin rezervasyonları 25 Hazi-
ran'da açılacak. AA 

Şehit Mustafa Cambaz 
fotoğraf
yarışması
15 Temmuz darbe girişimi sırasında şehit düşen 
Yeni Şafak foto muhabiri Mustafa Cambaz adına
düzenlenen "Şehit Mustafa Cambaz Fotoğraf
Yarışması"nın dördüncüsüne başvurular başladı

YENİ Şafak gazetesince 
gerçekleştirilen yarışmaya,
"mustafacambazfotografya-

rismasi.com" adresi üzerinden 
31 Mayıs'a kadar başvuru
yapılabilecek.
Yarışmada se-
çici kurul, Kızı-
lay İçerik ve
Prodüksiyon
Müdürü Fırat
Yurdakul, eski
Cumhurbaş-
kanlığı özel fo-
toğrafçısı, foto
muhabiri ve
Türkiye Foto
Muhabirleri
Derneği Temsil-
cisi Ümit Bek-
taş, foto
muhabiri Kay-
han Özer, Yeni
Şafak foto mu-
habiri Sedat
Özkömeç ve
Anadolu Ajansı
foto muhabiri
Elif Öztürk'ten
oluşuyor.

4 kategoride
düzenleniyor

Yarışma,
"2024'e Dam-
gasını Vuran
Haber Fotoğ-
rafları", "Kültü-

rel ve Tarihi Fotoğraflar", "Yeni 
Nesil Fotoğraflar (Drone Çekimi-
Serbest Haber)" ile "Yeni Nesil Fo-
toğraflar (Cep Telefonu
Çekimi-Serbest Haber)" başlıklarıyla

4 temel katego-
ride gerçekleşti-
riliyor.
Yarışmanın bu
yıl "Hikayeyi
Tamamla Özel
Ödülü" katego-
risinin teması
ise Rami Kü-
tüphanesi ola-
rak belirlendi.
Bu dalda yarış-
macılardan,
Rami Kütüp-
hanesi'nin fo-
toğrafları
bekleniyor.
Yarışmada her
bir kategorinin
birincisine 100
bin, ikincisine
75 bin ve üçün-
cüsüne 50 bin
lira ödül tak-
dim edilecek.
Toplamda 13
kişiye 1 milyon
lira ödül dağıtı-
lacak yarışma-
nın ödül töreni,
bu yıl tem-
muzda yapıla-
cak. AA 

Nevzat Tarhan, “Çocuk sözlerini takip etmez, izlerini takip eder. Yaşa-
dıkları olayları çocuğun ruhunda iz bırakır. Bu nedenle çocuğunun güzel 
parçalarını bırakmalı, kırılma ruhuna güzel dokunuşlar yapmalıyız” dedi

ÜSKÜDAR Üniversitesi Kurucu 
Rektörü, Psikiyatrist Prof. Dr. Nev-
zat Tarhan, çocuk yetişkin ailele-

rin-proje çocukları konuyu değerlendirdi. 
Son yıllarda çocuk ve ergen psikiyatrisi 
kliniklerinde talimatlar vakaların büyük 
çoğunluğunun “çocuk erkil” yetiştirildiği 
ailelerden geldiğini belirterek Prof. Dr. Tar-
han, modernizm ve dijitalleşmeyle birlikte, 
özellikle çocuk yetiştirme konusunda “aman 
travması” anlayışının yaygınlaştığını ve bunun 
sonucunda nihayet uluslararası aşırı korumacı 
bir şekilde, adeta “cam fanusta” veya “sera 
çiçeği” gibi büyüdüğünü belirtiyor, bu durum-
da “çocuk erkil” ailelerin ortaya çıkması neden 

olduğunu ve “Evin küçük büyüyebilen 
çocuklar yetişti. Evin son sözüne göre be-
lirleniyor.” dedi.

Küçüklük başka ergenlik başka
Her büyümede büyüyen çocuklar küçükken 
“şirinlik” olarak görülen davranışlarn, er-

genlik döneminde ciddi hayatlarını yol açtığını 
kaydeden Prof. Dr. dendiğinde şok oluyorlar.” 
diye konuştu. Ebeveyn tutumlarının insanların 
gerçeklerle yüzleşmesini engellediğini ifade eden 
Prof. Dr. Tarhan, “Bu çocuklar aslında hipe-
raktif değiller, şımarık yetişiyorlar. Hiçbir sınır 
koymadan, sosyal ve duygusal stres öğretmeden 
yetişiyorlar.” ifadesinde bulundu.

Çocuk sözleri Çocuk sözleri 
değil izleri izlerdeğil izleri izler

MÜGE 
CESUR

HABER

MÜZISYEN ve oyuncu 
Uğur, Osman Hurşit 
Bey ile Nahide Ha-

nım’ın beşinci çocuğu olarak 
1953’te İstanbul’da dünyaya 
geldi. Sanatçı, eğitim hayatı-
nın ilk yıllarında mandolin ile 
tanışarak müzik dünyasına 
adım attı. Uğur, Fenerbahçe 
Lisesi’nde okuduğu yıllarda 
“Atomikler” adında amatör bir 
grup kurarak popüler şarkıları 
seslendirdi. Profesyonel müzik hayatına 1970’te 
“Şerif Yüzbaşıoğlu Orkestrası” ile başlayan 
Uğur, 1971’de tanıştığı, daha sonra “MFÖ” gru-
bunu kuracağı Mazhar Alanson ve Fuat Güner 

ile katıldığı ilk grubu “Kaygı-
sızlar”da basgitaristlik yaptı. 
Sanatçı Uğur, “Kaygısızlar”ın 
dağılması sonrası 1972’de Barış 
Manço’nun kendisine eşlik 
etmesi için kurduğu rock grubu 
“Kurtalan Ekspres”in ilk kadro-
sunda yer aldı. Grubun ilk plak-
larının ardından Manço’nun 
askere gitmesi dolayısıyla grup 
bir süreliğine dağılınca Özkan 
Uğur, Aydın Çakuş ve Nur 

Yenal ile “Ter” grubunu kurdu.

Ünlü orkestralarda yer aldı
Barış Manço’nun askerden dönmesi ve gruba 

dahil olmasıyla “Kurtalan Ekspres”e geri dönen 
Uğur, 1973-1974’te grubun 2 plak kaydında yer 
aldı. Usta gitarist, 1974’te Murat Ses ile bir süre 
Edip Akbayram’ın “Dostlar Orkestrası”nda çaldı 
ancak anlaşmazlıklardan dolayı buradan da ay-
rıldı. Anadolu rock müziğinin ünlü isimlerinden 
“Ersen ve Dadaşlar” grubunda Taner Öngür’ün 
yerine basgitara geçen Özkan Uğur, Selda Bağ-
can ile “Selda ve Dadaşlar” adıyla çıkan “Türkü-
lerimiz” LP’sinde basgitar çaldı. 1976’da Seyhan 
Karabay ve “Kardaşlar” grubunun bir 45’liğinde 
de bulundu. 

Neşesiyle gönüllerde yer edindi
Neşesi, sahne enerjisi ve sempatisiyle renkli bir 
sanatçı profili çizen Özkan Uğur, kendine has 

kişiliğiyle ön plana çıktı. Uğur, 1980-1983’te 
Ferhan Şensoy’un “Şahları da Vururlar” ve 
“Kahraman Bakkal Süpermarkete Karşı” adlı 
oyunlarında müzisyen ve oyuncu olarak görev 
aldı. Mazhar, Fuat ve Özkan üçlüsü 1984’te 
“MFÖ” adıyla ilk albümleri “Ele Güne Karşı 
Yapayalnız”ı çıkardı. MFÖ, “Peki Peki Anla-
dık”, “Vak The Rock”, “No Problem”, “Best 
of MFÖ”, “Geldiler”, “Agannaga” ve “Dön-
mem Yolumdan” adlı albümlerin yanı sıra 
1995’te rock ağırlıklı “M.V.A.B”yi, 2003’te 

tamamı yeni parçalardan oluşan “MFÖ Colle-
ction”ı, 2006’da “AGU” ve 2011’de “Ve MFÖ” 
albümlerini dinleyiciyle buluşturarak, müzik dün-
yasında ses getirdi.

Performansı çok iyiydi
MFÖ’ye ait birçok şarkıda besteciliğiyle de ön pla-
na çıkan Uğur, “Lay Lili Lili Lay”, “Mecburen”, 
“No Problem”, “New York Sokaklarında” adlı 
eserlerin de aralarında bulunduğu birçok şarkının 
bestesine imza attı ve “Hep Aynı” şarkısının bas 
performansıyla dikkati çekti. “Bazen”, “Amanın 
Aman”, “O Neydi O” adlı bestelerin vokalinde de 
yer alan Uğur, “Ali Desidero” ve “İdare Edip Gidi-
yoruz” şarkılarında ses rengini değiştirerek vokalle 
düet yaptı. Özkan Uğur, grup üyeleri içinde solo 
albüme sahip olmayan tek sanatçıydı. 

Ünlü isimler söyledi 
Müzik dünyasında birçok ismin albümlerinde 
vokallerde yer alan Uğur, Ayşegül Aldinç’in “Bir 
Kız”, “Ne Güzel” ve “Nenni” şarkılarının beste-
lerine, Sertab Erener’in “Kera” ve Yavuz Çetin’in 
“Fanki Tonki Zonki” parçalarının sözlerine 
imza attı. Bunların yanı sıra Özkan Uğur hiçbir 
anlama gelmeyen sözleri kullandığı şarkılar da 
yaptı. Sanatçı, son parçası “Aynada” teklisini de 
2016’da DMC’den dinleyicilerin beğenisine sun-
du. Usta sanatçı 1988’de Fuat Güner ve Mazhar 
Alanson’un da rol aldığı “Arkadaşım Şeytan” 
filmiyle beyaz perdeye adım attı. Yavuz Turgul’un 
yönettiği 1996 yapımı “Eşkiya”nın yanı sıra 
“Komser Şekspir”, “Alacakaranlık”, “A.R.O.G.”, 
“G.O.R.A.”, “Yahşi Batı” ve “Pek Yakında”nın 
bulunduğu birçok filmde rol aldı. AA

MFO’NUN 
GULEN YUZU

“İkinci Bahar”, “Yeter Anne”, “İstanbul Şahi-
dimdir”, “Cennet Mahallesi”, “Kısık Ateşte 15 
Dakika” ve “Türk Malı” dizilerinde de oynayan 
Uğur, “Ağırlığınca Altın” ve “Özkan’la Kaç Para” 
yarışmalarını da başarıyla sundu. Usta sanatçı, 
2013’te yakalandığı lenf kanserini atlattıktan son-

ra 2020’de tekrar kanser tedavisi görmeye başladı. 
Vefatından önce yaklaşık 1,5 ay yoğun bakımda tedavi 
gören Uğur, 8 Temmuz 2023’te hayata gözlerini yumdu.

DÜNYANIN en büyük Türk-İslam me-
zarlıklarından biri olan Ahlat’taki tarihi 
alanda, Kültür ve Turizm Bakanlığının 

Geleceğe Miras Projesi kapsamında başlatılan 
kazı, restorasyon ve çevre düzenleme çalışmaları 
devam ediyor. Van Yüzüncü Yıl Üniversitesi 
(YYÜ) Edebiyat Fakültesi Sanat Tarihi Bölümü 
Dr. Öğretim Üyesi Mehmet Kulaz başkanlığın-
da yürütülen çalışmalarda, 210 bin dönümlük 
Selçuklu Meydan Mezarlığı’ndaki her biri sa-
nat eseri niteliği taşıyan mezar taşları ortaya 
çıkarılıyor. Alanında uzman akademisyenlerce 
11 Haziran’dan bu yana mezarlığın 1200 met-
rekarelik kısmında yapılan kazılarda tamamen 
veya kısmen toprak altında olan 8’i çocuk 22 
yeni mezar ortaya çıkarıldı, blokaj ve birleştirme 
yönetimiyle de 51 taş restore edildi. Geçen yıl 

56 bin metrekarede kazı, yüzey temizliği, sevi-
ye indirme, blokaj, restorasyon, birleştirme ve 
yapıştırma işleminin tamamlandığı mezarlıkta, 
bu yıl da yüzde 19’luk kısımda çalışma yürütül-
mesi planlandı. Anadolu’nun tarihsel belleğinde 
önemli yer tutan mezarlıktaki taşların kazı ve 
restorasyonlarla uzun ömürlü hale getirilerek 
kültürel mirasın korunması ve gelecek nesillere 
aktarılması hedefleniyor.

Tarihi bir belge gibi 
Dr. Öğretim Üyesi Kulaz, AA muhabirine, Gele-
ceğe Miras Projesi’nin Kültür ve Turizm Bakan-
lığının çok önemli ve en büyük projelerinden biri 
olduğunu söyledi. Bu proje kapsamında Selçuklu 
Meydan Mezarlığı’nda 11 Haziran itibarıyla kazı 
çalışması başlattıklarını anlatan Kulaz, şöyle 
konuştu: “Geçen yıl da bu proje kapsamında 210 

dönümlük mezarlığın yaklaşık yüzde 20’sinde 
yani 56 bin metrekarelik alanında seviye inme, 
blokaj, restorasyon, birleştirme, yapıştırma ve 
çevre düzenleme çalışması gerçekleştirdik. Bu yıl 
mezarlığın yüzde 19’luk kısmında çalışacağımızı 
Bakanlığa ilettik. 2 haftalık sürede yaklaşık 1200 
metrekarelik alanda seviye inme, blokaj ve çevre 
düzenlemesi gerçekleştirildi. Bu alanda blokaj, ya-
pıştırma ve birleştirme yöntemiyle 51 mezar taşına 
müdahale ettik. Seviye inme çalışmalarında da 8’i 
çocuk 22 yeni mezar ortaya çıktı. Bu mezarların 
da kotlarını yükselterek orijinal özgün seviyelerine 
ulaştırdık.” Bu yılki çalışmayla mezarlığın yüzde 
49’luk kısmının tamamlanacağını belirten Kulaz, 

Geleceğe Miras Projesi’nin 2024 ile 
2027 yıllarını kapsayan bir çalışma 
olduğunu ifade etti. AA

22 yeni anıt mezar bulundu

2 yıl önce kaybettik 2 yıl önce kaybettik 

“Ele Güne Karşı”, “Peki Peki Anladık” eserlerinin de aralarında 
bulunduğu birçok şarkıya imza atan, “G.O.R.A.”, “A.R.OG.” ve  
“Yahşi Batı”gibi birçok yapımda rol alan, “MFÖ” müzik grubunun 
sevilen ismi Özkan Uğur’un vefatının üzerinden 2 yıl geçti
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.
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Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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KüçüKçeKmece'de ormanlık alanda
ağaca asılı halde erkek cesedi bulundu.
Üzerinden kimlik çıkmayan 25 yaşların-

daki kişinin cansız bedeni, olay yeri incelemesinin
ardından Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı. Beş-
yol Mahallesi İnönü Caddesi'nde yol kenarındaki
ormanlık alanda saat 11.00 sıralarında, kimliği belir-
siz 25 yaşlarındaki bir erkek, iple ağaca asılı halde
bulundu. İhbar üzerine olay yerine polis ve sağlık
ekipleri sevk edildi. Sağlık ekiplerinin yaptıkları ilk
incelemede, asılı halde bulunan kişinin hayatını kay-
bettiği belirlendi. Polis ekipleri tarafından çevrede
güvenlik önlemi alınarak, olay yerinde inceleme ya-
pıldı. 25 yaşlarındaki kişinin cansız bedeni, yapılan
incelemelerin adından Adli Tıp Kurumu morguna
kaldırıldı. Polis, olayla ilgili çalışma başlattı.

16 yıl önce evlenen Cem Sal-
tıkalp, 2020 yılının Kasım
ayında bazı sebeplerden do-

layı eşiyle boşandı. 11 yaşındaki kızı ve
15 yaşındaki oğlunun velayeti Cem Sal-
tıkalp'e verildi. Feshane'nin lunaparkında
çalışan Saltıkalp'i iş yerinde ziyaret eden
kızı Pervin Buse Saltıkalp, bir arkadaşını
karşılamak için lunaparkın dışına çıktı.
Yevadut Caddesi'nde karşıdan karşıya
geçerken telefonla konuşan 11 yaşındaki
Buse hızla gelen minibüs türü aracı far-
ketmedi yola adım attı. Minibüs sürü-
cüsü de onu farketmedi, 11 yaşındaki
Buse'ye çarptı. Küçük kız, çarpmanın et-
kisiyle metrelerce havaya savrularak yere
düştü. Pervin Buse Saltıkalp'e ilk müda-
haleyi çevredekiler yaptı. Hastaneye kal-
dırılan 11 yaşındaki Buse tüm
müdahalelere rağmen hayatını kaybetti.
Minibüsün sürücüsü gözaltına alındık-
tan sonra serbest bırakıldı. Kızını trafik
kazasında kaybeden acılı baba kızı ve
oğluyla yaşadığı evde konuştu.

Hastaneye beni almadılar

Cem Saltıkalp " Kızım Feshane lunapar-
kına gelmişti. Telefon geldi, 'Kızınıza
araba çarptı' dediler, ben inanmadım.
Olay yerine geldiğimde kızımın herşeyi
yerdeydi. Hastaneye beni almadılar, ba-
şınız sağ olsun kurtaramadık dediler. Bir

arkadaşını karşılamak için lunaparkın dı-
şına çıkmış. Araç bayağı hızlı geliyormuş
araç yeşilde değil sarı ışıkta çarpmış.
Kızım 30-35 metre sürüklenmiş" dedi.
Saltıkalp "İzlediğimde görüntüleri ne
hissettiğimi söylemek çok zor. İçiniz par-
çalanıyor. Biri izlese benim durumuma
düşer. İzlediğimde elim ayağım dolaştı,
ben böyle bir kaza hayatımda görme-
dim. Kızım hayat doluydu, neşe kayna-
ğıydı. Bu olay olmadan önce, 'Baba
bana Beşiktaş forması alır mısın?' dedi
kısmet olmadı. Keşke olsaydı" diye ko-
nuştu.

Eve girmek istemiyorum

Acılı baba "Ben kızımı toprağa verdiğim
zaman, ona çarpan insanın serbest kal-
ması içimi daha da yaktı. Evimde her
yerde hayali var kızımın. Eve girmek is-
temiyorum. Kızım karanlıktan korkardı,
üşüdüğü zaman soğuktan da çok rahat-
sız olurdu. Işıklar onun için hala yanıyor.
Benim kızım morgtayken ben bağırıyor-
dum; 'Benim kızım üşür ben onu oradan
alayım, ısıtayım' diye bağırıyordum.
Toprağa verdiğim zaman karanlıktaydı,
karanlıktan korkuyordu o. Benim bir
oğlum var, evlatı ayırt etmiyor insan ama
o başkaydı. Gel desem gelemez, kalk
mezarından gel desem gelemez. Sadece
adalet istiyorum" dedi. DHA

Gel desem gelemez!
Eyüpsultan'da geçen hafta karşıdan karşıya geçerken minibüsün çarpmasıyla metrelerce savrulan ve hayatını kaybeden
Buse Pervin Saltıkalp'ın babası Cem Saltıkalp, "Evimde her yerde hayali var kızımın. Eve girmek istemiyorum. Gel
desem gelemez, kalk mezarından gel desem gelemez. Sadece adalet istiyorum" açıklamalarında bulundu

Ağaca asılı 
halde bulundu

Örümcek hırsızlar!

Şüpheli polise
teslim oldu

Ankara'da bisikletiyle evine
dönerken, bir otomobil sürücü-

sünün arkadan çarpması so-
nucu hayatını kaybeden Umut

Gündüz, ölüm yıldönümünde
'İstanbul'daki Dostları' tarafın-

dan anıldı. Açıklama sonrası,
bisikletle, Beşiktaş'tan Bebek'e

arası anma sürüşü yapıldı.

A nkara'da, 15 Temmuz 2020 tari-
hinde meydana gelen olayda, 19
yaşındaki Umut Gündüz, antren-

mandan bisikletiyle evine dönerken, al-
kollü olduğu tespit edilen bir sürücünün
arkadan çarpıp kaçmasının ardından ha-
yatını kaybetti. Gündüz, ölümünün ilk yıl-
dönümünde 'İstanbul'daki Dostları' adlı
grup tarafından anıldı.

Umut'la hiç tanışamadı

Beşiktaş Sahili'nde gerçekleşen anmaya
katılanlar adına bir basın açıklaması ya-
pıldı. Grup sözcüsü Berk Çetin tarafın-
dan yapılan açıklamada "Biz burada,
Umut'un 'İstanbul'daki Dostları' olarak
buluştuk. Aslında birçoğumuz Umut'un
adını, geçen yıl aldığımız kahredici bir
haberden öğrendik. Bundan tam bir yıl
önce Ankara'da alkollü bir araç sürücüsü
19 yaşındaki bisikletçi Umut Gündüz'ü
katletmişti. Bugün burada bulunanların
büyük çoğunluğu Umut'la hiç tanışa-
madı. Ama biz kendimizi Umut'un en
yakın dostları, en sıkı yoldaşları sayıyo-
ruz ve onun adını yaşatmakta kararlıyız"
debildi. 

Mücadele edeceğiz

Açıklamada, "Umut yalnızca son derece
yetenekli bir sporcu değil aynı zamanda
bu ülkenin ve dünyanın geleceğini dert
edinen, çalışkan bir komünistti. Hayal-
leri, beklentileri vardı ve bunlar için mü-

cadele etti. Bisikletiyle çekilmiş bir fotoğ-
rafının üstüne şu notu düşmüştü: "Hayat
sonunu bilemediğimiz için güzel ve ilgi
çekici. Yarın ne olacak duygusu bizi diri
tutar." Bugün, Umut'un dostları olarak
onu yaşatmanın, "sonunu bilemesek de
hayatı güzel ve ilgi çekici" kılmanın en iyi
yolunun onun gibi mücadele etmek ol-

duğuna inanıyoruz. Bisikletli cinayetleri-
nin "kaza" deyip geçiştirilmemesi için,
katillerin tutuksuz yargılamayla ve gös-
termelik cezalarla ödüllendirilmemesi
için mücadele edeceğiz. Bisikletin hak et-
tiği toplumsal saygıyı görebilmesi için,
bisikletlilerin yollarda güven içinde pe-
dallayabilmesi için, trafikte eşitlik ve öz-

gürlük için mücadele edeceğiz. Türkiye'yi
günün birinde enerji ve otomotiv tekelle-
rinden kurtarmak için, kentlerimizin "bi-
siklet dostu kentler" olarak anılması için
mücadele edeceğiz" ifadelerine yer ve-
rildi. Basın açıklamasının ardından grup,
bisikletleriyle Beşiktaş'tan Bebek'e anma
sürüşü gerçekleştirdi. DHA

BISIKLETLI
PROTESTO

Esenyurt'ta, sürücüsünün ara sokağa süratli ve kontrolsüz girdiği
hafif ticari araç, az kalsın yoldaki 2'si bisikletli çocuk 6 kişiyi eziyordu

olay, geçen pazar günü saat 22.30
sıralarında Bağlarçeşme Mahalle-
si'nde yaşandı. Güvenlik kamera gö-

rüntülerine saniye saniye yansıyan olayda
sürücü, hafif ticari aracıyla süratli ve kontrol-
süz şekilde girdiği sokaktakilerin yüreklerini
ağızlarına getirdi. Fren sesini duyunca üzerine
doğru kontrolsüz bir şekilde gelen aracı fark
eden Zülküf Gözer, bir anda kenara kaçarak,
ölümden döndü. Sürücü, bu sefer de önündeki
2 bisikletli çocuk ve sokakta yürüyenleri ezmek
üzereyken aracının direksiyonunu kırdı. Top-
lam 6 kişinin ölümden döndüğü, sokaktakilerin
yüreklerini ağızlarına geldiği olay sonra sürücü,
hiçbir şey olmamış gibi yoluna devam etti.

Kendimi kenara attım

Yaşananları anlatan Zülküf Gözer, "Akşam
22.00 - 22.30 sıralarıydı. Dükkanımı kapatmış,
evime gidiyordum. Tam sokağa girdim, acı bir
fren sesi duydum. Ne olduğunu anlayamadık,
mahallede kalabalıktı, o esnada. Refleksle sa-
ğımı kontrol ettim. Bir baktım araba üzerime
doğru geliyordu. Ben önce bana kastı var san-
dım. Üzerime doğru gelince kendimi kenara
attım. Akabinde araba durmadı. 2 tane de bi-
sikletli geliyordu o esnada. Ben bisikletli küçük
çocuktan korktum. Onu ezmesinden korktum.
Zor toparladı kendini. Muhtemelen siren sesin-
den kaçıyordu" dedi. DHA

Maganda dehşeti

beyoğlu'nda farklı günlerde evden hır-
sızlık olayı olduğu ihbarını alan güven
timleri hırsızlık olayının olduğu sokak ve

çevresinde güvenlik kameralarını izlemeye aldı.
Cerrahi maskeli, kapüşonlu iki şüphelinin Kasım-
paşa ve Kalyoncu Kulluğu mahallelerinde ara so-
kaklarda keşif yaptığını belirledi. Hırsızlık
şüphelilerinin dairelerin demir korkuluklarına tutu-
narak örümcek adam gibi tırmandığını belirledi.
Polisler kameralarda şüphelinin kolundaki dövmeyi
fark etti. Dövmeden yola çıkan güven timleri başka
kameralardan da şüphelilerin eşkalini belirledi.
Şüphelilerin sokak aralarında keşif yapması, evleri
gözetlemesi ve örümcek adam gibi binalara tır-
manması güvenlik kameralarına yansıdı. Hırsızlar-
dan birisinin dairenin korkuluk demirlerini ayakları
ile yamultması da kameralara yansıdı. DHA

Zeytinburnu'nda çıkan tartışmada
Sinan K.'yı (21) silahla ateş ederek öl-
dürdüğü iddia edilen Mehmet. C.Ç. (24)

polise teslim oldu. Şüpheli Mehmet C.Ç. adliyeye
sevk edildi.  Öte yandan olay günü yaşananlar gü-
venlik kamerasına yansıdı. Olay 26 Haziran'da
Zeytinburnu Yeşiltepe Mahallesi'nde meydana
geldi. Şüpheli Mehmet C.Ç ve eşi A.Ç.'nin, H. is-
mindeki kız arkadaşlarıyla, H.'nin babasına ait me-
kana gelip gitme konusunda aralarında
küfürleşmeye varan tartışma yaşandı. Bu olay üze-
rine H.'nin erkek arkadaşı Abdulkadir U.(21) Meh-
met C.Ç.'yi telefonla arayarak tehdit etti. Daha
sonra Mehmet C.Ç. ile olay yerinde buluşmak için
sözleşen Abdulkadir U. yanına arkadaşı Sinan K.'yı
da alarak gitti. Olay yerinde çıkan kavgada Sinan
K., Mehmet C.Ç. tarafından silahla ateş edilmesi
sonucu yaralandı. Mehmet C.Ç. olay yerinden
otomobille kaçarken, yaralanan Sinan K. kaldırıl-
dığı hastanede hayatını kaybetti. DHA
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
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Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
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diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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AB’nin genişlemesine destek
MATTARELLA, Hırvatis-
tan’ın başkenti Zagreb’deki 
resmi temasları kapsamında 

Hırvat mevkidaşı Zoran Milanovic ile 
bir araya geldi. AB’nin kıtada barışın 
hüküm sürmesi için çalıştığını 
belirten Mattarella, “Bu diğer 
ülke ve uluslararası topluma 
örnek olabilecek bir tutum-
dur. Avrupa, her şeyden önce 
işbirliği söz konusu olduğunda 
güvenlik ihtiyaçlarını ara-
yan ve düşünen taraf 
olmuştur.” dedi. 
Mattarella, Hırva-

tistan ile iyi ve derin ilişkileri olduğunu 
ifade ederek, “İki ülke de ortak hedefler 
doğrultusunda ilerlemekte ve dünyanın 
zor ve korkunç savaşlar yaşadığı şu 
dönemde barışın sağlanması için da-

yanışma göstermektedir. Bu nedenle 
işbirliğimiz daha kıymetlidir ancak 
ilerlemek için yeni biçimlere de 
ihtiyaç vardır.” diye konuştu.

Hırvatistan katılmalı
Hırvatistan ile birçok alanda 

işbirliği içerisinde ol-
duklarını aktaran Mat-
tarella, “Hırvatistan 

ve İtalya, özellikle 20 yıldan fazla bir 
süredir AB’ye daha da yaklaşan Batı 
Balkanlar’ın genişleme sürecinin daha 
fazla gecikmeden tamamlanmasında 
hemfikir.” ifadelerini kullandı. Hırva-
tistan Cumhurbaşkanı Milanovic de 
AB’nin bir “barış projesi” olduğunu 
kaydederek, “AB’nin küresel anlamda 
bir barış projesi olduğunu söylüyoruz 
ancak bugünlerde bu durum eskisi gibi 
değil. Tabii burada birçok belirsizlik 
de var. Yaşam, komşuluk ve işbirliği 
açısından ele alırsak AB, Hırvatistan ve 
İtalya için yararlı ve faydalı olmuştur.” 
değerlendirmesinde bulundu. AA

ABD’li Senatör Bernie Sanders, İsrail’in Filistin’e karşı sürdürdüğü saldırıları “barbarca” olarak nitelendirdi ve 
ABD halkının da bu saldırıları “ahlaksız ve uluslararası hukuku ihlal eden eylemler” olarak gördüğünü ifade etti

İsrail'in saldırıları barbarca!
SOSYAL medya platformu X 
hesabı üzerinden paylaşım yapan 
Sanders, New York Times’ın (NYT) 

“Demokratların İsrail’e ilişkin görüşlerin 
hızla değiştiğini anlamaları gerekiyor” baş-
lıklı haberini alıntılayarak konuya ilişkin 
değerlendirmede bulundu. Sanders, “Ame-
rikan halkı, (İsrail Başbakanı Binyamin) 
Netanyahu’nun Filistin halkına karşı yürüt-
tüğü barbarca savaşın son derece ahlaksız 
ve uluslararası hukuku ihlal eden bir eylem 
olduğunu anlamaktadır.” ifadelerini kullan-
dı. Demokratlara, Amerikan-İsrail Siyasi 

Eylem Komitesine (AIPAC) karşı cesaretle 
durmaları çağrısında bulunan Sanders, şun-
ları kaydetti: “Demokrat liderlik ne zaman 
cesaretini toplayıp AIPAC’a karşı durarak 
‘İsrail’e artık askeri yardım yapılmayacak’ 
diyebilecek?”

ABD kamuoyunu uyardı
Öte yandan, NYT’de yer alan yazıda, De-
mokrat Partili elitlerin görüşlerine aykırı 
bir tutum sergilemesine rağmen, belediye 
başkanlığı ön seçimlerini kazanan Müslü-
man aday Zohran Mamdani’nin başarısına 
dikkati çekildi. Yazıda, Demokrat Parti 

elitlerinin, halkın muhalefetine rağmen İs-
rail’e “neredeyse koşulsuz” destek vermeye 
devam etmesi halinde, partinin “bir sonraki 
başkanlık ön seçimlerinde Mamdani tarzı 
bir siyasi isyana karşı daha savunmasız hale 
geleceği” uyarısında bulunuldu. ABD’nin 
2028 başkanlık seçimlerine yönelik aday 
profillerinin ele alındığı yazıda, Filistinlile-
rin haklarını savunmayı “ahlaki tutarlılığın 
sembolü” haline getirmeye ve bu mücadele-
yi kararlılıkla sürdürmeye hazır bir aday için 
“yolun açık olduğu” değerlendirmesine yer 
verildi. AA

SUiKASTTEN 
KURTULDU
İran Cumhurbaşkanı Mesud Pezeşkiyan, İsrail'in, kendisine yönelik 
suikast girişiminde bulunduğunu ancak bunu başaramadığını belirtti

ABD’LI gazeteci Tucker Carl-
son’ın programına konuk olan 
Pezeşkiyan, gündeme ilişkin 

değerlendirmelerde bulundu. Pezeş-
kiyan, kendisine İsrail’in suikast dü-
zenlemeye çalışıp çalışmadığıyla ilgili 
soruya “Evet, denediler ve buna göre 
hareket ettiler ama başarısız oldular.” 
cevabını verdi. ABD’de yaşayan İran 
vatandaşlarının “uyuyan hücreler” 
olup olmadığına ilişkin soruya karşılık 
Pezeşkiyan, “İsrail bunu sizin zihnini-
ze yerleştirmeye çalışıyor. İranlıların 
böyle bir şey yapabileceğini yaygınlaş-
tırıyorsunuz. Ama bu tamamen yanlış 
çünkü İranlılar doğaları gereği barış ve 
huzuru severler.” dedi.

Israil’i sürükleyebilir
Pezeşkiyan, İran dini lideri Ali Ha-
maney’in ABD’li yatırımcıların İran’a 
gelip yatırım yapmalarını engelleyen 
hiçbir sınırlama ve engel olmadığını 
vurguladığını aktararak “ABD Başkanı 
(Donald) Trump, bölgeyi barışa ve 
daha parlak bir geleceğe yönlendire-
bilecek ve İsrail’i yerine oturtabilecek 
ya da sonsuz bir çukura, bataklığa 
sürükleyebilecek yeterliliğe sahiptir.” 
diye konuştu. 
ABD’li yatırımcıların İran’a yönelik 
ticari, endüstriyel veya ekonomik 
faaliyetlerini engelleyen hiçbir şeyin 
olmadığını belirten Pezeşkiyan, “Tabii 
ki bir sınırlama varsa, bunun nedeni 
bizim değil, ABD’nin yaptırımlarıdır.” 
ifadelerini kullandı.

Iran savaş istemiyor
Pezeşkiyan, büyük bir savaş çıkması 
durumunda İran’ın Çin ile Rusya’dan 
askeri ve ekonomik yardım bekleyip 
beklemeyeceği sorusuna, “Bizim gücü-
müz kendimizi korumaya ve iki ayağı-
mız üzerinde durmaya yeter.” yanıtını 
verdi. İran’ın savaş istemediğini bir kez 
daha vurgulayan Pezeşkiyan, “toprak 
bütünlüğünü korumak için kanlarının 
son damlasına kadar savaşacaklarını” 
dile getirdi. Pezeşkiyan, ABD’li yetkili-
lerin İran’ın nükleer silah geliştirdiğine 
yönelik inanışının İsrail tarafından 
aşılandığını savundu. İran’ın ABD’ye 
saldırma ihtimaline yönelik endişeleri 

reddeden Pezeşkiyan, ülkesinin son 
200 yılda başka bir ülkeyi işgal etmedi-
ğini vurguladı.

ABD halkına düşmanlık yok
Pezeşkiyan, “Amerika’ya ölüm” sloga-
nının ABD halkına ya da yetkililerine 
değil, “katliama, insanların öldürül-
mesine, güvensizliğe ve zulme ortak, 
olmak isteyenlere ölüm” anlamına gel-
diğini söyleyerek “Bölgemizde DEAŞ’ı 
Amerikalıların yarattığını ve dünyada 
din ya da Müslümanlar hakkında çizi-
len bu yanlış imajdan onların sorumlu 
olduğunu itiraf eden sizin başkanınız-
dı.” şeklinde konuştu.

Diplomasi yok oldu
İranlı din adamı Ayetullah Ahmed 
Hatemi’nin, ABD Başkanı Donald 
Trump ve İsrail Başbakanı Binya-
min Netanyahu’nun dini hükümlere 
göre idamı hak ettiğini belirtmesine 
ilişkin Pezeşkiyan, “Bildiğim kadarıy-
la, herhangi bir kişiye veya Donald 
Trump’a karşı fetva yayımlamadılar. 
Ve öncelikle, bunun İran hükümeti 
veya İran’ın Yüce Lideri ile hiçbir ilgisi 
yok. Fetva ile kastettikleri şey, bir dine 
veya dini şahsiyetlere yönelik hakare-

tin kınanmasıydı.” dedi. Pezeşkiyan, 
durumun yalnızca bir “kınamadan” 
ibaret olduğunu dile getirerek, “Yani 
bu, ABD Başkanı veya başka bir ki-
şiye yönelik değildi. Kendi fikirleri ve 
görüşleri olan insanlar olabilir ancak 
bu fetvanın anlamının bir kişiye yö-
nelik tehdit olarak yorumlanmaması 
veya değerlendirilmemesi gerektiğini 
size temin edebilirim.” diye konuştu. 
ABD ile müzakereler devam ederken 
Washington yönetiminin, “İsrail’e izin 
verilmediği sürece (İran’a) saldırma-
yacaklarını” kendilerine aktardığını 
kaydeden Pezeşkiyan, “Ve çok yakında 
bir sonraki tur görüşmeler yapıla-
caktı. Ancak bu süreçte, İsrail aniden 
müzakere masasını batırdı. Bu olay 
gerçekleştiğinde müzakere masasında 
oturuyorduk.” ifadelerini kullandı. 
Pezeşkiyan, bu durumun “diplomasiyi 
tamamen yok ettiğini” vurguladı. De-
netimlere hazır olduklarını belirten Pe-
zeşkiyan, “Ancak ne yazık ki ABD’nin 
nükleer merkezlerimize ve tesislerimize 
yönelik yasa dışı saldırıları sonucunda, 
buradaki birçok ekipman ve tesis ciddi 
şekilde hasar gördü.” şeklinde konuş-
tu. AA

Afganlar sınır dışı ediliyor

Almanya tank mı alacak!

Çin Dışişleri Bakanlığı, ABD ile süren "tarife ve ticaret 
savaşlarına" ve tarifelerin başkalarına karşı "zorlama ve baskı 
yapma" aracı olarak kullanılmasına karşı çıktıklarını bildirdi

İran'da 2023'te başlayan yasa dışı göçmenlerin sınır dışı edilmesi 
işlemleri, İsrail adına casusluk yaptığı iddia edilen kişilerin 
yasa dışı yollardan ülkeye giriş yapan Afganlar olduğuna dair 
haberlerin basında yer almasının ardından hız kazandı

Almanya’nın NATO savunma kabiliyetini güçlendirmek amacıyla 
1000 adet Leopard 2 tipi ana muharebe tankı ile 2 bin 500 adet 
GTX Boxer tipi zırhlı araç almayı değerlendirdiği ileri sürüldü

İtalya Cumhurbaşkanı Sergio Mattarella, Avrupa Birliği (AB) üyeliğine daha da yaklaşan Batı 
Balkanlar'ın genişleme sürecinin daha fazla gecikmeden tamamlanması mesajını verdi

SOVYETLER Birliği’nin 
1979’da Afganistan’ı işgalinin 
ardından İran’a doğru başlayan 

Afgan mülteci akını, ABD işgali, iç savaş-
lar ve istikrarsızlık nedeniyle yaklaşık 46 
yıldır devam ediyor. Özellikle son yıllarda 
güvenlik, siyasi ve ekonomik sorunların 
yaşandığı Afganistan’dan İran’a yoğun 
düzensiz göçmen girişi oldu. İranlı yet-
kililer, ülkede yaklaşık 6 milyon Afgan 
bulunduğunu ve bunlardan 2 milyonu 
aşkın kişinin ülkede izinsiz ikamet etti-
ğini belirtiyor. Cumhurbaşkanı Mesud 
Pezeşkiyan, geçen yıl seçim kampanyası 
sürecinde düzensiz göçmenlerin ülkede 
uyuşturucu ve istihdam gibi ciddi sosyal 
zararlara yol açtığını ve bu sorunu çöze-
ceklerini söyledi.

Göçmen karşıtlığı yükseldi
Öte yandan İran, düzensiz göç akınını 
engellemek için 2023’te ülkenin doğu 
sınırlarına yaklaşık 900 kilometre uzunlu-
ğunda duvar örmeye başladı. Bu süreçten 
sonra İran’da izinsiz yabancı uyrukluların 
ülkelerine geri gönderilmesi çalışmaları 
hız kazandı ve devam ediyor. 2023’te kim-
lik belgesi veya yasal bir belgesi olmayan 
450 bin kişi sınır dışı edildi. Buna rağmen 
bunlardan bir kısmının geri döndüğüne 
işaret eden önceki İçişleri Bakanı Ahmed 
Vahidi, Ekim 2023’te yaptığı açıklamada, 
“Yasa dışı göçmenler ülkeyi terk etmelidir. 
Geri gönderilen ve daha sonra tekrar ül-
kemize geri dönen göçmenlerle baş etmek 
için de daha güçlü bir mekanizmaya ihti-
yacımız var.” ifadelerini kullandı. AA

ÇIN Dışişleri Bakanlığı Söz-
cüsü Mao Ning, basın toplan-
tısında, ABD’nin “Amerikan 

karşıtı politikaları benimseyenlere” 
yönelik tarife tehditlerine ilişkin de-
ğerlendirmede bulundu. BRICS’in 
uluslararası toplumda “iyi bir 
güç” olduğuna ve üçüncü ta-
rafları hedef almadığına inan-
dıklarını belirten Mao, Çin’in 
“her zaman tarife ve ticaret 
savaşına karşı çıktığını” 
söyledi. Mao, “Tarife-
lerin, diğerlerine karşı 
zorlama ve baskı yap-
ma aracı olarak kul-
lanılmasına karşıyız. 
Tarife uygulamak 

kimsenin çıkarına hizmet etmez.” 
dedi. Sözcü Mao, BRICS’in ortaya 
çıkan piyasa ve gelişen ülkeler arasın-
da işbirliği için önemli bir platform 
olduğunu ve kapsayıcılığı destekledi-
ğini kaydetti. ABD Başkanı Donald 

Trump, BRICS’in “Amerikan 
karşıtı politikalarını benimseyen” 
herhangi bir ülkenin ek yüzde 
10’luk gümrük tarifesiyle karşı-
laşacağı tehdidinde bulunmuştu. 

Trump, ülkesinin hazırla-
dığı “tarife mektupları 
veya anlaşmalarının” 
dünya geneli ülkelere 
bugün gönderilmeye 

başlanacağını bildir-
mişti. AA

Çin uyardı!

ÜLKE basınında 
yer alan ha-
berlere göre 

NATO, Alman-
ya’dan 10 yıl içinde 
7 muharebe tugayı 
kurulmasını istedi. Bu 
tugayların donatılması için 
Almanya Savunma Bakanı Boris Pisto-
rius, Alman ordusunun komuta kade-
mesiyle 1000 adet Leopard 2 tipi ana 

muharebe tankı ve 2 bin 500 
adet GTX Boxer tipi zırhlı 

savaş araç almayı değer-
lendiriyor. Söz konusu 
araçların maliyetinin 25 

milyar avro olabileceği 
belirtilirken, alım kararının 

yıl sonuna kadar verilmesi bek-
leniyor. Almanya’da söz konusu tank ve 
zırhlı araçların alımı için Federal Mecli-
sin de onayı gerekiyor. AA
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Yanda 
verilen 

sözcükleri 
aşağıdaki 
tabloda 
bulup, 

bulmacayı 
çözün.

Aşağıda verilen sözcükleri yandaki tabloya ipucu 
harlerinden yararlanarak bulmacayı çözün.
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65 milyonluk dev yatırım
Oğuzhan Koç, Riva’da 65 milyon TL’lik villa satın 
aldı. Serveti ve yatırımıyla dikkat çekti

İbrahim Kutluay ve Edvina 
Sponza, Çeşme’de romantik tatil 
yapıyor. Çiftin plajdaki aşk dolu 
halleri objektiflere yansıdı

AŞK 
DOLU  
TATIL

AYNUR CİHAN/ NEŞE MERT

02:00 Yargı
04:00 Poyraz  
Karayel
07:00 Kavak Yelleri
11:00 Yaprak Dökümü
12:00 Kanal D Haber Gün 
Arası
13:00 Gelinim Mutfakta
16:30 Aşk-ı Memnu
19:00 Kanal D Ana Haber

00:15 
Tutunamayanlar
01:15 Kim Gitsin?
02:25 Seksenler
03:20 Teşkilat
06:15 Balkan Ninnisi
09:05 Kod Adı Kırlangıç
10:15 Kasaba Doktoru
14:10 Seksenler
14:20 Teşkilat
17:45 Kim Gitsin?
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine

03:30 Siyasi İşler
06:45 Paranın Nabzı
07:00 Güne Başlarken
10:45 Paranın Nabzı
12:00 Haber Merkezi
13:00 Öğle Bülteni
16:20 Piyasalar
17:00 Günün İçinden
18:30 Piyasalar
19:00 Akşam Haberleri
21:00 Ahmet Mümtaz  
Taylan İle Empati
23:00 Bugün Yarın

12:00 Gün Ortası
13:00 Haber Hattı
15:00 Habertürk  
Manşet
15:45 Spor Bülteni
16:00 Güne Bakış
17:00 Akşam Haberleri
19:00 Ana Haber Bülteni
20:00 HT 360
21:00 Enine Boyuna

00:00 Tarafsız  
Bölge
06:00 A’dan Z’ye
09:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Ne Oluyor?

06:00 Gün  
Uyanıyor
09:30 Ebru Baki  
İle Para Manşet
12:30 Haberde Gün Ortası
14:00 Osman Kenan  
Çapoğlu İle Başlıklar
16:00 Hande Aydemir ile 
Akşam Raporu
18:00 Erdoğan Aktaş İle 
Ana Haber Bülteni
19:30 Alfapetek
20:30 Başak Şengül Ile 
Doğru Yorum

07:00 Nevra  
Öner ile  
Günaydın Türkiye
11:00 Seda Selek ile Neden 
Sonuç
13:00 Buket Güler ile Haber 
Masası
17:00 Gözde Şeker ile 
Kırmızı Çizgi
18:00 Ece Üner ile Halk 
Ana Haber
20:00 Kürşad Oğuz ve 
İsmail Küçükkaya ile Sen Ne 
Dersin

00:15 Allah Allah
01:45 Kızılcık  
Şerbeti
04:00 Allah Allah
06:00 Gelsin Hayat Bildiği 
Gibi
09:00 Aşk Laftan Anlamaz
12:00 Bahar
15:00 Kızılcık Şerbeti
18:25 Show Ana Haber
20:00 Tokatçı
21:45 Çarıklı Milyoner

02:00 Sinema
04:50 Aldatmak
06:00 Bir Küçük  
Gün Işığı
08:00 Kahvaltı Haberleri
10:00 Kader Oyunları
13:00 Gün Ortası
14:00 Sen Anlat Karadeniz
16:30 Bir Gece Masalı
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Sinema
22:30 Dizi

00:15 MasterChef  
Türkiye
02:30 İşte Benim  
Stilim
04:30 Zuhal Topal’la  
Yemekteyiz
06:30 Dizi
07:15 Ebru ile 8’de Sağlık
08:30 Oynat Bakalım
10:00 MasterChef Türkiye
15:30 İşte Benim Stilim
20:00 MasterChef Türkiye

00:15 Aşk Mantık  
İntikam
02:30 Adım Farah
05:00 Kefaret
06:00 Karagül
08:30 Çalar Saat
10:00 Yasak Elma
12:45 Sen Çal Kapımı
15:30 Yetenek Sizsiniz: 
Sahne Arkası
16:30 Karagül
19:00 NOW Ana Haber
20:00 Yetenek Sizsiniz

09:40 Haber Turu
11:58 Dijital Para
12:00 Gün Ortası
13:30 Haberin İçinden
15:00 Günün İçinden
15:35 Dijital Para
16:00 Gündem
17:00 Dünyada Bugün
17:30 Mehmet Aydın ile 
Akşam Gündemi
19:30 Ana Haber’e Doğru
21:00 Gürkan Hacır ile  
Taksim Meydanı

İBRAHİM Kutluay ile uzun süredir aşk yaşadığı Edvina 
Sponza, yaz sezonunu Çeşme’de açtı. Emekli milli bas-
ketbolcuyla güzel sevgilisi, Çiftlikköy sahilinde objektifle-
re takıldı. Çiftin deniz keyfi ve birbirlerine olan yakınlık-
ları dikkatlerden kaçmadı. Güneşli havayı değerlendiren 
İbrahim Kutluay ile Edvina Sponza, Çeşme’nin popüler 
plajlarından birinde gün boyu denizin tadını çıkardı. 
Plajda samimi halleriyle dikkat çeken çift, etrafa mutluluk 
saçtı. Özellikle Edvina Sponza’nın düzgün fiziği ve belir-
gin karın kasları, görenlerden tam not aldı. Spor tutkunu 
olduğu bilinen Sponza, tatilde de formunu koruduğunu 
bir kez daha kanıtladı.
Objektiflere yansıdı
Bir süre denizde sohbet eden Kutluay ve Sponza’nın, 
birbirlerine olan aşk dolu bakışları objektiflere böyle yan-
sıdı. Romantik anlarıyla beğeni toplayan çift, yaz ener-
jisini Çeşme’de doyasıya yaşamaya devam ediyor. İkili, 
samimi halleri ve doğal tavırlarıyla magazin gündeminde 
üst sıralara yerleşti. Tatillerine hız kesmeden devam eden 
Kutluay ile Sponza’nın sahildeki pozları, sosyal medyada 
da çok konuşuldu. AA

ŞARKICI, oyuncu ve söz yazarı 
Oğuzhan Koç, son dönemde sa-
dece özel hayatıyla değil, yaptığı 

yatırımlarla da adından söz ettiriyor. 
Başarılı sanatçı, bu kez dikkatleri üzerine 
çeken bir gayrimenkul yatırımıyla günde-
me geldi. İstanbul’un gözde bölgelerinden 
Riva’da satın aldığı villa, dudak uçuklattı. 
Hürriyet Gazetesi’nden Mehmet Üstün-

dağ’ın haberine göre Oğuzhan Koç, 65 
milyon TL değerinde bir villa satın aldı.  
4+1 özellikli lüks villa, geniş bahçesi ve 
özel konumuyla dikkat çekiyor. Şehir ka-
labalığından uzaklaşmak isteyen Koç’un, 
bu tercihiyle huzurlu ve sakin bir yaşamı 
benimsediği belirtiliyor. Sanatçının uzun 
süredir doğa ile iç içe yaşama isteği, bu 
yatırım tercihiyle netleşmiş oldu.

BAŞARILI oyuncu Elçin Sangu, yıllar 
sonra yaptığı Kıvanç Tatlıtuğ itirafıyla gün-
deme oturdu. YouTube’da yayınlanan ‘Ka-

muran’la Bir Gece Show’ programına konuk olan 
güzel oyuncu, 2018 yılında birlikte rol aldığı Tatlı-
tuğ hakkında dikkat çeken açıklamalarda bulundu. 
‘Çarpışma’ dizisinde birlikte kamera karşısına geçen 
ikilinin uyumu o dönemde çok konuşulmuştu. Ara-
dan geçen yılların ardından Sangu, Tatlıtuğ ile ilgili 
samimi bir yorumda bulundu. Oyuncu şu ifadeleri 
kullandı: “Kıvanç Tatlıtuğ’un yanına kimi koyarsa-
nız koyun, Kıvanç her zaman daha güzeldir. Onun-
la oynamak bir lanet gibidir.” Bu cümle, kısa sürede 
sosyal medyada viral oldu. Hayranlar hem San-

gu’nun açıklamalarını 
samimi buldu hem de 
Tatlıtuğ’un karizma-
sına yönelik bu itirafı 
eğlenceli buldu.
Yorumu çok  
beğenildi
Elçin Sangu’nun 
esprili ve içten yo-
rumu, özellikle dizi 
fanları arasında büyük 
yankı uyandırdı. Kul-
lanıcılar, Sangu’nun 
açıklamalarına yorum 
ve beğeni yağdırdı. 
“Lanetli gibi” benzet-
mesini hem tatlı hem 
de dürüst bulan hay-
ranlar, eski partnerliğe 
dair bu içten çıkışı 
oldukça beğendi.

ÜNLÜ oyuncular İlayda Akdoğan ile Berk 
Atan, son günlerde magazin dünyasının 
en çok konuşulan isimleri arasında yer 

alıyor. Geçtiğimiz hafta Etiler’de birlikte görün-
tülenen ikili, “Sadece arkadaşız” açıklamasıyla 
gündeme gelmişti. Ancak bu açıklamadan kısa bir 
süre sonra, Bebek’te bir otele birlikte giriş yapar-
ken yeniden objektiflere yakalanmaları kafaları 
karıştırdı. İlayda Akdoğan ve Berk Atan, önceki 
gece yine yan yana görüntülendi. Bu kez buluşma 
noktası Bebek’ti. Ünlü ikiliye, sunucu Ece Erken’in 
eski eşi Serkan Uçar ve iki kadın arkadaşı da eşlik 
etti. Grup halinde Bebek’teki lüks bir otele yönelen 
ekip, muhabirleri görünce panikledi. Berk Atan ile 

Serkan Uçar, hızlı adımlarla otelin içine girerken; 
arkadan gelen İlayda Akdoğan, gazetecilerin aşk 
sorularını yanıtsız bıraktı. Hiç konuşmadan mekâ-
na giren genç oyuncunun tavırları dikkat çekti.
Aşk iddiaları güçleniyor
Bir hafta içinde iki kez yan yana görüntülenen 
İlayda Akdoğan ve Berk Atan’ın açıklamaları ile 
davranışları arasındaki fark, magazin kulislerini 
hareketlendirdi. İlk buluşmada “arkadaşız” de-
seler de, ikinci buluşmada da yalnız olmadıkları 
halde aynı ortamda bulunmaları aşk iddialarını 
daha da güçlendirdi. İkilinin yakınlığı ve birlikte 
geçirdikleri zaman, kamuoyunda “yeni bir aşk mı 
doğuyor?” sorusunu gündeme taşıdı. 

Bir lanet gibi!

Ilayda'dan mutlusu yok

Elçin Sangu, Kıvanç Tatlıtuğ için “Onunla 
oynamak bir lanet gibidir” dedi. Sözleri 
sosyal medyada çok konuşuldu 

İlayda Akdoğan ve Berk Atan, Bebek’te aynı otele girerken görüntü-
lendi. Aşk iddiaları ikinci kez yan yana gelmeleriyle güç kazandı



Uzun süredir bordo-ma-
vili takımdan ayrılacağı 
konuşulan takım kap-

tanı Uğurcan Çakır’ın geleceği 
hakkında, Trabzonspor Başkanı 
Ertuğrul Doğan’dan açıklama 
geldi. HT Spor’a konuşan Doğan 
şu ifadeleri kullandı; “Yurt içi ve 
yurt dışından şu ana kadar Uğur-
can Çakır’la ilgili gelen resmi bir 
teklif yok. Yurt dışında konuşulan 
kulüpler var. Bunlarla alakalı res-
mi olmasa bile bizim kale alma-
yacağımız talepler var. Biz kulüp 
olarak bunları değerlendirmiyo-
ruz, Uğurcan da değerlendirmi-
yor ama daha önce de bu açıkla-
mayı yaptım; herhangi bir Türk 
kulübünden Uğurcan Çakır’la 

ilgili bir teklif yok. Bugüne kadar 
da olmadı. Dolayısıyla böyle bir 
gündem yok. Daha açık nasıl 
söylenir bilmiyorum.” Uğurcan 
Çakıra teklif var mı Trabzonspor 
Başkanı Doğan açıkladı Daha 
nasıl söylenir bilmiyorum 
9.5 milyon euro piyasa 
değeri bulunan 29 
yaşındaki Çakır, 
Trabzonspor 
formasıyla 288 
resmi maça 
çıktı. Uğurcan, 
bu maçlarda 
344 gol yerken, 
89 maçta kale-
sini gole kapattı. 

DHA

Uğurcan Çakır’ın son dönemde adı pek çok transfer haberinde 
geçiyor. Monaco gibi Avrupa’dan kulüplerin yanı sıra Gala-
tasaray ve Fenerbahçe iddiaları da çok konuşuluyor. Konu 
hakkında açıklama yapan Trabzonspor Başkanı Ertuğrul 
Doğan, Uğurcan Çakır’a gelen tekli� er hakkında konuştu

S üper Lig'in ikinci devresine Trab-
zonspor yenilgisi ve Antalyaspor
beraberliği ile başlayan Beşiktaş'ta

Teknik Direktör Sergen Yalçn, 5 puan
kaybnn ardndan “Bizim için savaş şimdi
başlyor” demişti. Bu açklamadan sonra
ligde 6 maça çkan Kara Kartal, 6 galibi-
yetle 18 puan toplad; 13 gol atp kale-
sinde 3 gol gördü. Sergen Yalçn'n
öğrencileri bu periyotta Konyaspor'u da
penaltlarla eleyerek Türkiye Kupas'nda
yar finale yükseldi. Siyah-beyazllar halen
2 kupaya aday tek takm. Bu sezon oyna-
dğ 28 maçn 20'sini kazanan Sergen Yal-
çn'n öğrencileri, 2.25 puan ortalamas
yakalad. Beşiktaş, pek çok istatistikte de
ligin en iyisi konumunda.

Geçen sezonu sollad

Beşiktaş, 2019-20 sezonunu 34 maçta 19
galibiyet, 5 beraberlik ve 10 yenilgi alarak
62 puanla üçüncü srada bitiren Beşiktaş,
attğ 59 gole karşlk ağlarnda 40 gol
görmüştü. Kartal, bu sezon 28 maçta 20
galibiyet, 3 beraberlik elde ederek 63
puana ulaşt; 62 gol atp 29 gol yedi.

YAŞADIĞI uzun süreli sakatlğn ar-
dndan Sivasspor maçyla ilk 11'e
giren ve 2 gol atan Falcao, Kayseris-
por ağlarn da boş geçmedi. Son 2
maçta 3 kez fileleri havalandran Ko-
lombiyal forvet, kalan haftalarda Ga-
latasaray'n en önemli hücum
silahlarndan biri olacağn ispatlad.
Fatih Terim'in, Kayserispor karşsnda
bu sezon ilk kez uyguladğ çift forvet
sistemini devam ettireceği öğrenildi.
Mostafa Mohamed-Falcao ikilisinin
uyumu ve çalşkan görüntüsü, Terim'i
gelecek adna ümitlendirdi. Tecrübeli
hocann, hafta içindeki taktik antren-
manlarda bek oyuncularndan daha
fazla orta yapmalarn isteyeceği 
öğrenildi.

Onyekuru moral buldu

Ocak ay transfer döneminde takma
katlan Onyekuru, yedek kalp sonra-
dan oyuna girdiği Kayserispor müca-
delesinde attğ 2 golle hem moral
buldu hem de 6 maçlk suskunluğunu
bozdu. Bu sezon 5'inci kez ağlar sar-
san Nijeryal futbolcu, bu gollerin
4'ünü deplasmanda kaydetti. DHA

GALATASARAY
KRİZDEN ÇIKTI

TÜRKİYE Özel Sporcular Spor Fede-
rasyonu'ndan yaplan açklamaya
göre, Fransa'nn Nantes kentinde ya-
plan şampiyonann son gününde ka-
dnlarda 200 metrede Muhsine Gezer
ve yüksek atlamada Fatma Damla
Altn gümüş madalya, erkeklerde ise 3
bin metrede Oğuz Türker bronz ma-
dalya kazand. Bu sonuçla Türkiye
şampiyonay 6 altn, 5 gümüş ve 2
bronz madalya olmak üzere toplamda
13 madalya ile tamamlarken, 32 puan
toplayan Kadn Milli Takm ise Av-
rupa şampiyonu oldu. Ayrca, VIR-
TUS Avrupa Salon Atletizm
Şampiyonas'nda uzun atlama ve 60
metrede altn madalya kazanan Esra
Bayrak ise en iyi kadn atlet seçildi.

13 madalya kazandlar

Milli takmn kafile başkan Ensar
Kurt, şampiyonada 6 kez İstiklal Mar-
ş'n okutmann gururunu yaşadkla-
rn belirterek, "Ne mutlu bize ki
İstiklal Marşmzn kabul edilişinin
yüzüncü ylnda Fransa'da bunu ba-
şardk. Özel sporcularmz madalyala-
rn kahraman şehitlerimize armağan
ettiler ve şehitlerimizi asker selam ile
andlar. Özel sporcularmz şampiyo-
nada 13 madalya kazanarak da bir re-
kora imza attlar. Bu başarya destek
olan başta Cumhurbaşkanmz Recep
Tayyip Erdoğan'a, Gençlik ve Spor
Bakanmz Mehmet Muharrem Kasa-
poğlu'na, Spor Genel Müdürü Meh-
met Baylan'a, Spor Toto Teşkilat
Başkan Bünyamin Bozgeyik'e 
teşekkür ediyorum" dedi. DHA

ÖZEL SPORCULARDAN
ÇOK BÜYÜK BAŞARI

Şampiyonaya hazrlanyorlar

Beşiktaş Teknik Direktör 
Sergen Yalçn, ikinci devrenin
başndaki 5 puanlk kaybn 
ardndan “Savaşmz şimdi
başlyor” demişti. Bu sözler-
den sonra siyah-beyazllar
ligde 6’da 6 yapt. Beşiktaş
ligde 20 galibiyetle ligde 
en fazla kazanan takm 
durumunda. Sadece
5 mağlubiyet alan siyah 
beyazllar 62 gol atarak 
bu alanda da lider durumda

YENİ sezon için motivasyonunun çok
yüksek olduğunu dile getiren Japon
pilot, "Benim için ilk sezon. Franz Tost
da bana sürekli sürüşüme odaklan-
mam ve serinkanl davranmam söy-
lüyor. Ben de elimden gelenin en
iyisini yaparak takmma olabildiğince
fazla puan getirmek istiyorum" ifade-
sini kulland. Yuki Tsunoda yeni sezon
hedefleri için ise şunlar söyledi:
"Sezon öncesinde kendime büyük he-
defler koymay sevmiyorum. Yarş
yarş ilerlemeyi tercih ediyorum. Bunu
bir hedef olarak görmüyorum ama de-
diğim gibi takmma getirebildiğim

kadar çok puan getirmek istiyorum.
Bununla birlikte bir podyum görürsem
bu inanlmaz olur. 
Fakat şimdilik planm hzlca takma
ve araca adapte olup elimden gelenin
en iyisini yapmak."

Gasly çok hzl

Takm arkadaş Pierre Gasly'nin çok iyi
bir pilot olduğunu vurgulayan Tsu-
noda, "Pierre ile ilk olarak 2018'in so-
nunda Motegi'de karşlaştk. Ben o
dönemde Red Bull Junior programna
dahil olmuştum. Honda'nn bir hoş
geldin partisine Pierre ve Franz Tost

da katlmşt. El skşma ve 'Merhaba'
deme şansna sahip olmuştum. Şimdi
ise ayn takmdayz. Pierre Gasly'nin
çok hzl olduğunu biliyorum. Ben de
bir çaylak olarak aracm ve kendimi
zorlayarak ona yardmc olacağm.
Sonrasnda neler olacağn hep birlikte
göreceğiz" diye konuştu.

Gasly: çok objektifiz

AlphaTauri'nin en iyi özelliğinin, güçlü
ve zayf yönlerini çok iyi bilmek oldu-
ğunu dile getiren Gasly ise "Bu ko-
nuda çok objektifiz. Dolaysyla da
herkes ayn amaç için çaba sarf ediyor.
Bu sebeple takmn her yl çok önemli
gelişmeler gösterdiğini söyleyebilirim.
Takm içindeki ilişkimiz ve iş birlikteli-
ğimiz de çok iyi. Umarm bu bizi bu yl
da iyi sonuçlara taşyacak" dedi. Yuki
Tsunoda'nn takm için de kendisi için
de yeni olduğunu belirten Fransz
pilot, "Henüz onu tam olarak tand-
ğm söyleyemem. Ama bir pilot ola-
rak çok yetenekli olduğunu biliyorum.
Geçen sene onu Formula 2 Dünya
Şampiyonas'nda da izledim. Özellikle
yl sonunda doğru çok etkileyici bir
performans ortaya koydu. Çok tecrü-
besi olmamasna karşn kesinlikle çok
hzl. Tabii ki daha öğreneceği şeyler
var. Ama en önemli konu, birlikte bir
takm olarak çalşabilmemiz, onun
olabildiğince hzl bir şekilde arabaya
adapte olmasn ve takmn ileri git-
mesi için katk vermesini sağlamamz"
diye konuştu.

Arac daha çok sevdim

Gasly yeni araç için şunlar söyledi,
"Yeni aracmz harika gözüküyor.
Geçen ylki arac ve görüntüsünü sev-
miştim ama bu ylkini daha çok sev-
dim. Gelişme anlamnda kurallarn bu
yl çok değişmediğini söyleyebilirim.
Ama takmdan öğrendiğim kadaryla
aracn gelişiminden oldukça memnun-
lar." AlphaTauri'nin ayn zamanda bir
moda markas olduğunu söyleyen Pi-
erre Gasly, "Modaya da yarşmaya da
fazlasyla ilgili biri olarak ikisini bir
araya getiren bir takmda yer almak
büyük mutluluk. Her yl tasarmlarn
gelişmesini görmek ve bu projenin bir
parças olmak beni çok heyecanland-
ryor" ifadesini kulland. DHA

KARTAL HER 
ALANDA LIDER

Formula 1 ekiplerinden Scuderia AlphaTauri, yeni arac ve yeni pilotlaryla 2021 F1 Dünya
Şampiyonas hazrlklarn sürdürüyor. Takmn iki genç pilotu Pierre Gasly ve Yuki Tsunoda,
2021 Formula 1 Dünya Şampiyonas'nda ellerinden gelenin en iyisini yapacaklarn söyledi
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İŞLER
YOLUNDA

MUHTEŞEM İSTATİSTİK

En çok galibiyet alan takm: 20
En az yenilen takm: 5
İçerde en başarl: 14 maç, 34 puan
En çok gol atan takm: 62

İKİNCİ DEVREDE 
BEŞİKTAŞ

Beşiktaş - Trabzonspor 1-2 M

Antalyaspor - Beşiktaş 1-1 B

Beşiktaş - Konyaspor 1-0 G

Beşiktaş - Denizlispor 3-0 G

Beşiktaş - Gaziantep FK 2-1 G

Gençlerbirliği - Beşiktaş 0-3 G

Yeni Malatya - Beşiktaş 0-1 G

Başakşehir - Beşiktaş 2-3 G

SAĞLIK EKİBİNE 
ÇİÇEK

ZİRAAT Türkiye Kupas Yar Fina-
li’nde Başakşehir’i konuk edecek
olan Beşiktaş, dün yaplan antren-
man öncesinde sağlk ekibine çiçek
vererek 14 Mart Tp Bayram’n kut-
lad. Takm kaptanlar Necip Uysal
ve Atiba Hutchinson, çiçek vererek
Sağlk Kurulu Koordinatörü Tekin
Kerem Ülkü, Doktor Murat Çevik,
Fizyoterapist Zeki Çetin, Fizyotera-
pist Cumhur Erol, Fizyoterapist Ser-
dar Korkmaz, Fizyoterapist Hakk
Can Bereceli, Diyetisyen Cenk Öz-
ylmaz, Masör Cemil Karataş,
Masör Osman Doğru ve Masör
Erkan Ulusoy’dan oluşan sağlk eki-
binin Tp Bayram’n kutlarken, an-
trenman öncesinde sağlk ekibi ve
futbolcular birlikte fotoğraf çektirdi.

MKE Ankaragücü ile Demir Grup
Sivasspor karşsndaki puan kayp-

larnn ardndan Belhanda'nn
gönderilişinin şokunu yaşayan 

Galatasaray, deplasmandaki Hes
Kablo Kayserispor galibiyetiyle kriz

ortamndan çkmay başard

Türkiye Özel Sporcular Kadn Milli
Takm, VIRTUS Avrupa Salon 

Atletizm Şampiyonas'nda Avrupa
şampiyonluğuna ulaşt
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UGURCAN
BİLMECESİ

TÜRKİYE Gele-
neksel Güreşler 
Federasyonu Baş-

kanı İbrahim Türkiş, 
664. Kırkpınar Tarihi 
Yağlı Güreşleri’ne 
güreşseverlerin yoğun 
ilgi gösterdiğini belirtti. 

Türkiş, AA muhabirine 
yaptığı açıklamada, son 

yılların en güzel Kırkpı-
nar’ının yaşandığını söyle-
di. Kırkpınar’ın her geçen 
yıl daha da güzelleştiğini 
vurgulayan Türkiş, “Bazıları 
‘Kırkpınar önemsizleştirildi’ 
diyor. Benim hep söyledi-
ğim bir şey var, Herkesin 
gittiği güreş en önemli güreş 
sayılmaz. Objektif kriterlerle 
seçilen, seçme sporcuların 
katılabildiği bir organizasyon 
varsa ki olimpiyatlar da böy-
ledir, bu tür organizasyonlar 
anlamlıdır. Futboldaki dünya 
şampiyonası da öyledir. 
Atletizmde, voleybolda, 
basketbolda da her takım bu 
şampiyonalara katılamaz, 
sadece seçilmiş sporcular 
gider.” ifadelerini kullandı.

Önemli bir etkinlik
Türkiş, 2025 CW Enerji 

Türkiye Yağlı Güreş Ligi 
ile Kırkpınar’ı yağlı güreşin 
olimpiyatı haline getirdik-
lerini anlattı. Her isteyenin 
Kırkpınar’a katılamayacağını 
ifade eden Türkiş, şunları 
kaydetti:

“Önce iyi bir sporcu ol-
duğunu ve performansının 
yeterli olduğunu ispat edecek, 
ondan sonra buraya katıla-

cak. Bu uygulama, Kırkpı-
nar’ın değerini artıran bir 
adımdır. Pehlivanlar için artık 
Kırkpınar’a gelebilmek bir 
hedef oldu. Önceden herkes 
kispetini giyip geliyordu. 
Benim ilk geldiğim dönemler-
de 4 bin pehlivan katılıyordu. 
Bu sayının 3.000’i sporculukla 
ilgisi olmayan kişilerdi. Spor 
adına yanlış şeyler de olu-
yordu. Şimdi bunun önüne 
geçtik, artık hepsi seçilmiş, 
elit sporcular. Bu yıl Kırkpı-
nar’da, ilk günden itibaren 
muazzam mücadeleler vardı.”

Güreş camiası mutlu oldu
Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan’ın, güreşle-
ri izleyen Baykar Yönetim 
Kurulu Başkanı Selçuk 
Bayraktar aracılığıyla güreş 
biter bitmez Başpehlivan Or-
han Okulu ile görüştüğünü 
belirten Türkiş, bu tebriğin 
kendilerini ve yağlı güreş 
camiasını mutlu ettiğini dile 
getirdi. Uzun yıllardır yağlı 
güreşi ve Kırkpınar’ı yakın-
dan takip ettiğini belirten 
Türkiş, “20 yıldır Kırkpı-
nar’ın içinde olan biriyim. 
Kırkpınar’ın seyirci açısından 
bu kadar dolu olduğu başka 
hiçbir tarih hatırlamıyo-
rum. Tribünlerde yer yoktu. 
Dışarıda insanlar girmek için 
bekliyordu. Bir 10 bin kişi de 
saha dışında vardı. ‘Kırkpınar 
ilgi görmeyecek’ diyenlere 
en güzel cevap oldu. Tarih-
te hiçbir Kırkpınar’ı böyle 
görmedim.” diyerek sözlerini 
tamamladı. AA

Türkiye Geleneksel Güreşler Federasyonu Başkanı İbrahim 
Türkiş, son yılların en güzel Kırkpınar’ının yaşandığını söyledi

BASIN toplantısında 
gazetecilerin sorularını 
yanıtlayan Allegri, 39 

yaşındaki Hırvat orta saha 
oyuncusunun gelecek ay kad-
roya katılacağını belirterek, 
Modric için “olağanüstü bir 
oyuncu” ifadesini kullandı. 
57 yaşındaki tecrübeli teknik 

adam, zengin bir orta saha 
grubuna sahip olduğu akta-
rarak, “Orta sahada onun 
yanı sıra, Samuele Ricci, 
Ruben Loftus-Cheek, Yous-
souf Fofana, Warren Bondo, 
Yunus Musah gibi isimler 
olacak. Harika oyuncular, 
üçlü olarak oynayacağız ve 

onları bireysel özelliklerine 
göre seçeceğim.” değer-
lendirmesinde bulundu. 
2012’de İngiliz kulübü Tot-
tenham’dan Real Madrid’e 
transfer olan Hırvat futbolcu, 
İspanyol ekibiyle 6 UEFA 
Şampiyonlar Ligi, 5 FIFA 
Dünya Kulüpler Kupası ve 4 

İspanya LaLiga şampiyonlu-
ğu kazandı. Modric, İspanyol 
kulübünde görev yaptığı süre 
boyunca 2018 Ballon d’Or 
ve 2018 FIFA En İyi Erkek 
Oyuncu ödüllerinin sahibi 
oldu. Hırvat futbolcu, Real 
Madrid formasıyla 596 maçta 
43 gol attı. AA

Luka Modric, ağustosta Milan’a katılacak
İtalyan ekibi Milan’ın 
yeni teknik direktörü 
Massimiliano Allegri, 
Luka Modric’in ağustos 
ayında takıma katılaca-
ğını açıkladı

BASIN 
gazetecilerin sorularını 
yanıtlayan Allegri, 39 
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ilgili bir teklif yok. Bugüne kadar 
da olmadı. Dolayısıyla böyle bir 
gündem yok. Daha açık nasıl 
söylenir bilmiyorum.” Uğurcan 
Çakıra teklif var mı Trabzonspor 
Başkanı Doğan açıkladı Daha 
nasıl söylenir bilmiyorum 
9.5 milyon euro piyasa 
değeri bulunan 29 
yaşındaki Çakır, 
Trabzonspor 
formasıyla 288 
resmi maça 
çıktı. Uğurcan, 
bu maçlarda 
344 gol yerken, 
89 maçta kale-
sini gole kapattı. 

DHA

Uğurcan Çakır’ın son dönemde adı pek çok transfer haberinde 
geçiyor. Monaco gibi Avrupa’dan kulüplerin yanı sıra Gala-
tasaray ve Fenerbahçe iddiaları da çok konuşuluyor. Konu 
hakkında açıklama yapan Trabzonspor Başkanı Ertuğrul 
Doğan, Uğurcan Çakır’a gelen tekli� er hakkında konuştu

UGURCANUGURCANUGURCAN
BİLMECESİBİLMECESİ

TÜRKİYE 
neksel Güreşler 
Federasyonu Baş-

kanı İbrahim Türkiş, 
664. Kırkpınar Tarihi 
Yağlı Güreşleri’ne 
güreşseverlerin yoğun 
ilgi gösterdiğini belirtti. 

Türkiş, AA muhabirine 
yaptığı açıklamada, son 

yılların en güzel Kırkpı-
nar’ının yaşandığını söyle-
di. Kırkpınar’ın her geçen 
yıl daha da güzelleştiğini 

Türkiye Geleneksel Güreşler Federasyonu Başkanı İbrahim 
Türkiş, son yılların en güzel Kırkpınar’ının yaşandığını söyledi

TÜRKİYE 
neksel Güreşler 
Federasyonu Baş-

57 yaşındaki tecrübeli teknik üçlü olarak oynayacağız ve Dünya Kulüpler Kupası ve 4 ğını açıkladı

KEPEZ ilçesinde hizmet veren 
Adnan Menderes Tam Olim-
pik Yüzme Havuzuna başvuran 

ailelerin çocukları burada yüzme koçları 
eşliğinde eğitim alıyor. Her gün zorlu 
antrenmanlarla çalışan çocuklar, katıl-
dıkları ulusal düzeydeki yüzme şampiyo-
nalarına katılmaya hak kazandı. Belediye 
bünyesinde yarışmalarda mücadele 
eden sporcular son 5 yılda altın, gümüş 
ve bronz olmak üzere 70’in üzerinde 
madalya elde etti. Kepez Belediyesi 
Spor Birimi Sorumlusu Damra Tongo, 
AA muhabirine, havuza her yıl 5 binin 
üzerinde çocuğun üye olduğunu ve temel 
yüzme eğitimleri verdiklerini söyledi. 
Yüzme eğitimleri sırasında yetenekli bul-
dukları sporcuları takımlara ve altyapıya 
seçtiklerini belirten Tongo, “Havuzları-
mıza 6 yaşından itibaren çocuklarımız 
geliyor. Burada antrenörlerimiz birbiriyle 
istişare ederek çocuklardan yetenekli 
olanları ve deneme antrenmanlarına 
girebilecekleri öneriyor. Bu öneri sonu-
cunda antrenmanlarda elemeler yaparak 
takım kadrosunu oluşturuyoruz.” dedi.

Sosyal bireyler yetişiyor
Çocukları spor ile bir araya getirmeye 

önem verdiklerini belirten Tongo, önce-
likli hedeflerinin ise ilçedeki çocukları 
kötü alışkanlıklardan koruyarak sağlıklı 

sosyal bireyler yetiştirmek olduğunu 
kaydetti. Bu amaçla çıktıkları yolda 
başarılı çocukların da ilerlemesini 
sağladıklarına işaret eden Tongo, 
“Takımlarımıza ve altyapıya seçti-
ğimiz sporcularımız 5 yıl içerisinde 
70’in üzerinde madalya kazanmayı başar-
dı. Bu yıl olimpik havuzumuzda yetişen 
bir sporcumuz 4 gümüş madalya ve spor-
cumuz Ela Güler ise Türkiye finallerinde 
altın madalya alarak bizi gururlandırdı.” 
diye konuştu.

Antalya’da tek
Yetenekli kız çocuklarını takımın 

altyapısına ve takımına yerleştirerek ileri 
ki yıllarda da yine başarılar edinmeyi 
planladıklarını dile getiren Tongo, şöyle 
konuştu: “14 yaş altı, 16 yaş altı, 18 yaş 
altı kategorilerinde üç farklı su topu 
takımımız var. Belediye Spor Kulübü 
olarak su topu takımı Antalya’da tek. Bu 
sene 14 yaş altı kategorisinde play-of-
f’lara kadar çıkmayı başardık. 14 yaş altı 
kategorisinde yarışmaya katıldık ama 10, 
11 ve 12 yaşındaki çocuklarla yaptırdık. 
Yani önümüzdeki senelerde de aynı 
kategorilerde müsabakaya çıktıklarında 
daha da başarılı olacaklarına inanıyoruz. 
Temel amacımız öncelikle sosyal ve sağ-
lıklı bireyler ,arkasından sporcu, altyapı, 
derece bu tarz faaliyetlere yöneliyoruz. 

Gönlümüzden geçen Türkiye finalleri, 
Avrupa, arkasından dünya şampiyonasın-
da olimpiyat sporcuları Kepez Bele-
diyesi’nin tesisinden çıkması gayesiyle 
çalışıyoruz.”

Hepsi çok hevesli
Türkiye Şampiyonluğunu kazanan 

Ela Güler (13), 5 yaşında iken ablasının 
belediyenin yüzme tesisinde dersler 
aldığını ve kendisinin de yüzmeye heves 
etmeye başladığını anlattı. Daha sonra 
kendisinin de belediyenin havuzunda 
yüzmeyi öğrendiğini belirten Güler, “Ho-
calarımızın yönlendirmesiyle çalışmalara 
başladık. İlk önce belediyenin kulübüne 
katıldım daha sonra lisans alarak yarış-
malara katılmaya başladım. Yarışma-
larda bronz, gümüş ve altın madalyalar 
kazanmaya başladım, hedefim yüzmeyi 
ilerleterek milli takıma girmek.” diye 
konuştu. Kamile Nur Altunel (14) ise, 7 
yaşında yüzmeyi öğrenmek için havuza 
geldiğini ve ilerleyen zamanla sudan 
kopamadığını, hocalarının yönlendirme-
siyle su topu takımında mücadele ettiğini 
ifade etti. AA

Son yılların en 
iyi Kırkpınar’ı

Yüzmede büyük 
hedefl er var

Antalya’da 
Kepez Beledi-
yesi’nin olim-

pik havuzunda 
yetişen çocuk-
lar, katıldıkları 

birçok yarış-
mada madalya 

kazanarak 
hedef büyüttü

KEPEZ 
Adnan Menderes Tam Olim-
pik Yüzme Havuzuna başvuran 

TÜRKİYE Voleybol Fe-
derasyonundan yapılan 
açıklamaya göre, 9-13 

Temmuz tarihlerinde Apeldo-
orn kentinde oynanacak 3. hafta 
maçlarında milliler, ev sahibi 
Hollanda’nın yanı sıra Çekya, 
İtalya ve Sırbistan ile karşılaşa-
cak. Millilerin, organizasyonun 
3. haftasındaki maç prog-
ramı ve kadrosu şöyle:
Yarın:
21.30 Hollanda-
Türkiye
11 Temmuz Cuma:
21.30 Çekya-Türkiye
12 Temmuz
Cumartesi:
20.00 Türkiye-İtalya
13 Temmuz Pazar:
21.00 Sırbistan-Türkiye

Kadro
Pasörler: Elif Şahin, 
Dilay Özdemir
Pasör Çaprazı: Melissa 

Vargas
Smaçörler: 
Ebrar Kara-
kurt, Derya 
Cebecioğlu, 
Saliha Şahin, 
Meliha 
Diken, Yaprak 

Erkek
Orta Oyun-
cular: Zehra 
Güneş, Aslı Kalaç, Deniz 

Uyanık, Sinead 
Jack-Kısal
Liberolar: Gizem 
Örge, Eylül Akarçeş-
me Yatgın
A Milli Kadın Voley-
bol Takımı oyuncula-
rından Hande Baladın 
devam eden tedavi sü-

reci nedeniyle, Cansu 
Özbay ise ayak tabanın-
daki ağrı ve zorlanma 
nedeniyle kadroda yer 
almadı. AA

Filenin Sultanları 
Hollanda’da

İtalya ve Sırbistan ile karşılaşa-
cak. Millilerin, organizasyonun 
3. haftasındaki maç prog-
ramı ve kadrosu şöyle:
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11 Temmuz Cuma:
21.30 Çekya-Türkiye
12 Temmuz
Cumartesi:
20.00 Türkiye-İtalya
13 Temmuz Pazar:
21.00 Sırbistan-Türkiye
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TÜRKİYE 
derasyonundan yapılan 
açıklamaya göre, 9-13 
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Takımı, 2025 
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Ligi’nin (VNL) 
3. haftasında 

Hollanda’da 
mücadele 

edecek

KARİYERİNDE son olarak 
ülkesinin Hajduk Split takımın-
da forma giyen Hırvat orta saha 

Ivan Rakitic, futbolculuk kariyerini 
noktaladığını açıkladı. 37 yaşındaki 
futbolcu, sosyal medya hesabından 

yaptığı paylaşımda “Sevgili futbol, ha-
yatımın ilk gününden beri bir parçası 
oldun,” notuyla paylaştığı videoyla 
emeklilik kararını duyurdu. Futbolun 
hayatının büyük bir parçası olduğunu 
aktaran Rakitic, paylaşımında şunları 

kaydetti: “Futbol, bana hayal ettiğim-
den fazlasını verdin. Bana arkadaşlar, 
duygular, neşe, gözyaşları verdin. 
Bana bütün bir hayat verdin, her 
zaman gururla taşıyacağım bir hayat. 
Şimdi veda etme zamanım geldi.”

Rakitic, 37 yaşında futbolu bıraktı
KARİYERİNDE 
ülkesinin Hajduk Split takımın-
da forma giyen Hırvat orta saha 



BEŞİKTAŞ’IN tecrübeli 
oyuncusu, UEFA Avrupa 

Ligi ikinci ön eleme turun-
daki olası Shakhtar Donetsk 

eşleşmesine hazırlıkların 
devam ettiğini söyledi. 

Avrupa’da hedefleri-
nin öncelikle eleme 
turlarını geçerek lig 
aşamasına ulaşmak 

olduğunu ifade 
eden Paulista, 
“Arda  Turan 

iyi ve büyük bir 
teknik adam. 

Geçen sezon iç 
sahada oyna-

dığımız maçta 
bize yeterince 

sıkıntı çıkardılar. 
Topla oynamasını 
iyi bilen bir takımı 

vardı. Shakhtar’da da 
Türkiye’de yaptıkla-
rının daha fazlasını 

yapmaya çalışacaktır. 
Zor bir eşleşme olacak. 

Bizim için kim olduğu 
önemli değil. Shakhtar 
ya da kim olursa olsun 
fiziksel olarak bu tura 

hazırlanıyoruz. İyi 
bir maç çıkarmak içi 

çalışmalarımıza devam 
ediyoruz.” diyerek ko-
nuşmasını tamamladı.

Siyah-beyazlı takımda ikinci sezonuna 
geçiren 34 yaşındaki stoper, geçen yıla, 
ülkesinde geçirdiği çocukluk dönemine ve 

hedeflere ilişkin Anadolu Ajansı muhabirine 
açıklamalarda bulundu. Yeni sezonda takım 
olarak başarılı olmak istediklerini belirten Pau-
lista, “Kazanmak isteyen bir oyuncu grubuyuz. 
Rekabetçi ve zor bir sezon önümüzde olacak. 
Beşiktaş taraftarının ne anlama geldiğini bizler 
zaman içinde daha iyi anladık. Beşiktaş, hem 
taraftarı hem de zaferler için yarışır. Bu tutku 
Brezilya’daki takımlara benziyor. Çok fazla 
benzerlik var. Rekabetçi bir takım ve bizden bu 
yıl kazanan bir takım beklesinler.” ifadelerini 
kullandı.

Farklı bir sezon olacak
Deneyimli futbolcu, yeni sezonda her şeyin 

daha farklı olması için geçen yıldan dersler 
aldıklarını dile getirdi. Geride kalan sezonda 
eksik oyuncuların yerini doldurma konusun-
da sorun yaşadıklarını vurgulayan Paulista, 
“Geçen yıl sezona hem fiziksel hem teknik 
anlamda güçlü başladık. Kazanan bir takım 
vardı. Sonrasında işler sezon başında olduğu 
gibi gitmedi. Bu yıla geçen sezondan taşımamız 
gereken şey öğrendiklerimiz, tecrübe ettikle-
rimiz... Olumlu şeyleri alıp olumsuzlardan da 
bir şeyler öğrenerek, dersler çıkararak daha 
iyiye gitmemiz gerekiyor. Bu yıl daha farklı bir 
sezon olacak.” şeklinde görüş belirtti.

Burada çok mutluyum
Siyah-beyazlı takımda mutlu olduğunun 

altını çizen “Sambacı”, şu görüşleri paylaştı: 
“Ailem de burada çok mutlu. Yeni geldiğiniz 
bir yere aile olarak adapte olmak çok kolay 
olmaz ama ailem artık adapte olmuş durumda. 
Taraftarların bana gösterdikleri sevgi beni çok 
mutlu ediyor. Ben de bu sevginin karşılığını 
sahada onlara vermeye çalışıyorum. Tutkuyla 
oynayan, formasını son ana kadar terleten bir 
görüntü vermeye çalışıyorum. Sözleşmemin 
bitmesine iki yıl daha var. Ben elimden gelenin 
en iyisini yapmaya çalışıyorum. Umarım daha 
iyi performans gösteririm. Geleceği bilemeyiz. 
İki sezon olur, daha farklı olur veya bir yıl daha 
olur. Bunları bilemeyiz. Burada kariyerimi 
bitirip bitiremeyeceğime dair bir şey diyemem. 
Tek odaklandığım şey daha iyisini yapabilmek. 
Tek istediğim zaferler için savaşmak.”

Tek düşündüğüm şey başarı
Gabriel Paulista, yeni sezonda siyah-beyazlı 

takımdaki tüm oyuncuların başarılı olmaktan 
başka bir şey düşünmediğini aktardı. Beşik-
taş’a transfer olurken beklentilerden dolayı 
baskı yaşayacağını bilerek geldiğini ifade eden 

Paulista, “Bu her kulübün üzerinde olan bir 
baskı. Bu formayı sırtıma geçirdiğimde 
bununla yaşamam gerektiğini biliyordum. 
Geçen sene bizim için zor bir sezon oldu. 
İnişli çıkışlı bir sezon oldu. Hatta birkaç se-
zondur kulübümüz için işler bu şekilde gidi-
yor. Kulüplerde bu durumlar bazen yaşanıyor. 
Keşke bizde olmasaydı. Takımdaki her oyuncu 
olması gerekenlerin farkında. Hepimizin ka-
fasında olan şey başarılı olmak. Başka bir şey 
düşünmüyoruz. Bu sezonun geçen yıldan daha 
iyi olması için elimizden geleni yapacağız. 
Tabii ki diğer takımlar da yarışın içinde olmak 
isteyecek. Zorlu bir sezon olacak. Ben zorlu 
sezonları severim. Daha iyi bir sezon geçirmek 
için elimizden geleni yapacağız.” değerlendir-
mesinde bulundu.

Gençlere fırsat veriliyor
Takımda geçen sezona göre bu yıl daha 

fazla genç oyuncu olduğuna dikkati çeken 
Brezilyalı oyuncu, “Teknik direktörümüz 
gençlere fazlasıyla fırsat veriyor. Onların bu 
fırsatı değerlendirmesi lazım. Kulüplerde hem 
tecrübeyi hem gençliği dengede bulundur-
mak önemlidir. Benim futbolda öğrendiğim 
şey: Tecrübeli isimlerin gençlere tecrübeleri 
aktarması gerek. Ben de büyük futbolculardan 
çok şey öğrendim. Bu tecrübeyi bugünlerime 
taşıdım. Hedefim sahip olduğum tecrübeyi 
her idman ya da her maçta genç arkadaşlara 
yansıtmak olacak. Bir dakika bile süre alsalar 
bu fırsatı değerlendirmeleri gerek. Kulübü-
müzde çok büyük potansiyelli, iyi yerlerde 
oynayacak oyuncular var.” şeklinde konuştu.

Solskjaer lider olduğumu söyledi
Deneyimli oyuncu, teknik direktör Ole 

Gunnar Solskjaer’in geçen sezonun ortala-
rında göreve gelmesiyle siyah-beyazlı takıma 
pozitif etkisinin yansıdığını aktardı. Takımların 
sezon içinde teknik adam değişikliği yaşama-
sının olumsuz sonuçlar doğurduğunun altını 
çizen Gabriel Paulista, konuşmasını şu sözlerle 
sürdürdü: “Hiçbir takım bu tarz değişiklikleri 
yaşamak istemez. Ben burada iki büyük teknik 
adamla çalıştım. Giovanni van Bronckhorst 
da büyük bir teknik direktördü, bana güvendi. 
Onunla çalışmış olmaktan mutluyum. Bunlar 
futbolda olan değişimler. Ole Gunnar Solsk-
jaer’in gelişi bize farklı ritim ve oyun algısıyla 
pozitif bir etki getirdi. Hocamızın geldiği 
dönemde ben sakatlıktan dönüş aşamasınday-
dım. O süreçte bana özgüven verdi. Çalıştıkça 
bu özgüvenin arttığını hissettim. Şu anda da 
bunu artırarak ilerliyoruz. Benim saha içinde 
bir lider ve kaptan olduğumu söylüyor. Bu 
konu bana çok fazla çalışma ve takım arkadaş-

larıma olumlu anlamda çok fazla şey aktarma 
gücü veriyor.

Fakirliğin içinde yaşadım
Paulista, çocukluğunda ülkesi Brezilya’nın 

Sao Paulo kentinde ailesiyle zor zamanlar 
geçirdiğini anlattı. Ailesinin hayatını değişti-
rebildiği için şükrettiğini söyleyen tecrübeli 
futbolcu, şunları kaydetti: “Ailem çok sıkıntılı 
süreçler geçirdi. Zor zamanlar atlattı. Açlık, 
sefalet ve hatta yaşayacak, başını sokacak bir 
evi bile zor bulduğu dönemler geçirdi. Haya-
tımda bunun etkisi olmuştur. Futbola tamamen 
futbol tutkusu sayesinde başladım. Futbolcu 
olmayı da kafaya koydum. Ailemin kaderi-
ni ve hayatımızı değiştirmeyi istedim. Bunu 
yapabildiğimi düşünüyorum. Bundan dolayı 
da şükrediyorum. Şükür ki bu hayata sahibim, 
sağlıklıyım. Onların hayatını olumlu anlamda 
değiştirebildim. Sao Paulo, büyüklük ve nüfus 
anlamında İstanbul’a benzer bir şehir. Sao Pau-
lo’da fakirliği ve şiddeti yaşadım. Bu dünyanın 
içinde büyüdüm. Futbolda hayal ettiğim her 
şeyi yaşadım ve başardım. Bunları kendi anne-
me ve babama hem de aileme yansıttım.”

Futbol en büyük alternatif
Gabriel Paulista, Brezilya’nın “favela”ların-

da yaşayan insanlar için fazla seçeneğin olma-
dığını vurguladı. “Gabriel, futbolcu olmasaydı 
ne olurdu?” sorusuna deneyimli stoper, şu 
yanıtı verdi: “Biz Brezilyalılar, favela dediğimiz 
fakir mahallelerden gelen insanlar için çok 
fazla seçenek yoktur. Ancak doktor olmak 
isterdim. Başka bir şey de yapabilirdim belki 
ama odağım her zaman futbolcu olmaktı. 
Fakir mahallelerden gelen çocukların fazla 
seçeneği olmuyor.” Futbola olan tutkusunu 
da anlatan Paulista, “Hayat hikayemde 
ailemle, annem ve babamla yaşadığım 
sorunlara dönüp baktığımda aslında 
kazandığım her şeyi futboldan kazan-
dığımı görüyorum. 
O yüzden futbola 
bu kadar tutku-
luyum. Bu oyunu 
bu kadar sevmemin 
sebebi yaşadığım bu 
sıkıntıların sonundaki tutku” 
diye konuştu. AA
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BEŞİKTAŞ’IN tecrübeli 
oyuncusu, UEFA Avrupa 

Ligi ikinci ön eleme turun-
daki olası Shakhtar Donetsk 

eşleşmesine hazırlıkların 
devam ettiğini söyledi. 

Avrupa’da hedefleri-
nin öncelikle eleme 
turlarını geçerek lig 
aşamasına ulaşmak 

olduğunu ifade 
eden Paulista, 
“Arda  Turan 

iyi ve büyük bir 
teknik adam. 

Geçen sezon iç 
sahada oyna-

dığımız maçta 
bize yeterince 

sıkıntı çıkardılar. 
Topla oynamasını 
iyi bilen bir takımı 

vardı. Shakhtar’da da 
Türkiye’de yaptıkla-
rının daha fazlasını 

yapmaya çalışacaktır. 
Zor bir eşleşme olacak. 

Bizim için kim olduğu 
önemli değil. Shakhtar 
ya da kim olursa olsun 
fiziksel olarak bu tura 

hazırlanıyoruz. İyi 
bir maç çıkarmak içi 

çalışmalarımıza devam 
ediyoruz.” diyerek ko-
nuşmasını tamamladı.

Paulista, “Bu her kulübün üzerinde olan bir 
baskı. Bu formayı sırtıma geçirdiğimde 
bununla yaşamam gerektiğini biliyordum. 
Geçen sene bizim için zor bir sezon oldu. 
İnişli çıkışlı bir sezon oldu. Hatta birkaç se-
zondur kulübümüz için işler bu şekilde gidi-
yor. Kulüplerde bu durumlar bazen yaşanıyor. 
Keşke bizde olmasaydı. Takımdaki her oyuncu 
olması gerekenlerin farkında. Hepimizin ka-
fasında olan şey başarılı olmak. Başka bir şey 
düşünmüyoruz. Bu sezonun geçen yıldan daha 
iyi olması için elimizden geleni yapacağız. 
Tabii ki diğer takımlar da yarışın içinde olmak 
isteyecek. Zorlu bir sezon olacak. Ben zorlu 
sezonları severim. Daha iyi bir sezon geçirmek 
için elimizden geleni yapacağız.” değerlendir-

Takımda geçen sezona göre bu yıl daha 
fazla genç oyuncu olduğuna dikkati çeken 
Brezilyalı oyuncu, “Teknik direktörümüz 
gençlere fazlasıyla fırsat veriyor. Onların bu 
fırsatı değerlendirmesi lazım. Kulüplerde hem 
tecrübeyi hem gençliği dengede bulundur-
mak önemlidir. Benim futbolda öğrendiğim 
şey: Tecrübeli isimlerin gençlere tecrübeleri 
aktarması gerek. Ben de büyük futbolculardan 
çok şey öğrendim. Bu tecrübeyi bugünlerime 
taşıdım. Hedefim sahip olduğum tecrübeyi 
her idman ya da her maçta genç arkadaşlara 
yansıtmak olacak. Bir dakika bile süre alsalar 
bu fırsatı değerlendirmeleri gerek. Kulübü-
müzde çok büyük potansiyelli, iyi yerlerde 
oynayacak oyuncular var.” şeklinde konuştu.

Solskjaer lider olduğumu söyledi
Deneyimli oyuncu, teknik direktör Ole 

Gunnar Solskjaer’in geçen sezonun ortala-
rında göreve gelmesiyle siyah-beyazlı takıma 
pozitif etkisinin yansıdığını aktardı. Takımların 
sezon içinde teknik adam değişikliği yaşama-
sının olumsuz sonuçlar doğurduğunun altını 
çizen Gabriel Paulista, konuşmasını şu sözlerle 
sürdürdü: “Hiçbir takım bu tarz değişiklikleri 
yaşamak istemez. Ben burada iki büyük teknik 
adamla çalıştım. Giovanni van Bronckhorst 
da büyük bir teknik direktördü, bana güvendi. 
Onunla çalışmış olmaktan mutluyum. Bunlar 
futbolda olan değişimler. Ole Gunnar Solsk-
jaer’in gelişi bize farklı ritim ve oyun algısıyla 
pozitif bir etki getirdi. Hocamızın geldiği 
dönemde ben sakatlıktan dönüş aşamasınday-
dım. O süreçte bana özgüven verdi. Çalıştıkça 
bu özgüvenin arttığını hissettim. Şu anda da 
bunu artırarak ilerliyoruz. Benim saha içinde 
bir lider ve kaptan olduğumu söylüyor. Bu 
konu bana çok fazla çalışma ve takım arkadaş-konu bana çok fazla çalışma ve takım arkadaş-

larıma olumlu anlamda çok fazla şey aktarma 
gücü veriyor.

Fakirliğin içinde yaşadım
Paulista, çocukluğunda ülkesi Brezilya’nın 

Sao Paulo kentinde ailesiyle zor zamanlar 
geçirdiğini anlattı. Ailesinin hayatını değişti-
rebildiği için şükrettiğini söyleyen tecrübeli 
futbolcu, şunları kaydetti: “Ailem çok sıkıntılı 
süreçler geçirdi. Zor zamanlar atlattı. Açlık, 
sefalet ve hatta yaşayacak, başını sokacak bir 
evi bile zor bulduğu dönemler geçirdi. Haya-
tımda bunun etkisi olmuştur. Futbola tamamen 
futbol tutkusu sayesinde başladım. Futbolcu 
olmayı da kafaya koydum. Ailemin kaderi-
ni ve hayatımızı değiştirmeyi istedim. Bunu 
yapabildiğimi düşünüyorum. Bundan dolayı 
da şükrediyorum. Şükür ki bu hayata sahibim, 
sağlıklıyım. Onların hayatını olumlu anlamda 
değiştirebildim. Sao Paulo, büyüklük ve nüfus 
anlamında İstanbul’a benzer bir şehir. Sao Pau-
lo’da fakirliği ve şiddeti yaşadım. Bu dünyanın 
içinde büyüdüm. Futbolda hayal ettiğim her 
şeyi yaşadım ve başardım. Bunları kendi anne-
me ve babama hem de aileme yansıttım.”

Futbol en büyük alternatif
Gabriel Paulista, Brezilya’nın “favela”ların-

da yaşayan insanlar için fazla seçeneğin olma-
dığını vurguladı. “Gabriel, futbolcu olmasaydı 
ne olurdu?” sorusuna deneyimli stoper, şu 
yanıtı verdi: “Biz Brezilyalılar, favela dediğimiz 
fakir mahallelerden gelen insanlar için çok 
fazla seçenek yoktur. Ancak doktor olmak 
isterdim. Başka bir şey de yapabilirdim belki 
ama odağım her zaman futbolcu olmaktı. 
Fakir mahallelerden gelen çocukların fazla 
seçeneği olmuyor.” Futbola olan tutkusunu 
da anlatan Paulista, “Hayat hikayemde 
ailemle, annem ve babamla yaşadığım 
sorunlara dönüp baktığımda aslında 
kazandığım her şeyi futboldan kazan-
dığımı görüyorum. 
O yüzden futbola 
bu kadar tutku-
luyum. Bu oyunu 
bu kadar sevmemin 
sebebi yaşadığım bu 
sıkıntıların sonundaki tutku” 
diye konuştu. diye konuştu. AAAA
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Beşiktaş’ın Brezilyalı futbolcusu Gabriel Paulista, yeni sezon için iddialı 
konuşarak, başarının dışında hiçbir seçeneklerinin bulunmadığını söyledi

UEFA Avrupa 
Ligi hedefi

YENİ sezona güçlü bir 
kadroyla girmek isteyen 
Trabzonspor’da transfer 

çalışmaları yoğun bir şekilde 
devam ediyor. İsveç basını, 
Trabzonspor’un savunma hattına 
takviye için İsveçli milli futbolcu 
Alex Douglas’ı transfer listesi-
ne eklediğini yazdı. Haberde, 
bordo-mavililerin, 25 yaşındaki 
stoper için girişimlere başladığı 
iddia edildi. İsveç’in önde gelen 
spor siteleri Fotbollskanalen ve 
Fotbolltransfers, Trabzonspor’un 
Lech Poznan forması giyen 
Douglas’ı transfer etmek istedi-
ğini yazdı. Oyuncuyla ilgili henüz 
resmi bir teklif yapılmadığı 
kaydedilirken, bordo-mavililerin 
ilgisinin ciddi olduğu vurgulandı.

Genç yaşta dikkat çeken kariyer
İsveç’in Stockholm kentinde 

doğan ve 1,90 boyunda olan Alex 
Douglas, futbola Hammarby 
altyapısında başladı. Kısa bir süre 
İspanya’da San Roque forması 

giyen Douglas, 
ardından ülkesine 
dönerek FC Sto-
ckholm Internazio-
nale’de forma giydi. 
2022’de Vasteras 
SK’ya transfer olan 
genç stoper, burada 
gösterdiği perfor-
mansla dikkat çekti 
ve takımının 2023’te 
Superettan şampi-
yonluğu yaşama-
sında önemli rol 
oynadı. 2024 yazın-
da Polonya’nın köklü kulüplerin-
den Lech Poznan’a transfer olan 
Douglas, yeni kulübüyle 2027’ye 
kadar sözleşme imzaladı.

İstatistikleriyle önplanda
Hava toplarındaki başarısıy-

la öne çıkan stoper, geçtiğimiz 
sezon %62’lik hava topu ka-
zanma oranıyla dikkat çekti. 
Maç başına 2,5 top kazanımı, 11 
başarılı müdahale ve 14 kesme ile 

savunmadaki etkinliğini ortaya 
koydu. Şu anda piyasa değeri 2,5 
milyon Euro seviyelerinde olan 
İsveçli futbolcunun transferi için 
Trabzonspor’un yaklaşık 1,5 ila 2 
milyon Euro arasında bir bonser-
vis teklifi hazırlığında olduğu öne 
sürüldü. Trabzonspor’un, savun-
madaki alternatiflerini artırmak 
için kadrosuna katmak istediği 
öne sürülen Douglas’ın transfer 
sürecinin önümüzdeki günlerde 
netleşmesi bekleniyor. DHA

Douglas ismi gündemde
Yeni sezona güçlü bir kadroyla girmek isteyen Trabzonspor, transfer çalışmalarını sürdürüyor. İsveç basını, Trab-
zonspor’un savunma hattına takviye için İsveçli milli futbolcu Alex Douglas’ı transfer listesine eklediğini yazdı

YENİ 
kadroyla girmek isteyen 
Trabzonspor’da transfer 

TEKNİK direktör Jose 
Mourinho önderliğinde 
geride kalan sezonda 

beklentiyi karşılayamayan 
sarı-lacivertlilerle yeni sezon 
öncesi transferde birçok önemli 
oyuncunun ismi anılmıştı.Se-
zona güçlü bir kadroyla girmek 
isteyen sarı-lacivertli yönetim, 
birçok oyuncu arasından ilk 
tercihini Kolombiyalı yıldızdan 
yana kullandı. Bu sezonki ilk 

transferini gerçekleştiren 
Fenerbahçe, aynı zamanda 
kadrosunu tarihinde ilk 
defa bir Kolombiyalı isimle 
güçlendirdi. Duran, aynı 
zamanda, sarı-lacivertli 
kulübün tarihindeki 198. 
transfer olarak kayıtlara geç-
ti. Fenerbahçe, Jhon Duran 
transferiyle başkan Ali Koç 
yönetimindeki 106. transferini 
gerçekleştirdi. AA

TEKNİK 
Mourinho önderliğinde 
geride kalan sezonda 

konu bana çok fazla çalışma ve takım arkadaş-konu bana çok fazla çalışma ve takım arkadaş-

transferini gerçekleştiren 
Fenerbahçe, aynı zamanda 

defa bir Kolombiyalı isimle 

transfer olarak kayıtlara geç-
ti. Fenerbahçe, Jhon Duran 
transferiyle başkan Ali Koç 
yönetimindeki 106. transferini 

Fenerbahçe’nin
ilk Kolombiyalısı
Fenerbahçe’nin 2025-2026 sezonu kadro planlaması 
çerçevesinde transferini açıkladığı Jhon Duran, sarı-la-
civertlilerin tarihteki ilk Kolombiyalı futbolcusu oldu

TRENDYOL Süper 
Lig ekiplerinden 
Konyaspor, 

Monaco altya-
pısında yetişen 
Yhoan Andzou-
ana’yı kadrosuna 
kattı. Yeşil-beyaz-
lı kulüpten yapı-
lan açıklamaya 
göre, Kongo Milli 
Takımı oyuncusu 
Yhoan Andzoua-
na ile 3 yıllık söz-
leşme imzalandı. 
MEDAŞ Konya 

Büyükşehir Stadı’ndaki 
Konyaspor Müzesi’nde 

yapılan imza törenine, 
28 yaşındaki futbolcunun 

yanı sıra kulü-
bün futbol şube 
sorumlusu Yusuf 
Küçükbakırcı ka-
tıldı. CF Perala-
da, Girona, KSV 
Roeselare ve 
DAC Dunajska 
Streda kulüple-
rinde oynayan 
Andzouana, 
Konyaspor’da 23 
numaralı formayı 
giyecek. AA

FENERBAHÇE’DE futbolcular 
yeni sezon öncesi Samandıra Can 
Bartu Tesisleri’nde çeşitli testlere 

tabi tutuldu. Önceki gün sağlık kontrolleri-
ni tamamlayan futbolcular öğle saatlerinde 
salonda ısınma ve dayanıklılık çalışmaları 

yaptı. Ardından sahaya geçen oyuncular, 
laktat ve kuvvet testlerini gerçekleştirdi. 
Dün sabah saatlerinde sağlık kontrolün-
den geçen futbolcular ise bu akşam teste 
tabi tutulacak. Sarı-lacivertlilerde sağlık 
kontrolleri ve testler  devam edecek. DHA

Fenerbahçe mesaiye başladı

Konyaspor’a yeni transfer

FENERBAHÇE’DE 
yeni sezon öncesi Samandıra Can 
Bartu Tesisleri’nde çeşitli testlere 

TRENDYOL 
Lig ekiplerinden 
Konyaspor, 
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SARIYER Belediyesi’nin 
önerisiyle İstanbul Bü-
yükşehir Belediyesi (İBB), 

Uskumruköy İBB Organik Yaşam 
Parkı’nın tam karşısında kadın üre-
ticilere yönelik yeni bir pazar alanı 
kuruyor. Kadın üreticilerin ve yerel 
üretimin desteklenmesi amacıyla İstan-
bul Büyükşehir Belediyesi ve Sarıyer 
Belediyesi iş birliğiyle Uskumruköy’de 
kurulacak pazar yerinin, mikrokredi 
desteği alan kadınlar, Girişimci Kadın 
Kooperatifi üyeleri ve çeşitli üretici ka-
dın gruplarının kullanımına tahsis edil-
mesi planlanıyor. Yeni kurulacak pazar 
alanı ile kadın üreticiler, ürünlerini doğ-
rudan tüketiciyle buluşturma imkânı 
bulacak. Uskumruköy’de kadın üretici-
lere yönelik hazırlanan pazar alanı ça-

lışmalarını yerinde inceleyen Sarıyer 
Belediye Başkanı Mustafa Oktay 
Aksu, çalışmalarla ilgili bilgi aldı. 
İncelemeler sırasında açıklamalarda 
bulunan Başkan Aksu, kadınların 
üretim hayatında daha güçlü yer 
almasını sağlayacak olan Uskum-

ruköy Kadın Üreticiler Pazar Alanı’nın 
Sarıyerli kadınlar için hem sosyal hem 
de ekonomik açıdan büyük önem taşı-
dığını belirterek şunları söyledi:

Kadınlar daha güçlü olacak
Uskumruköy’de üreticilerimizin, 
özellikle mikrokrediden yararlanan 
kadınlarımızın daha verimli olabilmesi 
için bu pazar alanını planladık. Gü-
müşdereli kadınlarımız Zekeriyaköy’de 
belirli günlerde pazar açıyorlar. Ancak 

daha çok kadına yer vermek ve üretimi 
desteklemek için yeni bir pazar alanının 
oluşturulması gerektiğini düşündük. 
Uskumruköy’e yakışan, kadın üreticile-
rimizin ürünlerini rahatça sergileyebi-
leceği bir pazar kuruluyor. Kadın üreti-
cilerimizin sosyal ve ekonomik hayata 
katılımı bizim için çok önemli. Yerel 
yönetim anlayışımız doğrultusunda 
Sarıyerimizi kadın dostu bir kent haline 
getirme hedefine bizleri bir adım daha 
yaklaştıran bir çalışmayı daha gerçek-
leştirmenin mutluluğunu yaşıyoruz. Bu 
alan sayesinde pek çok kadın üreticimiz 
ürünlerini doğrudan sergileme ve satma 
imkânı bulacak. Bu konuda bizlere des-
tek veren İstanbul Büyükşehir Beledi-
yesi’ne ve emeği geçen herkese teşekkür 
ediyorum.

Kadın dostu bir kent
Sarıyer Belediyesi, İstanbul Büyükşehir Belediyesi işbirliğiyle kadınların ekonomik ve sosyal hayata daha güçlü katılmaları amacıyla Sarıyer Belediyesi, İstanbul Büyükşehir Belediyesi işbirliğiyle kadınların ekonomik ve sosyal hayata daha güçlü katılmaları amacıyla 
yeni bir projeyi hayata geçiriyor. İBB, Sarıyer Belediyesi’nin önerisiyle Uskumruköy’de kadın üreticilere yönelik pazar alanını kuruyoryeni bir projeyi hayata geçiriyor. İBB, Sarıyer Belediyesi’nin önerisiyle Uskumruköy’de kadın üreticilere yönelik pazar alanını kuruyor

SELVİ 
SARITAÇ

HABER

ÜNLÜ şef Ayvaz 
Akbacak ve Türk 
futbolunun renkli 

ismi Teknik Direktör Yılmaz 
Vural, Ataşehir’deki Sanat 
Ocakbaşı’nda keyifli ve lez-
zet dolu bir buluşmaya imza 
attı. İki ünlü isim rolleri de-
ğiştirerek unutulmaz anlara 
sahne oldu. Şef önlüğünü 
çıkarıp futbol yorumcusu 
kimliğine bürünen Ayvaz 
Şef, bu kez futbol analiz-
leriyle mutfağı ısıttı. Diğer 
yanda ise saha kenarındaki 
enerjisini ocakbaşına taşı-
yan Yılmaz Vural, kebap 
tezgahının başına geçerek 
ustalığını bu kez mutfakta 
gösterdi. Futbola ve kebaba 
duydukları tutkuyla tanınan 
iki isim, enerjileriyle geceye 
renk kattı.

ATV ekranla-
rında yayınla-
nan Kim Mil-

yoner Olmak İster? 
yarışmasının sunucu-
luğunu yapan Oktay 
Kaynarca, ulaşım 
tercihiyle dikkat çekti. 
60 yaşındaki oyuncu, 
İstanbul trafiğinde 
vakit kaybetmemek 
için motosiklet kul-
lanmaya karar verdi. 
Geçtiğimiz günlerde 
motosiklet üzerinde 
görüntülenen Kay-
narca’nın bu tercihi, 
hem şaşırttı hem de 
takdir topladı. Daha 
önce lüks araçlarıyla 
bilinen oyuncunun 
bu değişikliği, yoğun 
trafikten bunalan 
birçok kişiye örnek 
oldu.

Arabayı bıraktı Arabayı bıraktı 
motosiklete bindimotosiklete bindi

AKM’DEN yapılan açık-
lamaya göre konserde 
vatan ve barış temalı sözlü 

ve enstrümantal eserlere yer ve-
rilecek. İlke Karcılıoğlu’nun “Yi-
tirilen Zamanın Aranışı” ve Bela 
Bartok’un “Rumen Halk Dans-
ları” eserlerinin yorumlanacağı 
konserde ayrıca Ahmet Adnan 

Saygun, Turgay Erdener ve Nevit 
Kodallı gibi önemli bestecilerin 
yapıtları da müzikseverlerle bulu-
şacak. Konserde İDOB solistleri 
İrem Büşra Bayır, Arda Durgut, 
Uğur Etiler ve Sevim Ateş eserleri 
yorumlayacak. Detaylı bilgi almak 
isteyenler “akmistanbul.gov.tr” 
adresini ziyaret edilebilir. AA

İstanbul Devlet Opera ve Balesinin (İDOB) hazırladığı İstanbul Devlet Opera ve Balesinin (İDOB) hazırladığı 
"Zaferin Adı Türkiye - Vatan Uğruna” konseri 14 Temmuz’da "Zaferin Adı Türkiye - Vatan Uğruna” konseri 14 Temmuz’da 
Atatürk Kültür Merkezi’nde (AKM) sanatseverlerle buluşacakAtatürk Kültür Merkezi’nde (AKM) sanatseverlerle buluşacak

AKM sizi bekliyor

Yılmaz Vural Yılmaz Vural 
şef olduşef oldu

İstanbul'a geliyor

İ STANBUL’DA bu hafta yine sanat 
oldu. Atatürk Kültür Merkezi’nde 
(AKM) 10 Temmuz’da “Sav-

rulan Zaman”, 11-13 Temmuz’da 
“Köpekle Kurt Arasında” filmleri izle-
yiciye sunulacak. Zorlu PSM’de bu-
gün “Ghost” ve 10 Temmuz’da “Only 
Lovers Left Alive” filmleri gösterile-
cek. “Tuz Biber 6’lı” bugün JJ Pub 
Kanyon’da, “Tuz Biber 3’lü” stand 
up gösterisi ise yarın Zorlu PSM’de 
konuklarını ağırlayacak.

Konserler
Harbiye Cemil Topuzlu Açık Hava 

Sahnesi’nde bugün Derya Bedavacı, 
yarın “Levent Yüksel 30. Yıl Senfonik 
Konser”, 9 Temmuz’da Konstantinos 
Argiros, 10-11 Temmuz’da Hadi-
se, 12 Temmuz’da Morrissey ve 13 
Temmuz’da Ekin Uzunlar konserleri 
gerçekleşecek. Norveçli müzisyen 
Aurora 12 Temmuz’da, Avusturyalı 
müzik grubu “Parcels” 13 Tem-

muz’da KüçükÇiftlik Park’ta konser 
verecek. Dünyaca ünlü ABD’li müzik 
grubu “Black Eyed Peas” 11 Tem-
muz’da Festival Park Yenikapı’da 
dinleyiciyle buluşacak. ENKA Eşref 
Denizhan Açık Hava Tiyatrosu’nda 
bugün “Adamlar”, 9 Temmuz’da 
“Şenay Lambaoğlu & Tuluğ Tırpan 
- Mavi’ye Şarkılar” ve 11 Temmuz’da 
“Pinhani” konserleri izleyicilerin be-
ğenisine sunulacak.

Sergiler
Minik ressam Deren Aral, ilk kişisel 

sergisi “Deren’in Düş Bahçesi” ile sa-
natseverlerle buluştu. Henüz 6 yaşın-
daki çocuk ressamın eserleri, İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi Turizm Şube 
Müdürlüğü desteğiyle Sultanahmet 
Turşucuzade Konağı Sıbyan Mek-
tebi’nde ziyarete açıldı. Meşher’de 
izleyiciye sunulan 16. yüzyıldan bugü-
ne farklı zamanlarda ve çeşitli edebi 
türlerde üretilmiş İstanbul temsillerini 

KÜLTÜR ve Tu-
rizm Bakanlığı Si-
nema Genel Mü-

dürlüğünün desteğiyle 
15 Temmuz Derneği’nin 
hayata geçirdiği “15 
Temmuz Direniş Sah-
nesi Etkinlik Programı” 
açıklandı. Buna göre, 8 
Temmuz saat 16.00’da 
İstanbul’daki Atlas Sine-
ması’nda “Sıfır Noktasından (From 
Ground Zero)” filmi gösterilecek. 
Filmin ardından saat 19.00’da ise 
aynı sinemada, Filistin sineması-

nın dünyaca tanınan 
isimlerinden yapımcı ve 
sanat yönetmeni Hanna 
Atallah söyleşi gerçekleş-
tirecek. İstanbul Sinema 
Evi’nin (İSE) organize 
ettiği programdaki etkin-
likler ücretsiz ve herkese 
açık olacak.

Film hakkında
Filistinli yönetmen-yapımcı Rashed 
Masharawi’nin yapımcılığında haya-
ta geçirilen “Sıfır Noktasından (From 
Ground Zero)” filmi, Gazze’de 

soykırım devam ederken 22 genç 
sinemacının çektiği kısa filmlerden 
oluşuyor. 

Hanna Atallah kimdir?
Berlin ve Kudüs’te yaşayan film ya-
pımcısı ve kültürel sanatlar yöneticisi, 
Filmlab Palestine’in kurucusu ve 
sanat yönetmeni, Palestine Cinema 
Days Film Festivali’nin yönetmeni ve 
August Films’in kurucu ortağı olan 
Hanna Atallah, Filistin film endüst-
risinin geliştirilmesi ve yeni sinematik 
seslerin desteklenmesindeki çabala-
rıyla tanınıyor. AA

BU HAFTABU HAFTA    
YOK YOKYOK YOK

Filistin sinemasının önemli isimlerinden Hanna Atallah, 15 Temmuz Haftası etkinlikleri kapsamında Türkiye’ye gelecekFilistin sinemasının önemli isimlerinden Hanna Atallah, 15 Temmuz Haftası etkinlikleri kapsamında Türkiye’ye gelecek

İstanbul'da bu hafta geniş bir İstanbul'da bu hafta geniş bir 
yelpazede, yerli ve yabancı yelpazede, yerli ve yabancı 

sanatçıların katılacağı sanatçıların katılacağı 
konser, sergi ve tiyatro konser, sergi ve tiyatro 

oyunları, sanatseverlerin oyunları, sanatseverlerin 
beğenisine sunulacakbeğenisine sunulacak

odağına alan “Hikaye İstanbul’da 
Geçiyor” sergisi 18 Ocak 2026’ya 
kadar uzatıldı. Ressam Ömer 
Onay’ın “Bilinç Akışı” sergisi, Ata-
türk Kültür Merkezi (AKM) Çok 
Amaçlı Salon’da sanatseverlerle 
buluştu. Kalyon Kültür tarafından 
hazırlanan ve gündelik yaşamın 
sıradan gibi görünen anlarından 
ilham alan 10 çağdaş sanatçının 
eserinin izleyiciye sunulduğu “Gün-
delik Mucizeler” sergisi, Nişanta-
şı’ndaki tarihi Taş Konak’ta hala 
gezilebiliyor. 

Pera yine çok sanatsal
Pera Müzesinin kuruluşunun 

20. yılına özel hazırlanan “Sıradışı 
Minas: Kütahya Çini ve Seramik-
lerinde Esin ve Yeniliğin Hikayesi” 
sergisi, Suna ve İnan Kıraç Vakfı 
Pera Müzesi’nde ziyaret edilebile-
cek. “İstanbul’un Aydınlık 100’ü” 
sergisi, İstanbul Bilgi Üniversitesi 
Santralistanbul Kampüsü Enerji 
Müzesi’nde 21 Kasım’a kadar de-
vam edecek. Botanik illüstrasyon 
aracılığıyla Anadolu’daki bitki 
çeşitliliğini görünür kılmayı amaç-
layan “Anadolu’nun Bitki Mirası” 
sergisi, 10 Ağustos’a kadar Salt 
Beyoğlu’nda görülebilecek.  
AA
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